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Jared W. Allen, ISB No. 5793 

BEARD ST. CLAIR GAFFNEY PA 

955 Pier View Drive 

Idaho Falls, Idaho 83402 

Telephone: (208) 523-5171 

Facsimile: (208) 529-9732 

Email: allen@beardstclair.com 

 

Attorney for Gregory Graf 

 

DISTRICT COURT SEVENTH JUDICIAL DISTRICT 

BONNEVILLE COUNTY IDAHO 

 

CHAD CHRISTENSEN,  

  

           Plaintiff/Counterdefendant, Case No.: CV10-21-1197 

  

vs.  

  

GREGORY GRAF,  DECLARATION OF JARED W. ALLEN  

  

           Defendant/Counterclaimant/Third-     

Party Plaintiff, 

 

 

vs. 

 

GREG PRUETT, an individual; DUSTIN 

HURST, an individual; and EMMALEE 

ROBINSON, an individual,  

 

           Third-Party Defendants. 

 

 

I, Jared W. Allen, having first been duly sworn, hereby declare and state: 
 

1. I am over the age of eighteen, am competent to testify, and do so from 

personal knowledge. 

2. I am an attorney at Beard St. Clair Gaffney PA, counsel of record for the 

Defendant, Gregory Graf (“Graf”). 

3. Attached as Exhibit A is a true copy of the deposition of EmmaLee 

Robinson, dated April 13, 2021, including specified exhibits thereto.  

Electronically Filed
8/30/2023 4:07 PM
Seventh Judicial District, Bonneville County
Penny Manning, Clerk of the Court
By: Laurie Jones, Deputy Clerk
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4. Attached as Exhibit B is a true copy of the deposition of Chad 

Christensen, dated August 1, 2023, including specified exhibits thereto.  

5. Attached as Exhibit C is a true copy of the deposition of Greg Pruett, 

dated August 1, 2023, including specified exhibits thereto. 

6. Attached as Exhibit D is a true copy of the deposition of Dustin Hurst, 

dated August 2, 2023, including specified exhibits thereto. 

I certify subject to the penalty of perjury pursuant to the laws of the State of Idaho 

that the foregoing is true and correct. 

Dated: August 30, 2023.   

 

/s/ Jared W. Allen 

Jared W. Allen 

Beard St. Clair Gaffney PA 

Attorney for Gregory Graf 
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CERTIFICATE OF SERVICE 

 

I certify I am a licensed attorney in the state of Idaho, I have my office in Idaho 

Falls, Idaho, and on August 30, 2023, I filed the foregoing DECLARATION OF JARED 

W. ALLEN using the iCOURT system and caused the same to be served upon the 

following by electronic means: 

Edward W. Dindinger 

Dindinger & Kohler, PLLC 

service@dklawboise.com 

 

Aaron J. Tolson 

Tolson & Wayment, PLLC 

ajt@aaronjtolsonlaw.com  

 

Bryan D. Smith 

Bryan N. Zollinger 

Smith Driscoll & Associates, PLLC 

filing@eidaholaw.com  

 

Gary L. Cooper 

J.D. Oborn 

Cooper & Larsen, Chartered 

cooperobornfiling@cooper-larsen.com 

 

 

/s/ Jared W. Allen 

Jared W. Allen 

Beard St. Clair Gaffney PA 

Attorney for Gregory Graf 
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 1          DISTRICT COURT SEVENTH JUDICIAL DISTRICT
   
 2                  BONNEVILLE COUNTY IDAHO
   
 3 
   
 4  CHAD CHRISTENSEN,                     )
                                          )
 5                    Plaintiff,          ) Case No.
    vs.                                   ) CV10-21-1197
 6                                        )
                                          )
 7                                        )
    GREGORY GRAF,                         )
 8                                        )
                      Defendant.          )
 9 
   
10               DEPOSITION OF EMMALEE ROBINSON
   
11             Tuesday, April 13, 2021, 9:00 a.m.
   
12                     Idaho Falls, Idaho
   
13 
   
14 
   
15 
             BE IT REMEMBERED that the deposition of
16  EmmaLee Robinson was taken by the attorney for the
    defendant at the office of Beard St. Clair Gaffney
17  PA, located at 955 Pier View Drive, Idaho Falls,
    Idaho, before Sheila T. Fish, Court Reporter and
18  Notary Public, in and for the State of Idaho, in the
    above-entitled matter.
19 
   
20 
   
21 
   
22 
   
23 
   
24 
   
25  Reported by:  Sheila T. Fish, CSR NO. 906, RPR, CRR

Page 2

 1                   A P P E A R A N C E S
   
 2 
    For the Defendant:
 3           BEARD ST. CLAIR GAFFNEY PA
             BY:  JARED W. ALLEN
 4           955 Pier View Drive
             Idaho Falls, Idaho  83402
 5           (208) 523-5171
             Allen@beardstclair.com
 6 
   
 7  For the Plaintiff:
             DINDINGER & KOHLER, PLLC
 8           BY:  EDWARD W. DINDINGER
             6710 West Fairview Avenue
 9           Post Office Box 5555
             Boise, Idaho  83704
10           (208) 616-5459
             Edward@dklawboise.com
11 
   
12  For the Witness:
             SMITH, DRISCOLL & ASSOCIATES, PLLC
13           BY:  BRYAN SMITH
             414 Shoup Ave
14           Idaho Falls, Idaho  83402
             (208) 524-0731
15 
   
16 
    Also Present:
17           Gregory Graf
   
18 
   
19 
   
20 
   
21 
   
22 
   
23 
   
24 
   
25 
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 1               (The deposition proceeded at 9:07 a.m.

 2  as follows:)

 3                    EMMALEE ROBINSON,

 4  produced as a witness at the instance of the

 5  defendant, having been first duly sworn, was examined

 6  and testified as follows:

 7 

 8                       EXAMINATION

 9  BY MR. ALLEN: 

10          Q.   Just for the record, this is the time

11    and place for the deposition of EmmaLee Robinson.

12          A.   Yes.

13          Q.   And it's being taken pursuant to the

14    Idaho Rules of Civil Procedure.

15                 Do you mind if I call you EmmaLee?

16          A.   Yes.  Please.

17          Q.   Thank you.  The reporter checked the

18    spelling on your name before we started so I won't

19    have you spell that for her.

20                 Have you ever been deposed before?

21          A.   No.

22          Q.   Okay.  Have you ever attended a

23    deposition before?

24          A.   No.

25          Q.   Okay.  Has the process of a deposition
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 1    been explained to you?

 2          A.   Yes.

 3          Q.   Okay.  Just to get us started and make

 4    sure that we're creating a clean record, let me go

 5    over a couple of rules with you.

 6          A.   Uh-huh.

 7          Q.   Before I do that, I'm going to grab

 8    everybody some water.

 9                 So a couple of rules.  The first one

10    you're already doing really well on.  And that is

11    that we don't talk over each other.  So just kind of

12    wait for my question, and I'll do my best to wait for

13    your answer.  In at least American conversation we

14    tend to talk over each other a lot.  We tend to

15    anticipate questions, anticipate answers.  That makes

16    it really hard for her because she's trying to take

17    down everything we're saying.  So I'll do my best to

18    not start a question before you've answered and ask

19    you to do the same.

20                 Also, your answers have to be either yes

21    or no, affirmative, negative.  You can't use, uh-huhs

22    and uh-uhs?

23          A.   Uh-huh.

24          Q.   It's really hard for her to transcribe.

25    And I'm terrible about that so you may catch me and

Page 6

 1    I'll do my best also.

 2            MR. SMITH: I'll let him know.

 3            MR. ALLEN: He will, in fact, remind me.

 4          Q.   BY MR. ALLEN:  It's not a marathon.

 5    It's not a race.  So any time you want to take a

 6    break let me know.  We can do that at any time.

 7    We're not testing your endurance.  The only thing I

 8    would ask is if I've asked a question we get the

 9    answer to that question before we break.  Because

10    this is about your knowledge, your memory, your

11    testimony, not what someone might remind you of off

12    the record.

13                 Is there any reason that you can't fully

14    and completely answer any questions I present to you

15    today?

16          A.   Not that I know of.

17          Q.   Okay.  I mean, obviously, you may not

18    know the answer.

19          A.   Uh-huh.

20          Q.   But not under the influence of any

21    medication or anything that would prevent you from

22    accurately recalling events?

23          A.   No.

24          Q.   Okay.  Let me get just a little personal

25    background on you.  Where do you reside?

Page 7

 1          A.   Full address?

 2          Q.   I don't need the full address just --

 3          A.   Idaho Falls.

 4          Q.   Okay.  You reside here in Idaho Falls.

 5    How long have you lived here?

 6          A.   I've lived here for four -- almost five

 7    years.

 8          Q.   Okay.  Where were you before that?

 9          A.   I was in Reston, Virginia.

10          Q.   What did you do there?

11          A.   When did I what?

12          Q.   What did you do there?

13          A.   I was an insurance agent.

14          Q.   So you were in insurance there as well?

15          A.   Uh-huh.  Yes.

16          Q.   And that is your current occupation now,

17    correct?

18          A.   Yes.

19          Q.   How long have you been in insurance?

20          A.   20 years.

21          Q.   Okay.  Is that your full career?

22          A.   Yes.

23          Q.   Okay.  I won't pry into prior

24    occupations then.  How about education?  Where did

25    you go to school?

Page 8

 1          A.   I went to school at ISU and Ricks

 2    College.

 3          Q.   Okay.

 4          A.   When it was Ricks.

 5          Q.   Okay.  So you were here before Virginia?

 6          A.   Yeah, I was.

 7          Q.   Okay.  Did you grow up here?

 8          A.   I did.

 9          Q.   Okay.  When did you leave here?

10          A.   I left here shortly after graduation.

11          Q.   From high school?

12          A.   For various things, uh-huh.  Yes.

13          Q.   All right.  I understand that you're on

14    the board of White Pine?

15          A.   Yes.  I am.

16          Q.   How did you come about being on the

17    board of White Pine?

18          A.   I was elected.

19          Q.   Okay.  Did you pursue that opportunity

20    or did somebody pursue you?  How did that come about?

21            MR. SMITH: Does that really matter for this

22    case?

23            MR. ALLEN: I'm just trying to get some

24    background on the witness.

25            MR. SMITH: Well, you know where she lives,
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 1    you know -- I mean, what does White Pine have to do

 2    with background?

 3            MR. ALLEN: Trying to get familiar with the

 4    witness.  Is there a reason we can't explore the

 5    question?

 6            MR. SMITH: It's not my deposition, but I'm

 7    just questioning why you want to know about White

 8    Pine.

 9            MR. ALLEN: Okay.  I just want to get

10    familiar with the witness.

11            THE WITNESS: I was asked to run.

12          Q.   BY MR. ALLEN:  Okay.

13          A.   Yes.

14          Q.   Do you -- are you involved in any other

15    voluntary service?

16          A.   I'm involved in NAIFA.

17          Q.   What is NAIFA?

18          A.   National Association of Insurance and

19    Financial Advisers.

20          Q.   NAIFA.  What's your involvement in

21    NAIFA?

22          A.   I am the chairman for the PAC of Idaho

23    and also the grassroots chair.

24          Q.   Enlighten me.  What's the difference

25    between the grassroots chair and the chairman for the

Page 10

 1    PAC?

 2          A.   Chairman for the PAC you're involved in

 3    getting donations, getting people to contribute to

 4    the PAC.

 5          Q.   Okay.

 6          A.   Work more with national on the PAC side

 7    versus the grassroots chair.

 8          Q.   Okay.  What does the grassroots chair

 9    do?

10          A.   Build relationships.

11          Q.   Okay.

12          A.   Spend money.

13          Q.   That's probably more fun than trying to

14    get money?

15          A.   A lot more fun.

16          Q.   All right.  Who knows you are here

17    today?

18          A.   My husband does.

19          Q.   Okay.

20          A.   Chad knows I'm here today.  My office

21    manager knows I'm here today.  My friend Vicky knows

22    I'm here today.  I think that's about it.

23          Q.   Who is your office manager?

24          A.   Danell Tanner.

25          Q.   For the reporter's benefit, how do you

Page 11

 1    spell her first name?

 2          A.   D-a-n-e-l-l.

 3          Q.   And your said your friend Vicky?

 4          A.   Uh-huh.

 5          Q.   What's her last name?

 6          A.   Sayers.  S-a-y-e-r-s.

 7          Q.   How do you spell her first name?

 8          A.   Vicky.  I believe it's Victoria,

 9    technically.

10          Q.   And what's your husband's name?

11          A.   Mark, M-a-r-k.  Same last name.

12          Q.   Okay.  And you said Chad.  I assume

13    you're referring to Chad Christensen?

14          A.   Yes.

15          Q.   Did you discuss this deposition with

16    your husband?

17          A.   Not that much.

18          Q.   Okay.  At all?

19          A.   I told him I was coming.

20          Q.   Okay.

21          A.   Uh-huh.

22          Q.   Anything else?

23          A.   Not really, no.

24          Q.   How about Danell?  Did you discuss it

25    with Danell?

Page 12

 1          A.   No.  That I would be busy.

 2          Q.   You told her you would be occupied?

 3          A.   Uh-huh.

 4          Q.   Okay.  How about Vicky?

 5          A.   Vicky, I told her I couldn't talk to her

 6    this morning.

 7          Q.   Told her why?

 8          A.   Yeah.

 9          Q.   You didn't have a conversation about it

10    at all?

11          A.   No.

12          Q.   Okay.  How about with Chad?  Have you

13    discussed it with Chad?

14          A.   Not very much.

15          Q.   Okay.  What discussions have you had

16    with Chad?

17          A.   What?

18          Q.   What discussions have you had with Chad

19    about the deposition?

20          A.   Today?

21          Q.   At all.

22          A.   At all.  None today.  He sent me a

23    picture of a mug last night.

24          Q.   Okay.

25          A.   That was about it.  He said his attorney
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 1    would be here.

 2          Q.   And he is.  That's it?  No other

 3    conversations about it?

 4          A.   Not that I recall.

 5            MR. ALLEN: Okay.  Let's go ahead and mark

 6    this as an exhibit.

 7                 (Exhibit 1 marked.)

 8          Q.   BY MR. ALLEN:  I'll hand you what's been

 9    marked as Exhibit 1.

10                 Have you seen that before?

11          A.   Yes.

12          Q.   Okay.  Normally this would have been

13    served on you but Mr. Smith was courteous enough to

14    accept that on your behalf.  So I wasn't sure whether

15    you had actually reviewed a copy.

16                 This has some document requests in it.

17    So let me have you turn to page 2.

18          A.   Uh-huh.

19          Q.   We'll just go through those relatively

20    quickly.  First request asks for true and correct

21    copies of all communications between you and Chad

22    Christensen relating to Gregory Graf.

23          A.   Uh-huh.

24          Q.   Have you brought any responsive

25    documents to that request today?

Page 14

 1          A.   Yes.

 2          Q.   Okay.  Second question is communications

 3    between you and Greg Pruett related to Gregory Graf.

 4    Do you have any documents responsive to that request

 5    today?

 6          A.   I have those, yes.

 7          Q.   Okay.  Third is communications with Keep

 8    Idaho Free relating to Gregory Graf.  Any of those

 9    documents in your --

10          A.   Yes.

11            MR. SMITH: Which one are you reading from on

12    that one?

13            MR. ALLEN: What's that?

14            MR. SMITH: Which one did you read from on

15    that?

16            MR. ALLEN: That was C.

17            MR. SMITH: Oh, there it is.  Okay.

18          Q.   BY MR. ALLEN:  True and correct copies

19    of any and all documents or information provided to

20    you by Chad Christensen relating to Gregory Graf.  Do

21    you have those today?

22          A.   Yes.

23          Q.   Okay.  Are there -- let's shorten this

24    up a bit.  Take a look through that list.  Are there

25    any requests there for which you do not have any

Page 15

 1    responsive documents?

 2          A.   You have all of them.

 3            MR. ALLEN: Okay.  Can I get those and take a

 4    look at them and --

 5            MR. SMITH: Sure.

 6            MR. ALLEN: That might tell us where we're

 7    going to go here today.

 8            MR. SMITH: Let me see what happened here.

 9    Oh, okay.  I'm not sure how my secretary did this

10    this morning.  She was supposed to make me four

11    copies but I don't know what I've got now.  Oh, okay.

12    So what I've got -- do you want to go off the record

13    for this?

14            MR. ALLEN: Let's go off the record.

15                 (A discussion was held off the record.)

16                 (Exhibit 2 marked.)

17          Q.   BY MR. ALLEN:  Take a look at Exhibit 2

18    there.  Can you identify that for me?

19          A.   Yes.  This is text messages between

20    myself and Chad Christensen.

21          Q.   Okay.  What time period does this cover?

22            MR. SMITH: Is this Exhibit 2?

23            MR. ALLEN: Yes.

24            THE WITNESS: Exhibit 2, yeah.

25                 Time period covers between when -- I

Page 16

 1    don't recall, honestly.

 2          Q.   BY MR. ALLEN:  Okay.

 3          A.   It had to have been after the phone

 4    conversation with Mr. Graf.

 5          Q.   Okay.  So these are -- what are the -- I

 6    guess, what were the limiting factors in the texts

 7    that you decided to provide.  Is it just texts that

 8    specifically reference Mr. Graf?

 9          A.   Yes.

10          Q.   Okay.  I'll probably come back to that

11    with some questions after I've had a chance to look

12    over it.  We'll take a break at some point in time

13    and I'll do that.

14                 Let's mark the next --

15            MR. SMITH: What's this one I'm giving him?

16    This is --

17            THE WITNESS: That was just something I

18    provided for you.  It's where I met Graf -- Greg.

19            MR. SMITH: Okay.

20            THE WITNESS: Uh-huh.

21            MR. ALLEN: Is there a note on there we need

22    to -- oh, it's on a sticky.

23                 (Exhibit 3 marked.)

24          Q.   BY MR. ALLEN:  Okay.  Tell me what

25    Exhibit 3 is.
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 1          A.   Exhibit 3 is a conversation on East

 2    Idaho News where I guess I had my first

 3    correspondence with Mr. Graf.

 4          Q.   Okay.  Mr. Graf appears to be responding

 5    to you on this post.  It looks like he's actually

 6    tagged your name.  Do you recall had you posted

 7    something on this particular comment thread?

 8          A.   He said that Chad Christensen had

 9    threatened him with a gun and I asked him if that

10    really happened.

11          Q.   Okay.

12          A.   And posted pictures of a card Chad sent

13    him afterwards.

14          Q.   So this comment here from Greg Graf was

15    in response to your inquiry about whether that really

16    happened?

17          A.   Uh-huh.

18          Q.   Okay.  Is your inquiry still on

19    Facebook?

20          A.   No.  I believe I deleted it.

21          Q.   Okay.  We'll see whether or not we come

22    back to that one.

23            MR. ALLEN: What's our next one?

24            MR. SMITH: These are Facebook Messenger

25    correspondence with Greg Graf.

Page 18

 1                 (Exhibit 4 and Exhibit 5 marked.)

 2          Q.   BY MR. ALLEN:  Before we get to 4, this

 3    is Exhibit 5.

 4          A.   Uh-huh.

 5          Q.   Do you recognize this as the original

 6    Facebook post that resulted in the comments that are

 7    reflected in Exhibit 3?

 8          A.   Yes.

 9          Q.   Okay.  All right.  Let's take a look at

10    Exhibit 4.  Can you identify for me what Exhibit 4

11    is?

12          A.   This is message requests -- it was a

13    message sent to Greg Graf after he friended me on

14    Facebook.

15          Q.   Okay.  So it's your testimony that Greg

16    sent you a Facebook friend request --

17          A.   Yes.

18          Q.   -- and then this is some Facebook

19    Messenger communication between the two of you?

20          A.   Yes.

21          Q.   It's very likely that I'll have

22    questions about that.  Let's mark this one next.

23    Well, actually, let's not yet.

24                 Take a look again at Exhibit 5.

25          A.   Uh-huh.

Page 19

 1          Q.   So that's a post from East Idaho News.

 2    It looks like they posted an article.  Did you read

 3    that article?

 4          A.   Yes.  I did.

 5          Q.   Okay.

 6            MR. ALLEN: What's our next one over there?

 7            MR. SMITH: These are Greg Pruett texts.

 8                 (Exhibit 6 marked.)

 9          Q.   BY MR. ALLEN:  Okay.  So this is text

10    communications between you and Greg Pruett?

11          A.   Yes.

12          Q.   It looks like the first text on this

13    thread is dated October 31st?

14          A.   Yes.

15          Q.   Is that your first communication with

16    Greg Pruett?

17          A.   Yes.

18          Q.   You hadn't had any communication with

19    him prior to that day?

20          A.   I'll have to look at my phone.  I don't

21    recall.  We talked on the phone on a Saturday.

22          Q.   Okay.  This text was sent Saturday,

23    October 31st.  Would that have been the same day,

24    same Saturday?

25          A.   I can check in my phone for sure.
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 1          Q.   Okay.

 2          A.   It would have been Saturday the 24th.

 3          Q.   Saturday the 24th of October?

 4          A.   Yes.

 5          Q.   Okay.  Tell me about that call.

 6          A.   I had just found out that he wanted

 7    to -- that he had the recording, honestly.  And --

 8          Q.   Okay.  So on Saturday you found out that

 9    he had the recording?

10          A.   Yes.

11          Q.   How did you find out that he had the

12    recording?

13          A.   Chad had told me.

14          Q.   And do you know how Greg came about

15    having the recording?

16          A.   No.  I do not.

17          Q.   You don't know who gave it to him?

18          A.   No.

19          Q.   Okay.  Go ahead.  Tell me about the

20    conversation then.

21          A.   It was very brief.  He just told me he

22    was going to be doing an article on it.

23          Q.   Did he call you or did you call him?

24          A.   I called him.

25          Q.   Okay.  And what was the purpose of the
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 1    call, from your perspective?

 2          A.   I didn't know who he was.  I needed to

 3    know who was writing an article.

 4          Q.   Okay.  What did you ask him when you

 5    called him?

 6          A.   Who he was.

 7          Q.   What did he tell you?

 8          A.   He explained -- his name.  He explained

 9    what Idaho Dispatch was.

10          Q.   Okay.  And what else?

11          A.   I don't recall.

12          Q.   Did you ask him anything else besides

13    who he was?

14          A.   I wanted to know what his intentions

15    were.

16          Q.   Okay.  Did he tell you his intentions?

17          A.   My opinion, no.

18          Q.   Okay.  What did he tell you?

19          A.   He told me that this feud had been going

20    on for a little while and I really didn't care after

21    that, so I cut him off.

22          Q.   Okay.  Anything else that you can recall

23    from that conversation?

24          A.   I asked him to keep names out of it,

25    people's names out of it.  I didn't want other names
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 1    to be released.  There was a lot of name dropping

 2    going on.

 3          Q.   Okay.  Any particular names that you

 4    recall asking him to keep out of it?

 5          A.   I asked him to keep Tony Lima's name

 6    out.

 7          Q.   Okay.

 8          A.   And that was about it.  I think just

 9    other names.  I didn't want names at all.  I didn't

10    want Rod Furniss' name to be in it, but it was.

11          Q.   Okay.  How did Tony's name come up?

12          A.   Because I know him from the school board

13    and in the recording Greg works with him.

14          Q.   Okay.  Did you ask him to keep Rod

15    Furniss' name out of it?

16          A.   Yes.

17          Q.   Okay.

18          A.   I wanted all names left out.

19          Q.   So it looks like this communication

20    relates, at least in part, to a letter -- referring

21    to Exhibit 6 -- to a letter that you received from

22    me; is that correct?

23            MR. SMITH: I didn't hear that.  A letter

24    what?

25            MR. ALLEN: A letter that she received from
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 1    me.

 2            THE WITNESS: Yes.

 3          Q.   BY MR. ALLEN:  Okay.  You reference

 4    another lawsuit.  Are you involved in litigation

 5    right now?

 6          A.   Yes.  I am.

 7          Q.   What kind of litigation is that?

 8          A.   White Pine Charter School.

 9          Q.   Okay.  Is White Pine the plaintiff or

10    the defendant?

11          A.   They are the plaintiff.

12          Q.   Who is the defendant in that case?

13          A.   Jeremy Clarke.

14          Q.   Is he the former principal?

15          A.   Yes.

16          Q.   Take a look at the first page of

17    Exhibit 6, just your first text there.  I'm having a

18    little trouble with that.  It looks like maybe some

19    auto corrects or something.

20          A.   Yeah.

21          Q.   Can you decipher that first sentence --

22    excuse me, the second sentence there?

23          A.   I don't have confidence that Chad knew

24    how I feel -- felt, and he didn't have my permission

25    to use the recording.
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 1          Q.   Okay.  So you are telling Greg here that

 2    he does not have permission to share what you

 3    recorded?

 4          A.   Yes.

 5          Q.   Okay.  All right.  What's next?

 6            MR. SMITH: We have here some fabulous

 7    e-mails from Stephanie Mickelsen.

 8                 (Exhibit 7 marked.)

 9          Q.   BY MR. ALLEN:  Can you identify

10    Exhibit 7 for us?

11          A.   Yes.  This is e-mail correspondence

12    between myself and the chairmans of the Board of the

13    Federation and I believe the director of sales for

14    Farm Bureau for the state of Idaho and Stephanie

15    Mickelsen.

16          Q.   So it looks like you addressed it to

17    Stephanie, the original correspondence?

18          A.   Uh-huh.  Yes.

19          Q.   On October 23rd you addressed to

20    Stephanie and then copied a number of other people

21    from --

22          A.   Yes.  I did.

23          Q.   Who is Bryan Searle?

24          A.   I'll have to look up from Farm Bureau.

25    I don't remember.
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 1          Q.   Okay.  So he's a Farm Bureau employee of

 2    some kind?

 3          A.   Yes.

 4          Q.   The rest of these we can tell that from

 5    the e-mail addresses but his was not there.  So I

 6    just wanted to clarify that.  And then it looks like

 7    Stephanie responded to you three days later.

 8          A.   Yes.  From a different e-mail address.

 9          Q.   And you responded to her the following

10    day?

11          A.   Yes.

12          Q.   All right.  Take a look at that last

13    page.  Tell me what that is.

14          A.   Her name had always sounded familiar to

15    me.  And I recalled why after corresponding with her.

16    She shared the article about the school.

17          Q.   Okay.

18          A.   Shortly within a few minutes after it

19    came out.

20          Q.   So this Idaho Ed News article that she

21    had posted here --

22          A.   Uh-huh.

23          Q.   -- was this somehow attached to the

24    correspondence?

25          A.   No.  But I referenced it.
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 1          Q.   Okay.  So you've attached it here --

 2          A.   Uh-huh.

 3          Q.   -- because you referenced it in the

 4    e-mail?

 5          A.   Uh-huh.  Yes.

 6          Q.   All right.  Thank you.  I just wanted to

 7    clarify and understand where and why that was

 8    included.  So this was just printed from Stephanie's

 9    Facebook feed?

10          A.   Yes.

11          Q.   I don't think I've seen that article.

12    Is that about Jeremy?

13          A.   Yes.

14            MR. ALLEN: Okay.  What's next?

15            MR. SMITH: We have some Messenger documents

16    with Chad.

17            THE WITNESS: This is from his disabled

18    Facebook account.

19            MR. ALLEN: Okay.

20            THE WITNESS: So you'll only see one side.

21                 (Exhibit 8 marked.)

22          Q.   BY MR. ALLEN:  So tell me what I'm

23    seeing here.  The side that I can see, is that your

24    correspondence or his correspondence?

25          A.   That would be my correspondence.
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 1          Q.   All right.  So that's your communication

 2    to him and what we can't see are his responses?

 3          A.   Yes.

 4          Q.   And you indicated that the account is

 5    disabled?

 6          A.   Yes.

 7          Q.   Okay.  Do you know if that account has

 8    been deleted?

 9          A.   No clue.

10          Q.   You don't know?  Okay.

11            MR. ALLEN: I want to take a minute to look

12    through that one before I have any specific

13    questions.  What's next?

14            MR. SMITH: We have some more messaging on

15    Signal between her and Chad.

16            THE WITNESS: This is when I joined Signal.

17                 (Exhibit 9 marked.)

18          Q.   BY MR. ALLEN:  Okay.  Tell me what this

19    is.

20          A.   Just when I joined Signal.

21          Q.   What is Signal?

22          A.   I have no clue.  It's a messaging app.

23          Q.   Okay.  I'm not familiar with Signal.

24    So...

25          A.   Neither am I.

Page 28

 1          Q.   So you joined Signal, it looks like, on

 2    December 8th?

 3          A.   Uh-huh.

 4          Q.   Still use the app?

 5          A.   Not very often.

 6          Q.   Okay.  And I take it from this then you

 7    don't have any Signal communication --

 8          A.   No.  I do not.

 9          Q.   -- with Chad --

10          A.   And the call there was a butt dial.

11    Sorry, I should clarify.  I didn't even know you

12    could call on there.

13          Q.   So it says there about two-thirds of the

14    way down the page:  Chad Christensen set disappearing

15    message time to 30 minutes?

16          A.   Yes.

17          Q.   Do you know what that means?

18          A.   It means that they disappear after

19    30 minutes.

20          Q.   All messages?

21          A.   I believe so.

22          Q.   Okay.  So --

23          A.   I'm not as -- I'm not familiar with

24    Signal though.

25          Q.   So if he or you had sent a message by
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 1    Signal after that occurrence, that message would have

 2    disappeared?

 3          A.   From what I understand.

 4          Q.   Okay.  Do you have any recollection

 5    whether Chad sent you any messages by Signal after

 6    that date?

 7          A.   Yes.

 8          Q.   Okay.  What's your recollection?

 9          A.   It usually had to do --

10          Q.   He did?

11          A.   Yes, he did.

12          Q.   Okay.  Do you recall whether he sent you

13    any messages related to Mr. Graf by Signal after that

14    date?

15          A.   There's probably been a few.

16          Q.   Okay.  Do you have any specific

17    recollection of any of them?

18          A.   Specific would probably be just the

19    whole situation, frustration more than anything.

20          Q.   Okay.  Frustration by virtue of what?

21          A.   That I'm even involved in this.

22          Q.   Okay.

23            MR. ALLEN: All right.  What's next?

24            MR. SMITH: We have an ever illuminating page

25    of Keep Idaho Free.
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 1            THE WITNESS: I've never communicated with

 2    them.

 3            MR. ALLEN: Okay.

 4            MR. SMITH: What's that?

 5            THE WITNESS: Never communicated with them.

 6                 (Exhibit 10 marked.)

 7          Q.   BY MR. ALLEN:  Is this a page from

 8    Facebook Messenger?

 9          A.   Yes.

10          Q.   Okay.  So this is just indicating that

11    you haven't had any communication with Keep Idaho

12    Free by Facebook Messenger?

13          A.   Yes.

14          Q.   Okay.  And do I understand your

15    testimony correctly that you haven't had any

16    communication with Keep Idaho Free?

17          A.   No.

18            MR. ALLEN: Is that it or one more?

19            MR. SMITH: One more.  This appears to be

20    some messaging on Facebook between her and Greg

21    Pruett.

22                 (Exhibit 11 marked.)

23          Q.   BY MR. ALLEN:  So Mr. Smith identified

24    this but he's not our witness.  So can you tell me

25    what this is?
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 1          A.   It is messaging between me and

 2    Mr. Pruett.

 3          Q.   Okay.  All on Facebook Messenger?

 4          A.   Uh-huh.

 5          Q.   Okay.  Is that first -- I'm trying to

 6    decipher.  Is that first block a screen grab of a --

 7          A.   Yes.

 8          Q.   Okay.  What is your understanding of

 9    what Idaho Dispatch is?

10          A.   A news outlet.

11          Q.   Okay.  Do you know who is behind that

12    news outlet?

13          A.   Who is what?

14          Q.   Who is behind that news outlet?  Who

15    runs it?

16          A.   I was told Greg Pruett.

17          Q.   Okay.  The message below that, is that

18    your message or is that Greg's message?

19          A.   That would be my message.

20          Q.   Okay.  That's all of the correspondence

21    you brought with you today?

22          A.   That is.

23          Q.   Okay.  Do you have a copy -- do you

24    still have a copy of the recording that you made of a

25    conversation with Mr. Graf?
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 1          A.   I believe I do.

 2          Q.   Okay.

 3          A.   I switched phones recently.

 4          Q.   Okay.  But you didn't bring a copy of

 5    that with you today?

 6          A.   No.  I was told you have one.

 7          Q.   Okay.  Do you have a transcript of that

 8    recording?

 9          A.   No.  I do not.

10          Q.   Okay.  Do you have any recorded

11    conversations with Jennifer Ellis?

12          A.   No.

13          Q.   Okay.  Do you have any recorded

14    conversations with Stephanie Mickelsen?

15          A.   No.

16          Q.   Okay.  Have you ever held political

17    office?

18          A.   No.

19          Q.   Do you have plans or aspirations to run

20    for political office?

21          A.   No.

22          Q.   Aside from your involvement with

23    NAIFA -- I think that's how you said it?

24          A.   Yes.

25          Q.   The PAC and the grassroots -- is that a
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 1    separate organization, the grassroots portion of

 2    that?

 3          A.   Organization or chair?

 4          Q.   Yes, is there --

 5          A.   It's a chair.

 6          Q.   I mean, you're the chair but is there --

 7    you know, is there a separate organization that NAIFA

 8    has created that is the grassroots portion of the

 9    movement, the efforts?

10          A.   Not that I recall.

11          Q.   Okay.  Aside from your involvement with

12    NAIFA, do you have any involvement with politics?

13          A.   State Farm asks me to help with

14    grassroots.

15          Q.   Okay.  What type of grassroots effort is

16    that on behalf of State Farm?

17          A.   To be involved.

18          Q.   Okay.  In anything in particular?

19          A.   No.

20          Q.   With respect to NAIFA, what does the --

21    what type of work does the grassroots efforts

22    involve?

23          A.   Building relationships and spending

24    money.

25          Q.   Building relationships with anyone in
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 1    particular?

 2          A.   No.

 3          Q.   Okay.  Let's talk about Mr. Christensen.

 4    How do you know Mr. Christensen?

 5          A.   I'm confused with that.

 6          Q.   Well, how do you know Chad?

 7          A.   Of him?  Introduced?

 8          Q.   Yeah.  How did you get to know him?

 9          A.   Our sons played baseball together.

10          Q.   Okay.  Is that your first introduction

11    to Mr. Christensen is through your son's baseball?

12          A.   I don't recall.

13          Q.   Okay.  How long have you known him?

14          A.   Just baseball last year.

15          Q.   Okay.  So just a year now?

16          A.   Yes.

17          Q.   Or a year and change, whenever baseball

18    started.  Do you recall when the season started?

19          A.   Probably a year ago.

20          Q.   Okay.  How would you describe your

21    relationship with Chad?

22          A.   Friends.

23          Q.   Okay.

24          A.   Enemies, politically.

25          Q.   Depends on the day?
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 1          A.   We don't align.

 2          Q.   Okay.

 3          A.   Always.  He opposes my bills.

 4          Q.   What's that?

 5          A.   He opposes my bills.

 6          Q.   Oh, all right.

 7                 Did you have a bill that you were

 8    promoting?

 9          A.   Several.

10          Q.   Okay.  Let's back up for just a second

11    and talk about that.  What bills have you been

12    involved in promoting?

13          A.   I was involved in the no insurance auto

14    insurance bill.  I've been involved -- you're asking

15    a lot.  I've been involved in the annuity bill.  I've

16    been involved in the bill for -- you want all of

17    them?

18          Q.   To the best of your recollection.

19          A.   I've been involved with a bill, data

20    security for insurance advisers.  I liked the

21    education bill for online schools that -- for funding

22    for online schools during COVID.

23          Q.   Okay.  Those are the ones you can

24    remember right now?

25          A.   There was one that didn't go off the
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 1    ground about the state treasurer doing investment

 2    accounts for those that did not have it individually

 3    available through work.

 4          Q.   Okay.

 5          A.   Briefly.

 6          Q.   So of these that you've been involved

 7    with promoting, did Chad oppose all of them?

 8          A.   Pretty close.

 9          Q.   Okay.  Do you recall the results on most

10    of them?  Have they passed?  Have they become law?

11    Or they just -- did they fail?

12          A.   The no insurance became law and the

13    annuity has become law.  I don't recall about the

14    rest.

15          Q.   Okay.  It would be fair to say that most

16    of your interest in promoting legislation has been

17    work related?

18          A.   And education.

19          Q.   And education.

20          A.   I'm very passionate about education.

21          Q.   You'd have to be to be on a charter

22    school board.  Explain to me the employment

23    relationship with Chad.  Does he work for you or does

24    he just -- I've heard conflicting descriptions.  Is

25    he your employee?
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 1          A.   Yes.  He is.

 2          Q.   So he's employed by your entity?

 3          A.   Yes.

 4          Q.   What's the name of that entity?

 5          A.   EmmaLee Robinson.

 6          Q.   Is that a corporation --

 7          A.   No.  It's not.

 8          Q.   -- an LLC?

 9                 It's not incorporated?

10          A.   No.

11          Q.   Okay.  And that is a State Farm agency?

12          A.   Yes.

13          Q.   What kind of products does your agency

14    offer?

15          A.   Auto, home, business, farm, life

16    annuity, mutual funds, investments, liability

17    umbrella, business auto.  How many do you want?  We

18    sell over 100 products.

19          Q.   Okay.

20          A.   Long-term -- no, we don't do -- we do

21    long-term care through universal life.  We do all

22    types of life insurance:  Whole life, universal life,

23    term life insurance.  We do disability insurance; we

24    do health insurance; we do Medicare supplements.  We

25    do -- do you want more?
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 1          Q.   You do a lot?

 2          A.   Yeah.

 3          Q.   Okay.  I am not an expert on the

 4    insurance business by any stretch but I have some

 5    vague understanding that certain agents do certain

 6    things, other agents do other things.  Are there --

 7    are there licensing requirements with respect to the

 8    different products?

 9          A.   Yes.  There are.

10          Q.   So that a person that can do home and

11    auto, for example, might not be able to do life?

12          A.   That is correct.

13          Q.   Okay.  What is -- what is the nature of

14    Chad's business as an agent?  In other words, what

15    products is he qualified to offer?

16          A.   He can offer home, commercial, farm and

17    ranch, auto, and he's had health that he's referred

18    to me and life that he's referred to me.

19          Q.   Okay.  Do you know anything about Chad's

20    association with Greg Pruett?

21          A.   No.

22          Q.   Okay.  Do you know anything about Chad's

23    association with the Idaho Freedom Foundation?

24          A.   A little bit.

25          Q.   What do you know about Chad's
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 1    association with the Idaho Freedom Foundation?

 2          A.   I thought it was a membership club.  I

 3    am so sorry.  And I thought he was a member of it and

 4    he clarified that.

 5          Q.   Okay.

 6          A.   Very naive.

 7          Q.   All right.  So what is your

 8    understanding of what Idaho Freedom Foundation is

 9    now?

10          A.   Honestly, they remind me of an

11    organization to keep their values that Idaho is

12    founded on:  Freedom, constitutional rights, and

13    keeping them the way they are.

14          Q.   Okay.  Okay.  You said you thought Chad

15    was a member?

16          A.   Yes.

17          Q.   And he corrected you?

18          A.   I didn't know he didn't have membership.

19          Q.   What -- what did he tell you when he

20    corrected your perception?

21          A.   He said it isn't a membership club.

22          Q.   Okay.  Anything beyond that?

23          A.   Not really.  I had to ask clarifying

24    questions.

25          Q.   Okay.  Do you know if Chad has any
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 1    association with keepidahofree.org?

 2          A.   Meaning?

 3          Q.   Do you know if he has any involvement

 4    with that website?  Just yes or no.  Do you know?  If

 5    you don't know, that's okay.  I'm just --

 6          A.   None that I know of.

 7          Q.   Okay.  Do you know Eric Parker?

 8          A.   Personally?

 9          Q.   Yes.

10          A.   No.

11          Q.   Okay.  Do you know of Eric Parker?

12          A.   Yes.

13          Q.   What do you know of Eric Parker?

14          A.   First came on about Eric Parker was

15    through Greg Graf.

16          Q.   Okay.

17          A.   And I had no clue who he was.  I had no

18    clue what the Ammon Bundy standoff -- I couldn't

19    remember what it was.  And so I started doing

20    research about it.  Greg Graf sent me an article by

21    NPR and I read the article from NPR.  I listened to

22    the podcast about him.  Do you want the name of the

23    podcast that I listened to?

24          Q.   Sure.

25          A.   What's Happening, Idaho?  I listened to
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 1    that podcast of him.

 2          Q.   Okay.

 3          A.   I Googled what the Ammon Bundy standoff

 4    was because I couldn't remember and I read about him

 5    there.

 6          Q.   Okay.  Have you talked with Chad about

 7    Eric Parker at all?

 8          A.   Yes.

 9          Q.   Okay.  Tell me about those

10    conversations.

11          A.   I asked him who Eric Parker was.  I

12    asked him -- I can't remember the name, but Mr. Graf

13    told me about a group that they are involved in, and

14    I asked what that was.

15          Q.   You asked Mr. Graf --

16          A.   I can't remember the name of the group.

17          Q.   -- or you asked --

18          A.   I asked Chad what that group was.

19          Q.   Was that the Real Three Percenters or

20    Three Percenters of Idaho or the --

21          A.   Yeah, that's it.  Yeah.

22          Q.   Okay.  What did Chad tell you that was?

23          A.   He told me -- I asked him if it was a

24    militia.  He said no.

25          Q.   Okay.  Did you talk about it all beyond
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 1    that?

 2          A.   He said it's a group of people.  I

 3    Googled it because the name was weird.  He told me

 4    what the name meant.

 5          Q.   Okay.  What did he tell you it meant?

 6          A.   It has to do with the Revolutionary War

 7    and 3 percent of it -- something about 3 percent in

 8    Revolutionary War.

 9          Q.   Okay.

10          A.   I found it interesting because I had, I

11    believe, over 50 relatives that fought in the war,

12    that war.

13          Q.   Do you know Dustin Hurst?

14          A.   No, I do not.  The name sounds familiar.

15          Q.   Okay.  But you don't know him?

16          A.   I've never met him that I recall.  But

17    the name sounds familiar.

18          Q.   Any recollection of ever discussing

19    Dustin with Chad?

20          A.   Can you tell me who he's involved with?

21          Q.   I think he is involved with the Idaho

22    Freedom Foundation.

23          A.   If I ever had a correspondence or

24    discussion with Chad about it, it would have had to

25    do with the rating on the annuity bill.
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 1          Q.   Okay.  Do you recall what the rating on

 2    the annuity bill was?

 3          A.   Negative 3.

 4          Q.   Okay.  All right.  So we've established

 5    that you know who Mr. Graf is?

 6          A.   Yes.

 7          Q.   We've talked about him a little bit and

 8    indicated that he sent you some information related

 9    to Eric Parker.

10                 Let me show you exhibit -- well, you've

11    got it there.

12                 Can you take a look at Exhibit 3?

13          A.   Yes.

14          Q.   So Greg's comment there, which was

15    apparently, I think you said, in response to an

16    inquiry about "did this really happen"?

17          A.   Yes.

18          Q.   This references Eric and the Idaho Three

19    Percent Militia?

20          A.   Uh-huh.

21          Q.   I assume that's the same Three Percent

22    organization that we were just discussing, at least

23    as far as you know; is that correct?

24          A.   Yes.

25          Q.   Okay.  Is there communication between
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 1    you and Mr. Graf related to Eric or the Three Percent

 2    Militia or the Three Percent -- they have a name.  I

 3    can't remember what it is.  That's not it.  But is

 4    there communication with Mr. Graf related to either

 5    of them besides this comment here?  In other words,

 6    did he send you anything else?  I think you said he

 7    sent you a podcast?

 8          A.   Yes.

 9          Q.   Do you recall how he sent that to you?

10          A.   He tagged me on Facebook.

11          Q.   Okay.

12          A.   I believe.

13          Q.   Okay.

14          A.   I don't recall.

15          Q.   Okay.

16          A.   He could have sent it to me.

17          Q.   So there wasn't separate correspondence?

18    There was just a social media tag?

19          A.   Uh-huh.  Uh-huh.

20          Q.   Okay.  And the reason for that question

21    is because I didn't see that, that reference in this

22    correspondence here so I wanted to make sure I --

23          A.   Or he sent it to me or tagged it.

24          Q.   -- didn't miss something.

25          A.   Who knows.
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 1          Q.   Okay.  When you -- looking still at

 2    Exhibit 3.

 3          A.   Three?

 4          Q.   Yeah.  When you had that brief exchange

 5    in Facebook comments with Mr. Graf, was that your

 6    first interaction with Mr. Graf?

 7          A.   That I recall, yes.

 8          Q.   Is that the first time you became aware

 9    of Mr. Graf?

10          A.   No.

11          Q.   You didn't know of him or --

12          A.   No.

13          Q.   -- who he was prior to that exchange?

14          A.   No.

15            MR. ALLEN: Okay.  After -- well, let's back

16    up.  Let's mark this next.

17                 (Exhibit 12 marked.)

18          Q.   BY MR. ALLEN:  So you've been handed

19    Exhibit 12.

20          A.   Uh-huh.

21          Q.   Do you recognize these comments?

22          A.   Yes.  Very much so.

23          Q.   The first one here is I think the exact

24    same comment that is reflected on Exhibit 3; is it

25    not?
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 1          A.   Yes.

 2          Q.   And then the second one is another

 3    comment from Mr. Graf to you.  And he says:

 4    Respectfully, are you asking for yourself or for

 5    Chad?

 6                 Do you recall what your comment was that

 7    he was responding to there?

 8          A.   Did Chad threaten you with a gun?

 9          Q.   Okay.  So same -- same comment?

10          A.   Yeah.

11          Q.   Okay.

12          A.   I -- yeah.

13          Q.   All right.

14          A.   I said:  Did Chad really threaten you

15    with a gun?

16          Q.   Okay.  Mr. Graf says:  I'm happy to have

17    a detailed conversation with you about this offline

18    that would be fair to Chad.

19                 Is that what precipitated the Facebook

20    Messenger communication that's reflected in

21    Exhibit 4?

22          A.   Yes.

23          Q.   Okay.  Let's take a look at Exhibit 4.

24    So the first -- the first post there says:  Okay, I

25    was just sending you a message.
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 1                 Can you tell me what that means?

 2          A.   He friended me and I had just found him

 3    and I was sending him a message.

 4          Q.   Okay.  So --

 5          A.   Because he requested it.

 6          Q.   So you were simultaneously --

 7          A.   Yes.

 8          Q.   -- trying to connect via Messenger?

 9          A.   Uh-huh.

10          Q.   Okay.  Take a look at page 2.

11          A.   Yes.

12          Q.   Before you reached out to Mr. Graf by

13    Messenger -- let me back up.

14                 Exhibit 12, we were just looking at the

15    two comments from --

16          A.   Yes.

17          Q.   Those are not dated.  Do you recall what

18    date those comments were posted?

19          A.   It would have been October 19th.

20          Q.   Okay.  So it was the same day?

21          A.   Yeah.

22          Q.   Okay.

23          A.   Minutes before.

24          Q.   Okay.

25          A.   That -- this one right here.
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 1          Q.   Minutes before the October 19, 3:33

 2    message?

 3          A.   Yeah.

 4          Q.   Okay.  Within how many minutes?

 5          A.   About 30.

 6          Q.   Okay.

 7          A.   Yes.

 8          Q.   All right.  Prior to reaching out to --

 9    well, let me back up.

10                 Where were you when you exchanged the

11    comments on the article?

12          A.   I was in my office behind closed door.

13          Q.   Okay.  Was Mr. Christensen in the office

14    that day?

15          A.   Yes.

16          Q.   Prior to --

17          A.   In the basement.

18          Q.   Prior to communicating with Mr. Graf by

19    Messenger, did you have any communication with Chad

20    about the comments on the article?

21          A.   Prior to what?

22          Q.   Prior to initiating the communication by

23    Messenger --

24          A.   No.

25          Q.   -- was there any communication about
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 1    those comments with Mr. Christensen?

 2          A.   No.

 3          Q.   Okay.  Let's take a look at page 2.

 4          A.   Yes.

 5          Q.   It's about the third message.  Your --

 6    actually, your second message.  It said:  No, this

 7    isn't for Chad.  I hired him a few weeks ago.  Our

 8    boys play baseball together.

 9          A.   Yes.

10          Q.   I'm starting to see some red flags and

11    your comment concerned me.

12                 Can you tell me what you're referring to

13    there?

14          A.   It was mostly comments from other people

15    warning me of him.

16          Q.   Do you recall any of those comments,

17    specifically?

18          A.   Yes.

19          Q.   Okay.  Tell me what you recall.

20          A.   It was Tony Lima.  He and I were talking

21    about the school.  And I told him that Chad was now

22    working and he started warning me about him.

23          Q.   Okay.  What did Tony say?

24          A.   He said:  Be very careful around him.

25    Dangerous.  That he is involved with things that I
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 1    probably don't want to be involved in and just

 2    extensive warning to be careful around him.

 3          Q.   Any specific things that he said he was

 4    involved with?

 5          A.   Things that I wouldn't want to be

 6    involved with is how he left it.

 7          Q.   That's how he put it?

 8          A.   Yes.

 9          Q.   He didn't tell you what those things

10    were?

11          A.   No.

12          Q.   Okay.  Anything else?  He said he was

13    dangerous.  Did he say how he was dangerous?

14          A.   No.

15          Q.   Okay.  Anything else that you can recall

16    from that communication with Tony?

17          A.   No.

18          Q.   Okay.  Your "red flag" comment here, did

19    it refer to anything else besides your communication

20    with Tony Lima?

21          A.   Yes.

22          Q.   Okay.  What else?

23          A.   Rod Furniss reached out to me.

24          Q.   Okay.  Rod contacted you?

25          A.   Uh-huh.
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 1          Q.   Do you recall when Rod contacted you?

 2          A.   I could have contacted him.  He could

 3    have contacted me.

 4          Q.   Okay.  Do you recall when Tony contacted

 5    you or when you had the communication with Tony?

 6          A.   It would have been shortly between this

 7    conversation and October 1st.

 8          Q.   So after October 1st --

 9          A.   Yes.

10          Q.   -- and before October 19th?

11          A.   And Rod's was the same, yes.

12          Q.   Okay.  Was October 1 when you hired

13    Chad?

14          A.   Yes.

15          Q.   Your communication with Tony, was that

16    in person or by phone?

17          A.   By phone.

18          Q.   Okay.  How about your communication with

19    Rod?

20          A.   By phone.

21          Q.   To your recollection, did he call you or

22    did you call him?

23          A.   Don't recall.

24          Q.   Do you recall if it was before or after

25    you talked to Tony?
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 1          A.   Would have been after.

 2          Q.   Okay.  And what did -- what did Rod say?

 3          A.   He said he's never had problems with him

 4    but he's heard a lot of negative things --

 5          Q.   Okay.

 6          A.   -- and told me to be careful.  But did

 7    specify he's never had any problems with Chad.

 8          Q.   Okay.  Did he -- did he specify what he

 9    had heard negative?

10          A.   I don't recall if it were he or Tony,

11    but one of them made comments of him "and women"

12    comments, comments about women.

13          Q.   What specifically did they say about

14    women?

15          A.   That he was not women friendly or too

16    women friendly.

17          Q.   Are those the words they used to the

18    best of your recollection or is that your --

19          A.   No.  That would be --

20          Q.   -- characterization?

21          A.   -- my interpretation.

22          Q.   Okay.  What was your understanding of

23    what they meant by those comments?

24          A.   I didn't want to clarify.  I didn't know

25    if he was sexist or if he liked women.  I didn't
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 1    know.  But I could tell it was not -- one of those

 2    two things.

 3          Q.   When you say "liked women," can you

 4    describe --

 5          A.   Womanizer.

 6          Q.   Okay.  So your conclusion, if I'm

 7    understanding correctly, was that whichever one of

 8    them said this, Tony or Rod --

 9          A.   Uh-huh.

10          Q.   -- was suggesting that Chad was either

11    sexist or a womanizer?

12          A.   Yeah.  I didn't want to clarify.

13          Q.   Okay.  Anything else besides your

14    conversations with Tony Lima and Rod Furniss that is

15    reflected in this statement about seeing some red

16    flags?

17          A.   To this date, besides his political

18    history, not being insurance friendly, no.

19          Q.   Okay.  So those -- when you say you're

20    seeing some red flags, you are referring specifically

21    to --

22          A.   Comments.

23          Q.   -- comments from Tony Lima and Rod

24    Furniss --

25          A.   Uh-huh.
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 1          Q.   -- and then your interpretation of

 2    Chad's political position on certain issues?

 3          A.   Yeah.  He opposed my car bill, nicknamed

 4    it Obamacar.

 5          Q.   Nicknamed it what?

 6          A.   Obamacar.

 7          Q.   Obamacar.

 8                 So page 3 then, next page.

 9          A.   Uh-huh.

10          Q.   About two-thirds of the way down you

11    have got another comment there, another message that

12    says:  He just seemed to get aggressive about things

13    that are out of my control as an agent.  It's not

14    what I was used to.

15                 Can you describe for me what you're

16    talking about there?

17          A.   It had to probably do with State Farm's

18    name.

19          Q.   Okay.

20          A.   At the beginning of working there, we

21    had some computer issues, which is frustrating.  I

22    was frustrated with it too.

23          Q.   Okay.

24          A.   Very frustrated.  State Farm requires a

25    lot of training.
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 1          Q.   Okay.  When you say "he seemed to get

 2    aggressive," what do you mean?

 3          A.   Frustrated with them.

 4          Q.   Okay.

 5          A.   And I didn't know how to read it because

 6    I didn't know him very well.

 7          Q.   Okay.

 8          A.   Uh-huh.

 9          Q.   So you could perceive his frustration or

10    annoyance --

11          A.   Uh-huh.

12          Q.   -- and -- okay.

13          A.   Can't control computers.  Can't control

14    training.

15          Q.   Okay.

16          A.   It was also at that point in time access

17    to -- before you can get access to quote things, you

18    have to complete -- and it was taking a lot of time,

19    more than normal.

20          Q.   Okay.

21          A.   A lot longer than normal.

22          Q.   That first communication with Chad --

23    with Greg on Messenger was on October 19th, do you

24    recall what day that was?  If you don't, I --

25          A.   Excuse me?
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 1          Q.   Do you recall what day October 19th was?

 2          A.   Meaning?

 3          Q.   The day of the week.

 4          A.   No.

 5          Q.   Okay.  I'm looking here at the calendar.

 6    It looks like it was a Monday?

 7          A.   Okay.

 8          Q.   Right before that comment about being

 9    aggressive, you had exchanged a -- you had provided

10    Greg your phone number?

11          A.   Uh-huh.

12          Q.   And then he says:  I'll call in 10.

13                 And the next message is from Wednesday?

14          A.   Uh-huh.

15          Q.   So did you have a phone conversation

16    with Greg on Monday?

17          A.   Yes.

18          Q.   Okay.  Is that the conversation that was

19    recorded?

20          A.   Yes.

21          Q.   Between the message with your phone

22    number and your actual telephone call with Greg, who

23    did you discuss this with?

24          A.   I discussed it with Chad.

25          Q.   Okay.  What discussion did you have with

Min-U-Script® office@ttreporting.com         T&T Reporting, LLC         208.529.5491
ttreporting.com                   208.529.5496 FAX

(14) Pages 53 - 56



CHRISTENSEN vs.
GRAF

EMMALEE ROBINSON
April 13, 2021

Page 57

 1    Chad?

 2          A.   I told him that I can't have people

 3    threatening -- I can't have my employees threatening

 4    people with guns, and I was going to look into the

 5    accusations.

 6          Q.   Okay.  Anything else?

 7          A.   I was on the phone with our school

 8    lawyer when I briefly out of frustration brought it

 9    up to him.

10          Q.   Okay.

11          A.   I texted a friend in Virginia.

12          Q.   About this?

13          A.   Yeah, I didn't text her.  I called her

14    really fast.  I lied to you.

15          Q.   What did you -- what did you discuss

16    with your friend in Virginia?

17          A.   What should I do?

18          Q.   Okay.  Who is that friend in Virginia?

19          A.   Jenny Cozart.

20          Q.   So between communication with Greg on

21    Monday and the phone call you talked to Chad about a

22    concern about guns and threats?

23          A.   Yes.  I did.

24          Q.   Okay.  Any other discussion with Chad at

25    that point in time?
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 1          A.   No.

 2          Q.   Okay.  Did you tell Chad you were going

 3    to call Greg or Greg was going to call you?

 4          A.   Yes.  I did.

 5          Q.   Okay.  What did Chad say about that?

 6          A.   He -- he wasn't concerned.

 7          Q.   Okay.  Did he say anything?

 8          A.   Kind of rolled his eyes.

 9          Q.   Did he say anything about that call at

10    all besides rolling his eyes?

11          A.   He said:  He's someone who has hated me

12    for a long time politically.

13          Q.   Anything else?

14          A.   No.

15          Q.   Okay.  Did he ask you to record the

16    call?

17          A.   No.  I told him I was going to record

18    the call.

19          Q.   Okay.  What did he say when you told him

20    you were going to record the call?

21          A.   He didn't seem concerned.  I thought he

22    would be.  Confused me.

23          Q.   Okay.  Looking again at Exhibit 4, so

24    this is two days later -- off the record.

25                 (A discussion was held off the record.)
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 1          Q.   BY MR. ALLEN:  At the top of page 4, I

 2    think it is?

 3          A.   Yes.

 4          Q.   There's a message there with a reference

 5    to Adam and Jennifer.  It says:  I talked to Adam and

 6    Jennifer.

 7          A.   Yes.

 8          Q.   Adam told me the story.  Jennifer made

 9    me very concerned.

10                 Adam who?

11          A.   Frugoli.

12          Q.   Okay.  How did you come to have a

13    conversation with Adam?

14          A.   Greg told me to.

15          Q.   Okay.  So Greg said something --

16          A.   Greg Graf.  I should specify.

17          Q.   So Greg said something in your phone

18    call --

19          A.   Yes.

20          Q.   -- that precipitated your conversation

21    with Adam?

22          A.   Uh-huh.

23          Q.   Okay.  Tell me about your communication

24    with Adam.

25          A.   I reached out to Adam about Chad being a
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 1    womanizer and if Adam thought it would be good or bad

 2    that I worked with Chad.

 3          Q.   Okay.  And what did Adam say?

 4          A.   He laughed.

 5          Q.   Okay.  What else did he say?

 6          A.   He said Chad and I working together is

 7    probably the best combo he's ever heard of.

 8          Q.   And what did you understand him to mean

 9    by that?

10          A.   I was confused.

11          Q.   Okay.  Did you try to clarify?

12          A.   Mr. Graf said that Adam had all of this

13    negative thing -- all of these negative things on

14    Chad and that Chad was a womanizer and Adam knows me

15    pretty well -- not really well, but pretty well, and

16    he said Chad and I would be a great combo.  I didn't

17    think Adam would put me in harm's way if he was a

18    womanizer.

19          Q.   Okay.  Did he say anything else about

20    any of these accusations that you've said Mr. Graf

21    made?

22          A.   He said that -- now I've got to think.

23    You're making me go back.

24                 He brought up that he had talked to Graf

25    about I wanted -- Graf told me to get messages from
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 1    him, text messages.  I was confused.  And he had

 2    brought up to Graf that he had seen a text message

 3    about Chad and another woman but didn't have any text

 4    messages and that since Graf wouldn't denounce Smith

 5    and Beck that he's been after them.  And he

 6    blackmailed them, basically, is what it sounded like.

 7          Q.   So Adam told you that he had talked to

 8    Greg Graf --

 9          A.   Uh-huh.

10          Q.   -- about a text message relating to Chad

11    and another woman?

12          A.   Yeah.

13          Q.   Did he tell you when he talked to Greg

14    Graf about that text message?

15          A.   It had to have been sometime in the

16    election, the primary election.

17          Q.   Okay.  Did he tell you anything more

18    about that message?

19          A.   He told me it was between Chad and some

20    woman.  Flirting, it sounded like.

21          Q.   Did he tell you who the woman was?

22          A.   Yes.

23          Q.   Who did he tell you the woman was?

24          A.   I don't recall.

25          Q.   Okay.
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 1          A.   I didn't think it mattered.

 2          Q.   Okay.  Was it just one woman?

 3          A.   Yes.

 4          Q.   Okay.  Did you know the woman?

 5          A.   No.

 6          Q.   Okay.  Did he tell you anything else

 7    about that message?

 8          A.   No.

 9          Q.   Did he tell you whether or not he had

10    seen the message?

11          A.   Yes.

12          Q.   Had he seen it?

13          A.   He said he saw a message.

14          Q.   Okay.  Did he tell you where he had seen

15    it?

16          A.   No.

17          Q.   Did he tell you whether or not he had a

18    copy of it?

19          A.   Yes.  I asked him.

20          Q.   What did he say?

21          A.   No, he did not, and he's never had one.

22          Q.   Okay.  And he did not tell you where he

23    saw it?

24          A.   No.  He did not.

25          Q.   Okay.  Anything else about that
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 1    conversation you can remember?

 2          A.   I asked him:  Having an office of all

 3    women, should I be worried about Chad?

 4          Q.   Okay.

 5          A.   And he said no.  I -- he's told me -- he

 6    did tell me that he had thought about hiring Chad

 7    when the Farm Bureau fiasco happened, but he was

 8    really happy that Chad and I were working together.

 9    I said we should go to lunch sometime.  He said that

10    would be nice.

11          Q.   Okay.  So he had -- he had considered

12    hiring Chad?

13          A.   Yeah.

14          Q.   What does Adam do?

15          A.   He's an insurance agent.  He did say he

16    thought it was a smart business move on my end to

17    hire him.

18          Q.   You referenced a Farm Bureau fiasco.

19          A.   Uh-huh.

20          Q.   What is the Farm Bureau fiasco?

21          A.   I have no -- accusations by Graf about

22    Chad being let go for fraud, insurance fraud, and

23    that he heard from Stephanie Mickelsen.  Chad being

24    brought on by Farm Bureau.

25                 I had talked to Chad about it at a
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 1    baseball game because he asked me.  I said Farm

 2    Bureau is a great company.  And then Farm Bureau

 3    letting him go for political reasons or fraud, who

 4    knows why they let it go.  That type of thing.

 5          Q.   Okay.  So Chad was let go by Farm Bureau

 6    at some point in time?

 7          A.   Yes.

 8          Q.   Do you know when that happened?

 9          A.   Before October 1st.

10          Q.   And if I understand what you're saying

11    correctly, you don't know why?

12          A.   No.  I've heard a lot of rumors.

13          Q.   Okay.

14          A.   Farm Bureau has never told me.

15          Q.   And one of those rumors that you've

16    heard is that Chad was involved in fraud, and you

17    heard that from Mr. Graf; is that what I understand?

18          A.   Yes, I did.

19          Q.   Okay.  I just want to clarify.  You're

20    not saying that Mr. Graf got him fired.  You're

21    saying that Mr. Graf told you --

22          A.   That's what Mr. Graf told me.

23          Q.   -- that his understanding was that he

24    was fired as a result of some kind of fraud?

25          A.   And also clients not wanting to be in
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 1    his book of business were his two reasons.

 2          Q.   Okay.  "His two" meaning Mr. Graf's

 3    reasons?

 4          A.   Yes.

 5          Q.   Okay.  Have you ever asked Chad why he

 6    was fired?

 7          A.   Yes.

 8          Q.   What did he say?

 9          A.   He said he was fired because of his

10    political beliefs and he showed me text messages.

11          Q.   Who were those text messages from?

12          A.   His direct -- the person who hired him

13    or direct report at Farm Bureau.  I don't know.

14          Q.   His direct supervisor?

15          A.   Yeah.

16          Q.   Why did he show you those texts?

17          A.   To show that it wasn't for the reasons

18    Mr. Graf said.

19          Q.   Okay.  What did those texts say?

20          A.   It was -- it said that it was about some

21    meeting they were going to have after he went to

22    northern Idaho for -- to sing songs or something.

23          Q.   So the text related to a meeting that

24    Chad was going to have with his supervisor?

25          A.   And some other gentleman.
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 1          Q.   Okay.  Was that before or after he was

 2    let go?

 3          A.   It was before.

 4          Q.   Okay.  Do you recall anything else about

 5    what those text messages said?

 6          A.   No.

 7          Q.   Did Chad tell you anything about what

 8    the meeting was about?

 9          A.   They let him go.

10          Q.   Okay.  So the texts were to --

11          A.   Uh-huh.

12          Q.   -- schedule the meeting when he was

13    going to be let go?

14          A.   Uh-huh.

15          Q.   Okay.  Did he tell you anything else

16    about why he was let go?

17          A.   He said he was let go because of his

18    political affiliation.

19          Q.   Did he explain what he meant by that?

20          A.   No.

21          Q.   Do you have any understanding of what he

22    meant by that?

23          A.   They didn't like his political beliefs.

24          Q.   Okay.  Did he say anything about what

25    political beliefs specifically they had an issue
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 1    with?

 2          A.   Something happened in northern Idaho the

 3    weekend before.

 4          Q.   Do you have any idea of what that was

 5    that happened in northern Idaho?

 6          A.   All I know was that there were hymns

 7    being sung.  I don't recall the rest.

 8          Q.   So there was some kind of event or

 9    occurrence --

10          A.   Uh-huh.

11          Q.   -- in northern Idaho?

12          A.   Yeah.

13          Q.   I think your message said something

14    about a meeting after -- I think you said after he

15    returned from northern Idaho.  Was that Chad

16    returning from northern Idaho?

17          A.   Uh-huh.  Yes.

18          Q.   Not the supervisor?

19          A.   Yes.

20          Q.   Okay.  All right.  Anything else that

21    you can recall from that discussion with Chad?

22          A.   No.

23          Q.   Okay.

24          A.   He had mentioned Stephanie Mickelsen.

25    Sorry.
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 1          Q.   Chad mentioned Stephanie Mickelsen?

 2          A.   Uh-huh.

 3          Q.   What did he said about Stephanie

 4    Mickelsen?

 5          A.   That she didn't like him.

 6          Q.   Okay.  Anything else?

 7          A.   That she's kind of been after him and he

 8    didn't know why.

 9          Q.   Did he suggest that Stephanie was behind

10    his getting fired?

11          A.   Yes.  Not to me but on Facebook I read

12    it.

13          Q.   Okay.  So he didn't tell you that.  You

14    just saw it -- saw that somewhere on Facebook?

15          A.   Uh-huh.

16          Q.   Was that a post that he had made on

17    Facebook?

18          A.   Yeah.

19          Q.   Okay.  All right.  Your next -- well,

20    it's actually the same message.  You reference

21    Jennifer.  Who is Jennifer?

22          A.   Jennifer Ellis.

23          Q.   Okay.  So you had a conversation with

24    Jennifer Ellis?

25          A.   Yes.
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 1          Q.   When did that conversation take place?

 2          A.   I believe it was the day after I spoke

 3    to Mr. Graf.

 4          Q.   Okay.

 5          A.   I could not -- I don't recall

 6    completely.  But a day, day or two.

 7          Q.   Okay.  Was that by phone?

 8          A.   Yes.

 9          Q.   Did you record your communication with

10    Adam, your conversation with Adam?

11          A.   No.

12          Q.   Did you record your conversation with

13    Jennifer?

14          A.   No.

15          Q.   Tell me about your conversation with

16    Jennifer.

17          A.   I told her I didn't want to have this

18    conversation while I was at work.  She said:  It's

19    okay.  They knew Chad wasn't at work at my office

20    that day.  I don't know how they knew.  It was a

21    little creepy.  She recounted the stories that

22    Mr. Graf said but not as negative.  She told me when

23    she first met Chad with his wife and how she didn't

24    have a good, warm feeling around him.  She said she

25    was uncomfortable as a woman being around him.  She
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 1    mentioned militia groups.  I believe she mentioned

 2    the person that Chad beat -- I don't recall his name

 3    though -- when he first ran.

 4          Q.   Okay.  Anything else?

 5          A.   There was a lot but from what I recall,

 6    that was about it.

 7          Q.   Okay.  In his next -- in his next

 8    communication back to you, Greg asked the

 9    questions -- excuse me, the question:  Did Jen give

10    you the idea about requiring masks at your office and

11    no guns at work policy?

12          A.   No.

13          Q.   Jen did not --

14          A.   No.

15          Q.   -- communicate that idea to you?

16          A.   But can we go back to the prior

17    question?

18          Q.   Sure.

19          A.   I am so sorry.  I forgot about this

20    part.  She explained where they gave him the nickname

21    Maxi Chad or what is it?  I don't know what the

22    nickname is that they gave him.  It was quite

23    degrading, in my opinion.  And she said she had a

24    whole file she was going to send me.  I'm so sorry.

25    I did forget about that.
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 1          Q.   Did she send you the file?

 2          A.   No.

 3          Q.   Did you ever have any follow-up

 4    communication with her after that?

 5          A.   No.

 6          Q.   Okay.

 7          A.   And then to the next question about the

 8    guns, no, she did not discuss that with me.

 9          Q.   Okay.  First comment on the next page.

10    You say:  Last night I had to work on school board

11    items.  I was there until almost 9:00.  I had a lot

12    to work on.  He was there the whole time.  Maybe I'm

13    just paranoid.

14          A.   Yes.

15          Q.   What are you talking about there?

16          A.   Chad stayed the whole time.

17          Q.   Okay.  What did you mean by "maybe I'm

18    just paranoid"?

19          A.   I didn't know why he stayed the whole

20    time.

21          Q.   Okay.

22          A.   And I didn't know why -- I work alone a

23    lot at night.

24          Q.   Is there a reason why you're sharing

25    that with Mr. Graf?
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 1          A.   Because that was -- I didn't know if

 2    that was a red flag or not.  I didn't know if I was

 3    being paranoid about it.

 4          Q.   Okay.  So if I'm understanding you, at

 5    this point in time in your communication with

 6    Mr. Graf, you are at least on some level still

 7    concerned?

 8          A.   Yes.  I was.

 9          Q.   And you're still pursuing information

10    related to whether or not having Chad in your office

11    is a good idea?

12          A.   Yeah.

13          Q.   Okay.  Go to the -- I can't tell what

14    page number I'm on.  Go to page 7 --

15          A.   Yes.

16          Q.   -- of your exhibit.

17          A.   Looks like the very top.

18          Q.   It starts with:  Cool.  I really like

19    him.

20          A.   Yes.  Uh-huh.

21          Q.   It looks like "I really like him" is a

22    reference to Vernon Summers or is it a reference to

23    Mike Simpson?  I can't tell for sure.

24          A.   It would have been Mike Simpson.  He's

25    very polite when I've been to D.C.  to visit him.
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 1          Q.   Have you ever discussed the messages

 2    that Adam talked to you about with Chad?

 3          A.   Yes.

 4          Q.   What did Chad say about those messages?

 5          A.   He said that he liked the person and she

 6    liked him.  And it didn't go anywhere from there.

 7          Q.   Okay.  Do you know if he was married at

 8    the time?

 9          A.   He was not, I recall.  That I recall,

10    no.  But I don't recall.  Didn't ask him.

11          Q.   Is Chad married right now?

12          A.   No.  Not that I know of.

13          Q.   Okay.  Do you know how long he's been

14    single?

15          A.   He told me at the time.  I don't -- like

16    a year and a half maybe, two years.

17          Q.   Okay.  Have you met his ex-wife?

18          A.   No.

19          Q.   Okay.  Is she the mother of the son that

20    plays ball with your son?

21          A.   No.  She's not.

22          Q.   Okay.  Have you met the son's mother

23    that plays ball with your son?

24          A.   Yes.

25          Q.   What's her name?
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 1          A.   I don't recall.

 2          Q.   Okay.

 3          A.   I'm not great with names.

 4          Q.   Were she and Chad married when they had

 5    their son?

 6          A.   I don't believe they were.

 7          Q.   Okay.  Do you know how many times Chad's

 8    been married?

 9          A.   I believe twice.

10          Q.   Okay.  Do you know either of his -- have

11    you met either of his wives?

12          A.   No.  I have not.

13          Q.   Okay.  All right.  Let's go to page 8,

14    top of the next page, sorry.

15          A.   Uh-huh.

16          Q.   The first message at the top of the next

17    page.  It says:  Okay.  No, her won't?

18          A.   It's probably "he."  I shouldn't type on

19    my phone.

20          Q.   He told me what they were though.  I'll

21    go for the mask/gun thing.  Thanks, I wouldn't have

22    thought of it.  Second or third sentence there:  He

23    told me what they were though.

24                 What's that in reference to?

25          A.   The what?

Page 75

 1          Q.   He told me what they were though.  What

 2    is he talking -- what are you talking about there?

 3          A.   Oh, the images from Adam.

 4          Q.   Okay.  What did Chad tell you those

 5    images were?

 6          A.   I didn't ask Chad.  He didn't know about

 7    them.

 8          Q.   So when you say "he told me what they

 9    were though," you mean Adam told you what they were?

10          A.   Uh-huh.

11          Q.   Okay.  Gotcha.  And "I'll go for the

12    mask/gun thing," what does that mean?

13          A.   They told me to say -- not have guns and

14    masks.

15          Q.   Who told you that?

16          A.   Greg.

17          Q.   Why did Greg tell you that?

18          A.   I don't know.  Greg Graf.  I should use

19    last names.

20          Q.   So Greg Graf told you to not have guns

21    and masks?

22          A.   Yeah.

23          Q.   And you don't know why he told you that?

24          A.   To get rid of Chad is what he said.  Why

25    he really told me, I don't know.
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 1          Q.   At the point in time that Greg said

 2    that, were you still concerned?

 3          A.   I was -- after I talked to Adam, I

 4    wasn't as concerned.

 5          Q.   Okay.

 6          A.   Adam wouldn't put me in harm's way.  I

 7    trust that.

 8          Q.   But you told Greg that you would go with

 9    the mask/gun thing.  What were you trying to convey

10    to him?

11          A.   I didn't know what to do at that point.

12    I was really confused.

13          Q.   Okay.  Flip back three pages.  Your long

14    message there in the middle, starting in the middle

15    of the page.  You say:  Okay.  I want to share this

16    but please don't tell anyone.  My office has always

17    been a safe place for women.

18          A.   Uh-huh.

19          Q.   One of my employees had to move out

20    while her husband was at work because the abuse was

21    so bad.  I have another woman in my office who was

22    sexually assaulted.  I've always kept women safe.

23    Now I feel like the very thing I've protected them

24    from I've brought into the office.

25          A.   Yes.
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 1          Q.   Is that a reference to Chad?

 2          A.   And accusations that were made --

 3          Q.   Okay.

 4          A.   -- between he and Jennifer.

 5          Q.   So at least at this point in time, you

 6    are communicating to Mr. Graf that you have concerns

 7    about Chad being --

 8          A.   Yes.

 9          Q.   -- in the office?

10          A.   Uh-huh.

11            MR. ALLEN: Okay.  All right.  I think that's

12    probably all of the questions that I have about

13    Exhibit 4 and this is probably a good time to take a

14    break.

15                 (A recess was taken from 11:03 a.m. to

16    11:19 a.m.)

17            MR. ALLEN: Back on the record.

18          Q.   BY MR. ALLEN:  All right.  We talked

19    about conversations that you had with Tony Lima and

20    Rod Furniss back when you hired Chad.  Have you had

21    any subsequent conversations with either Tony or Rod?

22          A.   Yes.

23          Q.   Okay.  When have you talked with Tony

24    and Rod?

25          A.   I talked to Tony shortly either before

Page 78

 1    or after I talked to Adam.

 2          Q.   Okay.

 3          A.   After Graf told me to.

 4          Q.   Okay.

 5          A.   After that first conversation.

 6          Q.   Okay.  Tell me about that conversation.

 7          A.   I asked if he knew him.

 8          Q.   Okay.

 9          A.   And he said he was a really good friend.

10          Q.   You asked Tony if he knew Greg?

11          A.   Yes.

12          Q.   Okay.  Any other -- any other discussion

13    with Tony at that time?

14          A.   I don't recall.

15          Q.   Okay.  And what about Rod?

16          A.   Rod, I told him an article was coming

17    out.

18          Q.   Okay.

19          A.   Because his name was mentioned.

20          Q.   How did you become aware that the

21    article was coming out?

22          A.   Chad told me.

23          Q.   Okay.  Do you recall when Chad told you?

24          A.   Sometime around my first conversation

25    that I had with Pruett.
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 1          Q.   Okay.  Do you recall what Chad said?

 2          A.   No.

 3          Q.   Okay.  Do you recall at all what you

 4    said to him?

 5          A.   Yes.  I was worried about who all had

 6    heard the recording.

 7          Q.   Did you ask?

 8          A.   Probably.  If not that time, another.

 9          Q.   Do you recall what you were told?

10          A.   No.  I was probably told it got out.  A

11    lot of people have.

12          Q.   Okay.

13          A.   Anxiety hit me.

14          Q.   This is probably as good of time as any.

15    I'm going play a little bit of the recording because

16    I have some questions about the beginning of the

17    recording.

18                 (An audio recording was played.)

19            MR. ALLEN: Let's plan to make the recording

20    Exhibit 13.

21                 (Exhibit 13 marked.)

22            MR. ALLEN: And I will get a copy to you.

23          Q.   BY MR. ALLEN:  Can you tell me where you

24    were as you started the recording?

25          A.   I believe I was at Bank of Commerce on

Page 80

 1    Northgate Mile going through the drive-through.

 2    Pretty good.

 3          Q.   Does Obamacar somehow play into this

 4    driving while multitasking?

 5                 (An audio recording was played.)

 6          Q.   BY MR. ALLEN:  Whose voice is that?

 7          A.   It's Chad's.

 8          Q.   Okay.  Can you tell what he said there?

 9          A.   Play it again.

10                 (An audio recording was played.)

11            THE WITNESS: I have no clue what he says.

12          Q.   BY MR. ALLEN:  All right.  So you said:

13    This time kept it on record.

14                 Do you know what you are referring to

15    when you said "this time"; was there another time

16    that you recorded something?

17          A.   Yeah, I told him I was going to record

18    the conversation when I went down to talk to him.

19          Q.   Okay.

20          A.   And he says:  How are you doing that?

21          Q.   Okay.

22          A.   And I said:  I don't know yet.

23          Q.   Okay.

24          A.   And I knew he did PI work.  I said:  How

25    do you do it?
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 1          Q.   Okay.  What did he tell you?

 2          A.   He wasn't concerned about me recording

 3    it.

 4          Q.   But did he tell you --

 5          A.   No.  He just said there's apps.

 6          Q.   -- how he did it?  Okay.

 7          A.   No.  He said there's apps.

 8          Q.   Okay.

 9          A.   So he showed me how to work an app.

10          Q.   Okay.  Do you recall what the app was?

11          A.   Yeah, I still have it on my phone.

12          Q.   There's an app for that.

13          A.   TapeACall Pro.

14          Q.   Say that again?

15          A.   TapeACall Pro.

16          Q.   Did you have that app before you talked

17    to Chad?

18          A.   No.  I didn't know it existed.

19          Q.   Is that the app that you used?

20          A.   Yes.

21          Q.   So sometime between communicating with

22    Chad and the call with Mr. Graf, you downloaded that

23    app?

24          A.   Yeah.

25          Q.   Okay.  Just trying to get a time frame.
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 1                 (An audio recording was played.)

 2          Q.   BY MR. ALLEN:  Okay.  Whose voice was

 3    that?

 4          A.   Greg Graf's.

 5          Q.   I don't think so.  Let's back that up

 6    and let's let it play for a second.

 7          A.   Was it the bank?

 8          Q.   Okay.  So there's that little voice and

 9    then that silence for a minute and then you can hear

10    the conversation with Greg start up.  Do you know who

11    that was?

12          A.   It could have been the guy at the teller

13    of the bank but I thought it was Greg.

14          Q.   Okay.

15          A.   No one else was with me.

16          Q.   Okay.  You were in your car?

17          A.   Uh-huh.

18          Q.   And you were alone?

19          A.   Yeah.

20          Q.   All right.  Okay.  Where is your office

21    located?

22          A.   780 North Holmes Avenue.

23          Q.   Where is that at?  780?

24          A.   If you have the golf course and you come

25    down that hill, I'm at the very base of that hill.
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 1          Q.   The golf course, Pinecrest?

 2          A.   Yeah.

 3          Q.   Is that an office building there?  Is it

 4    a converted home?  What kind of -- what kind of

 5    structure is it?

 6          A.   It's an office building.  I assume at

 7    one point it was probably a home.

 8          Q.   Okay.  And you said that -- you said

 9    that Chad was in the basement?

10          A.   Yeah.

11          Q.   Okay.  Is that just office space in the

12    basement --

13          A.   Yes.

14          Q.   -- and office space upstairs?  His

15    happens to be in the basement?

16          A.   Yeah.

17          Q.   Aside from the conversation you just

18    described with Chad before you made the recording,

19    did you discuss recording your conversation with Greg

20    with anybody else?

21          A.   My friend Jenny.

22          Q.   Okay.  What did you and Jenny discuss

23    about making a recording?

24          A.   She said it would be a good idea.

25          Q.   Okay.  What was it at the time about
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 1    your communication with Greg that caused you to think

 2    recording his conversation would be a good idea but

 3    you didn't record any of the others?

 4          A.   Because he claimed my employee

 5    threatened him with a gun.

 6          Q.   Okay.

 7          A.   I was concerned.

 8          Q.   So it was just Greg's comment on

 9    Facebook about Chad and Eric Parker bringing guns to

10    the courthouse that precipitated your --

11          A.   That's not what was said.

12          Q.   Okay.

13          A.   It was specifically --

14          Q.   Do you have that comment that Greg

15    posted?

16          A.   I probably do.

17          Q.   Okay.  Do you know why you deleted your

18    comments?

19          A.   I was creeped out.

20          Q.   What do you mean by that?

21          A.   The whole thing was creepy.  I didn't

22    want to be involved in it.  The conversation, it was

23    creepy.  Didn't feel good about it.

24          Q.   So why did you reach out to Greg the

25    next day -- actually, the same day, on Messenger?
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 1          A.   I don't recall I did.

 2          Q.   Well, I think it was your testimony that

 3    within 30 minutes after those comments on Facebook

 4    you reached out to him on Messenger.

 5          A.   Oh, that day?

 6          Q.   Yeah.

 7          A.   Oh, I thought you said the next day.

 8    I'm so sorry.

 9          Q.   No.

10          A.   Oh, that day.

11          Q.   You're saying that you deleted the

12    comments because you were creeped out.  When -- I

13    guess maybe the better question is:  When did you

14    delete the comments?

15          A.   Within a few days.

16          Q.   Okay.  Your conversation with Chad

17    before making the recording, you said you went down

18    to the basement and talked to him.  Was anybody else

19    present there?

20          A.   No.

21          Q.   Okay.  And we were talking about your

22    friend Jenny.  What did you and Jenny discuss about

23    making this recording?

24          A.   I had talked to her before but I --

25    about hiring Chad and I said I got a weird message
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 1    that Chad had threatened this gentleman with a gun.

 2          Q.   Okay.  And what else?

 3          A.   She said:  That's weird.

 4          Q.   Okay.

 5          A.   And she said:  I'd record it.

 6          Q.   So she suggested that you should record

 7    it?

 8          A.   Yes.

 9          Q.   Is that when you decided to record it?

10          A.   Yes.

11          Q.   Okay.  After you made the recording, did

12    you let anyone else listen to it?

13          A.   After?

14          Q.   Yeah.

15          A.   Yes.

16          Q.   So you made the recording.  Who did you

17    let listen to it?

18          A.   I let Chad listen to it.

19          Q.   Okay.  When did you let Chad listen to

20    it?

21          A.   I believe it was two days later.  Maybe

22    three.  I don't recall for sure.

23          Q.   Did you make -- I just want to make sure

24    I have a clear record here, that I'm clear on it.

25    Your communication on Messenger with Greg Graf
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 1    started on October 19th?

 2          A.   Yes.

 3          Q.   Was the phone call that same day?

 4          A.   Yes.

 5          Q.   Okay.  Did you discuss it with Chad

 6    after the phone call?

 7          A.   After the phone call?

 8          Q.   Right.  That's --

 9          A.   Yes.

10          Q.   You had a phone conversation with Greg.

11    What did you do after the phone conversation?  Did

12    you go back to the office?

13          A.   And worked on things, yes.

14          Q.   Okay.  Did you discuss the phone

15    conversation with Chad that day?

16          A.   Yes.  He asked me how it was.

17          Q.   Okay.  What did you tell him?

18          A.   It was weird.

19          Q.   Okay.  What else?

20          A.   That I was supposed to talk to Adam.

21          Q.   Okay.  Anything else?

22          A.   Not very much.

23          Q.   Did you tell him what Greg had said?

24          A.   Not very much, no.

25          Q.   Okay.  Did you at that point in time let

Page 88

 1    Chad listen to it?

 2          A.   No.

 3          Q.   Did you discuss it with anybody else

 4    that day, the 19th?

 5          A.   Adam.

 6          Q.   Okay.  So you discussed the phone

 7    conversation with Greg.  Did you tell Adam that you

 8    had recorded the conversation with Greg?

 9          A.   No, I did not.

10          Q.   So you presumably did not share the

11    recording with Adam?

12          A.   No.  I did not share it with Adam.

13          Q.   Did you discuss it with anybody else

14    besides Chad and Adam?

15          A.   Tony.

16          Q.   You discussed it with Tony that day?

17          A.   I don't recall.  It was either that day

18    or the following morning.

19          Q.   Okay.  And what did Tony say?

20          A.   We discussed that earlier, that he and

21    Greg are good friends.

22          Q.   Okay.  What did you tell Tony about the

23    conversation?

24          A.   I asked him if he knew it.  I had

25    someone reach out to me about Chad.  I told him his
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 1    name.

 2          Q.   Okay.

 3          A.   And he says:  Yeah, I do know him.  He's

 4    a really good friend of mine.

 5          Q.   Okay.

 6          A.   One of my best friends, I believe he

 7    said.

 8          Q.   And you told him you had a phone

 9    conversation with Greg?

10          A.   Uh-huh.

11          Q.   Did you tell him you recorded the

12    conversation?

13          A.   No, I did not.

14          Q.   Did you discuss the conversation with

15    anybody else at that point in time?

16          A.   Not at that point in time.  I might have

17    discussed it with the women who work in my office.

18          Q.   Okay.  Do you specifically recall

19    discussing it with anyone on your staff?

20          A.   I discussed it with everyone on my

21    staff.

22          Q.   Okay.  The same day that you made the

23    recording or at a later time?

24          A.   Later time.

25          Q.   How much later?
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 1          A.   A day or two.

 2          Q.   How many people are on your staff?

 3          A.   I discussed it with Rebecca and I

 4    discussed it with Danell.  I did not discuss it with

 5    Brayden, because he is autistic.

 6          Q.   Okay.  What is Rebecca's last name?

 7          A.   Freund.

 8          Q.   Can you spell that for the reporter?

 9          A.   F-r-e-u-n-d.

10          Q.   And we've already talked about Danell.

11    Anybody else worked for you there that you talked to

12    about it?

13          A.   No.

14          Q.   Okay.

15          A.   I didn't discuss it with Tammy.

16          Q.   Who is Tammy?

17          A.   My other employee.

18          Q.   Do you recall what you and Danell

19    discussed about it?

20          A.   I asked them how they felt around Chad.

21          Q.   Okay.  And did that conversation --

22          A.   Danell and Rebecca trained him.

23          Q.   Okay.

24          A.   So I asked them:  Any red flags?  How do

25    you feel around him?
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 1          Q.   And that's a conversation you had with

 2    both of them?

 3          A.   Yes.

 4          Q.   Was that conversation both of them

 5    together or two independent conversations?

 6          A.   No.  It was both of them together.

 7          Q.   Okay.  And then you said you shared the

 8    recording with Chad two days later?

 9          A.   Uh-huh.

10          Q.   Did you share it with anybody else at

11    that point in time?

12          A.   No.  I did not.

13          Q.   Okay.  Did you give Chad a copy of it?

14          A.   Yes, I e-mailed it to him.

15          Q.   Okay.  Is there a reason you didn't

16    bring a copy of that e-mail with you today?

17          A.   Because I didn't think of it.

18          Q.   Okay.

19          A.   Would you like a copy of it?

20          Q.   I would like a copy of it, please.

21                 Are there any other e-mails between you

22    and Chad related to the recording or related to

23    Mr. Graf that you didn't think of?

24          A.   No.  That would have been the only one.

25    I don't typically e-mail him.
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 1          Q.   Okay.  I'll ask you to get a copy of

 2    that to Mr. Smith and he can provide it to me.  But

 3    while we're sitting here since you have your --

 4          A.   Uh-huh.

 5          Q.   -- handheld super computer, would you

 6    mind checking and seeing what date that recording was

 7    e-mailed to Chad?

 8          A.   Yes.  Definitely.

 9                 It would be easier if I knew his e-mail

10    address.  Does anybody have it?

11            MR. DINDINGER: Yeah, it's seilegal@gmail.

12            THE WITNESS: Thank you.  I forget.

13                 Sorry, I have a lot of e-mails and it

14    won't let me search with my sent folder.

15                 I don't have an e-mail to him.

16          Q.   BY MR. ALLEN:  Okay.

17          A.   I don't know if I sent it to his deleted

18    Facebook during that time but I do not have an

19    e-mail.  The only e-mail correspondence I have to him

20    during that time is a trophy club, something about

21    trophy club training.  And it's a training that I

22    signed him up for for work.

23          Q.   Okay.  But it's your testimony that you

24    provided --

25          A.   I did provide.
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 1          Q.   -- a copy of the recording to Chad?

 2          A.   I thought I e-mailed it.  I must not

 3    have.  I apologize.

 4          Q.   No, that's okay.  And do I understand

 5    you correctly that you have not provided a copy of

 6    that recording to anyone other than Chad?

 7          A.   That is incorrect.

 8          Q.   That is incorrect.  Okay.

 9          A.   I provided it to one other person.

10          Q.   Okay.  Who else did you provide a copy

11    of the recording to?

12          A.   I gave it to Katie Hart.

13          Q.   Okay.  When did you give a copy to Katie

14    Hart?

15          A.   I gave a copy to Katie Hart on the 30th

16    of October.

17          Q.   Did you know Katie Hart?

18          A.   Yes.  I do.

19          Q.   Okay.  How do you know Katie?

20          A.   We are in the same neighborhood.

21          Q.   Okay.  And why did you decide to give a

22    copy to Katie?

23          A.   Because I felt that it would be nice if

24    she had a prior warning.  She asked me for it.  She

25    said:  Can I have a copy of that?
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 1          Q.   Okay.  How did she know about it?

 2          A.   Because an article was coming out and I

 3    told her about it.

 4          Q.   Okay.  So you heard about the article

 5    and you told Katie the article was coming out?

 6          A.   Yes.  I did.

 7          Q.   All right.  And then she asked you for a

 8    copy of the recording?

 9          A.   Yeah.

10          Q.   And you provided it to her?

11          A.   Uh-huh.

12          Q.   Anybody else?

13          A.   No.  Those are the only two.

14          Q.   Chad and Katie?

15          A.   Uh-huh.

16          Q.   Did you discuss the making of the

17    recording with Katie?

18          A.   No.

19          Q.   Okay.

20          A.   Besides she knew I had it.

21          Q.   Okay.  Did she ask you about how you

22    came to have it or anything like that?

23          A.   I'm --

24          Q.   Did she ask you about creating the

25    recording?
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 1          A.   No.  I told her.

 2          Q.   Okay.  You just told her that you had

 3    had a conversation and you recorded it?

 4          A.   Yes.

 5          Q.   Did she ask you about the substance of

 6    the recording?

 7          A.   No.

 8          Q.   Did you discuss it at all with her?

 9          A.   Not really, no.

10          Q.   You just gave it to her and said --

11          A.   Knock yourself out.

12          Q.   Here you go.  Do with it what you will?

13          A.   Yeah.

14          Q.   Okay.  Did you discuss the recording

15    with Greg Pruett?

16          A.   The recording?  Yes.

17          Q.   Yes.  Okay.  What was your conversation

18    with Greg Pruett about the recording?

19          A.   I didn't want names used.

20          Q.   Okay.  Anything else?

21          A.   I didn't want him to use it.  I didn't

22    give him permission to use it.

23          Q.   Okay.  You told him you didn't want him

24    to use it?

25          A.   In a text, yeah.
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 1          Q.   Okay.  And you told him you didn't want

 2    names used?

 3          A.   Uh-huh.

 4          Q.   Did you specify names?  I seem to recall

 5    in those messages he said something about not

 6    realizing --

 7          A.   They had --

 8          Q.   -- Tony Lima's was a name you wanted

 9    left out.  Did you discuss specific names with him?

10          A.   Yeah.  I said:  You told me no names.

11          Q.   Okay.

12          A.   No names.

13          Q.   Okay.  Any other discussion you had with

14    Greg about it?

15          A.   Yes.

16          Q.   Besides just asking him not to

17    use names.

18          A.   The recording specifically?

19          Q.   Yeah.

20          A.   Nope.  That was it.

21          Q.   Okay.  Any other discussion about Greg

22    Graf with Greg Pruett?

23          A.   Yes.

24          Q.   Okay.  What did you discuss with Greg

25    Pruett?
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 1          A.   That Greg Graf had a vendetta against

 2    many people.

 3          Q.   Okay.  Is that --

 4          A.   That he's not very nice.

 5          Q.   Is that what you said or is that what

 6    Mr. Pruett said?

 7          A.   That's what Mr. Pruett said.

 8          Q.   Okay.  Did he say anything else?

 9          A.   That he's a bully.

10          Q.   Okay.  Anything else?

11          A.   No.

12          Q.   And did you say anything to him about

13    Greg Graf?

14          A.   I said the whole conversation creeped me

15    out.

16          Q.   Okay.

17          A.   I said I didn't feel good about it.

18          Q.   Okay.  I think you said you didn't know

19    Dustin Hurst; is that right?

20          A.   No.  I do not.

21          Q.   Okay.  Did you discuss the recording

22    with Tony?

23          A.   No.

24          Q.   Did you -- have you ever discussed the

25    recording with Tony?
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 1          A.   Not that I recall.

 2          Q.   Okay.  Have you discussed the recording

 3    with Rod Furniss?

 4          A.   Yes.

 5          Q.   Okay.  When did you discuss the

 6    recording with Rod?

 7          A.   When I told him that an article was

 8    coming out.

 9          Q.   Okay.  So you called him to warn him

10    that --

11          A.   Yes.

12          Q.   -- the article was coming out?  Okay.

13    Presumably that conversation would have taken place

14    in late October then as well?

15          A.   Yes.

16          Q.   Okay.  What did you tell Rod?

17          A.   I told him about a conversation and

18    because of warnings I was concerned and I recorded

19    it.  Some people got a recording and they were doing

20    the article.

21          Q.   Okay.  Anything else?

22          A.   Not really.

23          Q.   Okay.  What did Rod say in response?

24          A.   He said that he really just didn't want

25    to be involved.
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 1                 I said:  Neither do I --

 2          Q.   Okay.

 3          A.   -- I just thought it was a professional

 4    courtesy to let you know.

 5                 And he said thank you.

 6          Q.   And that was the extent of the

 7    conversation?

 8          A.   That was the extent, uh-huh.

 9          Q.   Okay.  Have you ever discussed the

10    recording with Neal Larsen?

11          A.   No.  Who is Neal Larsen?

12          Q.   He is a radio host.

13          A.   Oh.  No.  I've never discussed it with

14    him.

15          Q.   Okay.  Have you ever discussed it with

16    Stephanie Lucas?

17          A.   Yes.

18          Q.   Okay.  When did you discuss it with

19    Stephanie Lucas?

20          A.   She said that Fox News wanted to do

21    something on it.

22          Q.   She contacted you?

23          A.   Yes.

24          Q.   When was that contact?

25          A.   I have no clue.  After she did her radio
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 1    thing.

 2          Q.   She called you?

 3          A.   Yes.  No, she came into my office.  I am

 4    sorry.  She came into my office.

 5          Q.   And that was after her radio story?

 6          A.   Yes.

 7          Q.   To your knowledge had she heard the

 8    recording?

 9          A.   Yes.

10          Q.   Okay.  And she told you Fox News wanted

11    to do a story?

12          A.   Uh-huh.

13            MR. SMITH: Is that a yes?

14            THE WITNESS: Yes.  Oh.  You've got to check

15    me.  I'm getting lazy.

16          Q.   BY MR. ALLEN:  What else did she tell

17    you?

18          A.   She said that she had seen Greg's truck

19    outside of her office, what appeared to looked like

20    his truck.

21          Q.   Greg Graf's?

22          A.   Yes.

23          Q.   How long was Stephanie there?

24          A.   Ten minutes.

25          Q.   Okay.  Aside from telling you that Fox
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 1    wanted to do a story and that Greg's truck had been

 2    outside her office, what else did she tell you?

 3          A.   That was about it.

 4          Q.   Okay.  Did you discuss anything else

 5    with her?

 6          A.   No.

 7          Q.   What did you say in response to learning

 8    that Fox wanted to do a story?

 9          A.   I didn't want to be involved.

10          Q.   Anything else at all about that

11    conversation with Stephanie Lucas that you can

12    recall?

13          A.   Not that I recall.

14          Q.   Okay.  Have you had any interaction or

15    communication with her since that time?

16          A.   Yes.

17          Q.   Okay.  When was your next communication

18    with her?

19          A.   I don't recall.

20          Q.   Okay.  Did it relate to this matter at

21    all or the recording?

22          A.   No.

23          Q.   Okay.  Have you had any discussion that

24    did relate to Chad or Greg or Greg Pruett or the

25    recording at any time since that conversation?
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 1          A.   Yes.  I have.

 2          Q.   Okay.  Do you recall when?

 3          A.   It was -- she had me on her show the

 4    other day.

 5          Q.   She had you on her show the other day?

 6          A.   Yes.  Uh-huh.

 7          Q.   What day was that?

 8          A.   I don't have my calendar in front of me.

 9    It was last week.

10          Q.   Okay.  What was the reason for being on

11    her show?

12          A.   I was named one of the top 100 people in

13    the country for modern governance.

14          Q.   What does that mean, exactly?

15          A.   It means that someone nominated me for

16    my modern governance and I won.

17          Q.   Who -- what organization is behind that

18    recognition?

19          A.   I believe it is Diligent and then they

20    had a post on it in Business Wire and --

21          Q.   Is that an insurance industry --

22          A.   No.

23          Q.   No.  So she had you on about that

24    recognition?

25          A.   Yeah.
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 1          Q.   Okay.  Did you at that time discuss

 2    Mr. Graf?

 3          A.   No.

 4          Q.   Okay.  Did you discuss Chad?

 5          A.   Yes.

 6          Q.   What did you discuss about Chad?

 7          A.   She wants to have Chad and I on the show

 8    to talk about some political things because she

 9    thinks our banter together is hilarious and very,

10    very good mixture of people.

11          Q.   Okay.

12          A.   Uh-huh.

13          Q.   Did you discuss Greg Pruett with her?

14          A.   No.

15          Q.   Did you discuss the recording at all

16    with her at that time?

17          A.   No.

18          Q.   Have you had any other conversations

19    with her since the initial conversation that related

20    to Greg or Chad or the recording?

21          A.   That relates to those things?

22          Q.   Yes.

23          A.   No.

24          Q.   Okay.  Have you ever had a conversation

25    with Heath Druzin about the recording?
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 1          A.   About who?

 2          Q.   Heath Druzin?

 3          A.   I don't know who that is.

 4          Q.   He's a reporter.

 5          A.   With what organization?

 6          Q.   That's a good question.  I don't know.

 7          A.   Then I would have to say no.

 8          Q.   Have you had any conversations with

 9    anyone from the press, whether it be radio,

10    television, newspaper, about the recording?

11          A.   Yes.

12          Q.   Okay.  Who?

13          A.   Stephanie Lucas.

14          Q.   Anybody else?

15          A.   No.

16          Q.   Have you --

17          A.   I take that back.  Yes, I have.

18          Q.   Okay.

19          A.   My State Farm PR person.

20          Q.   Who is that?

21          A.   I don't remember their name.

22          Q.   Where are they located?

23          A.   I believe Washington state.

24          Q.   Did you contact them or did they contact

25    you?
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 1          A.   I contacted them.

 2          Q.   Is that a man or a woman?

 3          A.   Man.

 4          Q.   And you don't recall his name?

 5          A.   No.

 6          Q.   But you contacted him?

 7          A.   Yes.

 8          Q.   Do you recall when you contacted him?

 9          A.   It was shortly after I found out about

10    the article.

11          Q.   By telephone?

12          A.   Yes.

13          Q.   And what did you contact him about?

14          A.   I just wanted to give him a heads-up

15    that an article was coming out and that to my

16    knowledge State Farm wasn't going to be mentioned.

17          Q.   Okay.

18          A.   But I thought it was a professional

19    courtesy to let him know.

20          Q.   Have you ever discussed the substance of

21    the recording with Chad?

22          A.   Yes.

23          Q.   Okay.  When?

24          A.   A few days after it happened.

25          Q.   Did you listen to it together?
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 1          A.   No.

 2          Q.   Okay.

 3          A.   I had my list of questions from it for

 4    him.

 5          Q.   Okay.  Do you still have the -- was that

 6    a written list?

 7          A.   Yes.

 8          Q.   Okay.  Do you still have the list?

 9          A.   No.

10          Q.   Do you recall what questions were on

11    that list?

12          A.   That group, if they were a militia or

13    not.  I wanted to know about his involvement with

14    Ammon Bundy.  I wanted to know his involvement with

15    Eric Parker and more details about the whole thing.

16    It was confusing to me.  I needed to know about if he

17    had an affair, what the texts were that Adam saw, if

18    he knew, any idea.  We were all confused.  I wanted

19    to know what his attitude towards women was.  I

20    wanted to know more detail about the Idaho Freedom

21    Foundation.  There's some -- he goes to Visits a

22    Grave.  I didn't understand any of that.  So I wanted

23    to know more about --

24          Q.   Say that again?

25          A.   Visits a Grave.  He mentioned it.
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 1    Anyway, so I needed to know about that organization.

 2    So I wanted to know what organizations he was

 3    involved in.  Attitude towards women was a big one

 4    for me.

 5          Q.   Okay.  Any others that you can think of?

 6          A.   I wanted to know why he stayed at night

 7    while I was working but not -- that had nothing to do

 8    with the recording, I guess, but the conversation

 9    here.  That's about it.  Oh, I did make a crack about

10    the free tampons and that.

11          Q.   Okay.

12          A.   Besides that...

13          Q.   Did you discuss campaign finance or

14    election donations with Chad?

15          A.   Oh, I did bring that up, yes.

16          Q.   Okay.

17          A.   And some Young Conservatives group.

18          Q.   Young Conservatives?

19          A.   I have no clue what they are called.  It

20    was brought up in the recording.

21          Q.   Okay.

22          A.   Young Republicans.  I don't know.

23          Q.   All right.  Did you talk to Chad about

24    his law enforcement career?

25          A.   No.
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 1          Q.   To the best of your recollection, what

 2    did Chad say about his affiliation with Ammon Bundy?

 3          A.   Ammon Bundy, he said that he had met him

 4    a few times and that he really hadn't had a lot to do

 5    with him as of lately.

 6          Q.   Okay.  Anything else about Ammon Bundy?

 7          A.   He said he was a spiritual man, really

 8    spiritual and you could feel it when you were around

 9    him.

10          Q.   Okay.

11          A.   But he hadn't had anything to do with

12    him, I want to say, for, like, the last six months,

13    year.  I can't remember.  But he said he hadn't been

14    doing stuff with him.

15          Q.   Okay.  I think you said -- I think you

16    said "that group," but I think you were probably

17    referring to the Real Three Percent?

18          A.   Yes.  That group.

19          Q.   Okay.  What did he say about the Real

20    Three Percent?

21          A.   He laughed at the accusations it was a

22    militia.  He told me to look it up and kind of come

23    to my conclusions of what I thought it was.

24          Q.   Okay.  Did he say anything else about

25    it?
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 1          A.   He said that there was a Facebook page

 2    that got shut down.  He said that because people had

 3    said some bad, negative things on the Facebook page

 4    that were not good.

 5          Q.   Did he tell you what had been said

 6    that --

 7          A.   No.  I don't recall.  I didn't really

 8    care, honestly.

 9          Q.   Okay.

10          A.   I just wanted to know if they were

11    militia or not.

12          Q.   Okay.  Do you recall anything else they

13    said about the Real Three Percent?

14          A.   He told me what the meaning, where it

15    came from.

16          Q.   Okay.  And we discussed this a little

17    bit earlier.  Was that the same conversation that --

18          A.   Yeah.

19          Q.   Okay.

20          A.   Yeah, it was.

21          Q.   All right.  What did he say about Eric

22    Parker, his affiliation with Eric Parker?

23          A.   He told me he was about -- no, I read

24    this from the article but I had questions about the

25    famous picture at the Bundy standoff.
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 1          Q.   Uh-huh.

 2          A.   He had to remind me what the Bundy

 3    standoff was because I didn't remember.

 4          Q.   Okay.  Do you recall what he said it

 5    was?

 6          A.   No.  No.  I questioned him about the

 7    picture a little bit.

 8          Q.   Okay.

 9          A.   I said it doesn't look like he's aiming

10    a gun at anyone.  I asked him if he knows Eric

11    Parker.  I said I really, really was impressed with

12    the NPR article about Parker.  I thought it was

13    really awesome about what he did with the police

14    officers.  And so I -- I said he sounds like he's a

15    pretty decent guy --

16          Q.   Okay.

17          A.   -- from reading that article.

18          Q.   Okay.  Anything else that Chad said

19    about it?

20          A.   He said he is a good guy.  He's like:

21    He's very nice.

22          Q.   Okay.

23          A.   Really helpful.  That's about it.

24          Q.   Did he say in what way he was helpful?

25          A.   No.  He just said he was a nice guy.
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 1          Q.   Okay.  You mentioned asking him about an

 2    affair.  Did you -- what did he say about that?

 3          A.   He hadn't -- he didn't have an affair.

 4          Q.   Okay.  Is there anything else about the

 5    texts that Adam saw that you've discussed with Chad

 6    that you haven't already shared with me?

 7          A.   Anything else?

 8          Q.   That you and Chad discussed about those

 9    text messages that we haven't already talked about

10    today?

11          A.   He discussed Adam a little bit, just,

12    you know.

13          Q.   What did he say about Adam?

14          A.   That he would have -- he had no clue

15    what Adam was -- had.

16          Q.   Okay.  Anything else?

17          A.   That he discussed about Adam?

18          Q.   Yes.  Or the texts that we haven't

19    already talked about?

20          A.   No.

21          Q.   Okay.  You mentioned that you discussed

22    the Idaho Freedom Foundation --

23          A.   Yes.

24          Q.   -- with Chad.  What was that discussion?

25          A.   He told me it wasn't a membership group.
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 1          Q.   Okay.  We've talked about that.  Was

 2    there anything else that Chad shared with you about

 3    the Idaho Freedom Foundation?

 4          A.   He explained to me what it was.

 5          Q.   What did he say it was when he explained

 6    what it was?

 7          A.   I think I said it earlier, like, it --

 8    described it as, like, keeping the beliefs of Idaho.

 9          Q.   Okay.

10          A.   Yeah.  So, you know, conservative.

11          Q.   Okay.  What did you ask him about his

12    attitude towards women?

13          A.   I asked him if he had problems with

14    women, direct and blunt.

15          Q.   That was your question:  Do you have

16    problems with women?

17          A.   Yeah:  What are your issues with women?

18          Q.   Okay.  What did he say?

19          A.   He said:  I don't have issues with

20    women.

21          Q.   Okay.  Anything else about that?

22          A.   Yes.  Uh-huh.  I said -- I said:  You

23    know, is there going to be problems with -- and he

24    said:  I have no issues with women.  And he kind of

25    reminded me of that.  It went into the conversation
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 1    about -- it kind of came out why -- he explained why

 2    he was staying late because he didn't think it was a

 3    safe neighborhood for me to be there by myself.

 4          Q.   Okay.

 5          A.   We discussed a comment that he made in

 6    the office.

 7          Q.   What was that comment?

 8          A.   Someone came in and they had made a

 9    comment that it was nice to see a man around here.

10    And he shut them down and said that -- and I found

11    this out through Rebecca, but he shut them down and

12    said:  You know, I came here to learn from some of

13    the very best.  These women are some of the best in

14    the industry.

15          Q.   Okay.  Any other discussion about his,

16    quote/unquote, attitude towards women?

17          A.   No.  No.

18          Q.   Okay.  You mentioned Visits a Grave.

19    I --

20          A.   I -- that was above my --

21          Q.   Did you discuss that with him?

22          A.   Yeah.

23          Q.   Do you recall what he said?

24          A.   He said I should read about it.  There's

25    some society.
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 1          Q.   Okay.

 2          A.   And he said I should look it up and read

 3    about it.

 4          Q.   Okay.  Did he tell you about it at all?

 5          A.   No.  He says he --

 6          Q.   Learn about it on your own?

 7          A.   Yeah.  He says:  Learn about it.  He

 8    says:  It's not -- he said:  Read about it.  I like

 9    that.

10          Q.   Okay.  Did you ask him -- you mentioned

11    asking him about what other organizations he belonged

12    to.

13          A.   Uh-huh.

14          Q.   Do you recall what organizations he

15    mentioned belonging to?

16          A.   He said -- he explained that he was a

17    constitutionalist and what that meant.  I don't know

18    if that's an organization.  He explained where his

19    passions came from.  He kind of explained his why.

20          Q.   What did he say about his why?

21          A.   That he believes that our Constitution,

22    we need to be true to our Constitution and what's in

23    it.

24          Q.   Okay.

25          A.   And we need to hold people accountable
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 1    who are trying to change that.

 2          Q.   Okay.  Anything else about

 3    organizations?

 4          A.   That was about it.

 5          Q.   Okay.  Did he say anything about

 6    campaign finance?

 7          A.   About what?

 8          Q.   Campaign finance?

 9          A.   He said it didn't happen, the

10    allegations didn't happen.

11          Q.   And you also mentioned an organization

12    called Young Conservatives.

13          A.   Yeah.

14          Q.   What did he say about that?

15          A.   He told me:  I'm actually going to go

16    speak at something later in the -- later this year.

17          Q.   And it was associated with this

18    organization or something?

19          A.   Yeah.  How he met them, yeah.

20          Q.   Okay.

21          A.   If that's the name.  I don't recall the

22    name.

23          Q.   Okay.  Do you know if he actually did go

24    and speak?

25          A.   Yes.  I know he did.
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 1          Q.   Do you recall when that was?

 2          A.   No.

 3          Q.   Do you have any information about where

 4    that was?

 5          A.   It was in Florida.

 6          Q.   Have you discussed your communication

 7    with Jennifer Ellis with anybody that we have not

 8    already talked about?

 9          A.   My husband.

10          Q.   What did you and your husband discuss

11    about Jennifer Ellis?

12          A.   Just that she called me.

13          Q.   Okay.

14          A.   I also discussed it with Nate Baldwin.

15          Q.   Who is Nate Baldwin?

16          A.   A business friend.  He's an agent in

17    Blackfoot.

18          Q.   Okay.  And what did you and Nate discuss

19    about it?

20          A.   I asked him if he had ever heard of her.

21          Q.   Okay.  Had he?

22          A.   No.

23          Q.   Okay.  Probably pretty short

24    conversation then, right?

25          A.   It was very short.
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 1          Q.   Did you tell him about what she had

 2    said?

 3          A.   I just said I got a weird phone call

 4    from her about Chad.  And I just wanted to know if he

 5    knew her, knew of her.

 6          Q.   Okay.  Anybody else?

 7          A.   No.

 8          Q.   Aside from the people that were copied

 9    on your communication with Stephanie Mickelsen, have

10    you discussed that communication with anybody else?

11          A.   Yes, I have.

12          Q.   Who?

13          A.   I discussed it with my AAL, I believe is

14    the exact title.

15          Q.   What is that?

16          A.   It would be kind of a sidestep of a boss

17    of mine who is over more, like, the paperwork side of

18    my business.

19          Q.   Is that someone with State Farm?

20          A.   Yeah.

21          Q.   Okay.  And you said AAL?

22          A.   I think that's the title.  I don't talk

23    to him very often.

24          Q.   If he's in charge of paperwork, that's

25    probably a good thing.
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 1                 Have you had a chance to review or read

 2    the articles that Greg Pruett wrote?

 3          A.   I read the first one.

 4          Q.   Is that the only one you've read?

 5          A.   I believe I read the second one.

 6            MR. ALLEN: Okay.  Let's mark this as 14.

 7                 (Exhibit 14 marked.)

 8          Q.   BY MR. ALLEN:  This is a Facebook

 9    post -- excuse me, a Twitter.  Yes, this is a tweet

10    from Twitter.  I've got to look at these more

11    closely -- from Dustin Hurst, who I believe you said

12    you don't know?

13          A.   Nope.

14          Q.   The date on this is October 20th, which

15    is the day after your conversation with Greg.

16          A.   Uh-huh.  Day after?

17          Q.   Day after.

18          A.   I don't think I knew Greg at this point.

19          Q.   Your conversation was October 19th?

20          A.   Was it?

21          Q.   Your Messenger conversation at a minimum

22    was on October 19th and I believe you said that you

23    had the --

24          A.   It was October 24th.

25          Q.   With Greg Graf?
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 1          A.   Oh, Graf.

 2          Q.   Yes.

 3          A.   Sorry.  Too many Gregs.

 4          Q.   Yes.  Too many Gregs indeed.

 5          A.   Yes, 19th.

 6          Q.   So this is the day after and Dustin says

 7    to Greg Graf:  My man, you are about to exposed for

 8    who you really are.  The world will know and you

 9    won't be able to lie your way out of this one.

10    Indisputable proof.  Soon, buddy.  Soon.

11                 Do you have any idea what he would be

12    referencing?

13          A.   No clue.

14          Q.   Okay.  This was the day after your phone

15    call?

16          A.   Yeah.

17                 (A recess was taken from 12:19 p.m. to

18    1:35 p.m.)

19          Q.   BY MR. ALLEN:  You mentioned a name of

20    an employee and we didn't get the last name.  You

21    said something about him being autistic.

22          A.   Brayden.

23          Q.   Brayden.  What's the last name?

24          A.   Smith.

25          Q.   Smith.  Okay.  A couple of quick
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 1    follow-up questions on the recording.

 2          A.   Uh-huh.

 3          Q.   You gave a copy to Chad --

 4          A.   Yes.

 5          Q.   -- and you gave a copy to Katie?

 6          A.   Yes.

 7          Q.   And if I recall correctly, you did not

 8    give a copy to anybody else?

 9          A.   No one else.

10          Q.   Okay.  Have you discussed with Katie

11    whether or not she gave a copy to anyone?

12          A.   No.

13          Q.   Okay.  You don't have any knowledge?

14          A.   No knowledge at all.

15          Q.   Have you discussed with Chad whether or

16    not he gave a copy to anyone?

17          A.   He had to have, I'm assuming.

18          Q.   To your knowledge, did Chad give the

19    copy to Greg Pruett?

20          A.   I don't know how it went out.

21          Q.   Okay.

22          A.   Or how Greg Pruett got a copy, honestly.

23    I've never asked him.

24          Q.   You just don't have any idea?

25          A.   No.  I know Chad gave it to David Lyon,
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 1    and that's the extent of what I know.  David Lyon.

 2    Is that his first name?

 3          Q.   You know that because Chad told you

 4    that?

 5          A.   Yes.

 6          Q.   Okay.

 7          A.   Uh-huh.

 8          Q.   All right.  Do you recall Rod Furniss

 9    asking you why you created the recording?

10          A.   Rod never asked me that.

11          Q.   Okay.  Do you recall telling Rod Furniss

12    that Greg is a bad guy, Greg Graf is a bad guy?

13          A.   No.

14            MR. ALLEN: Okay.  Let's mark this one next.

15                 (Exhibit 15 marked.)

16          Q.   BY MR. ALLEN:  Do you recognize this?

17          A.   Yes.

18          Q.   What is this?

19          A.   This is an article by Greg Pruett.

20          Q.   Okay.  Is this the article that came as

21    a result of the recording that you made with Greg

22    Graf?

23          A.   Yes.

24          Q.   Okay.  Have you looked at this online?

25          A.   Yes, I have.
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 1          Q.   And to your knowledge, are each of these

 2    multimedia snippets, for example, on page 3 --

 3          A.   Page 3?

 4          Q.   Yeah.  On page 3, is that a link to a

 5    part of a recording?

 6          A.   I wouldn't know.  I didn't listen to it.

 7          Q.   Okay.  Did you read the story?

 8          A.   I glanced over it quickly.

 9          Q.   Okay.  Let me direct your attention to

10    page 7.

11          A.   Uh-huh.

12          Q.   There at the bottom it says:  Note,

13    Chad's employer will sound as though she agrees with

14    Graf during the phone call but her intention was only

15    to agree with Graf in order to get him to reveal his

16    alleged claims.

17          A.   Uh-huh.

18          Q.   Is that an accurate statement of your

19    intention?

20          A.   That is not an accurate statement.

21          Q.   Okay.  Did you have any discussion with

22    Greg Pruett about anything like this?

23          A.   He made claims of that and I didn't say

24    anything.

25          Q.   Okay.  So he made claims that that's how
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 1    you approached this and you didn't -- you didn't

 2    dispute it?

 3          A.   He said that his wife heard the

 4    recording and she had said something like that, but I

 5    didn't know the guy.  So I didn't really want to talk

 6    to him about it.

 7          Q.   Okay.

 8          A.   He talked a lot and I said very few

 9    words, honestly.

10          Q.   Okay.  Do you recall anything else that

11    he had to say besides that his wife listened to it?

12          A.   He had a conversation with Frank about

13    something in the past, Frank VanderSloot.  He talked

14    about that.

15          Q.   Did he tell you what that conversation

16    was?

17          A.   It was something in the past.  I don't

18    recall a time frame at all.  There had to do with

19    loss of job if he continued this -- if Greg Graf

20    continued this behavior.

21          Q.   Okay.

22          A.   Frank apologized to Greg Pruett and I

23    don't know the extent of anything.  I wasn't aware of

24    anything, history here.

25          Q.   Okay.
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 1          A.   And so it was very foreign to me.

 2          Q.   Do you recall anything else that Greg

 3    Pruett said in that conversation or said to you at

 4    any time about any of this?

 5          A.   He had made a comment about me just

 6    being a State Farm agent and not being -- really

 7    being anybody.

 8          Q.   Okay.

 9          A.   And taking down Greg Graf.  Again, all

10    that was foreign to me.

11          Q.   Okay.  So he expressed to you an

12    intention of taking down Greg Graf?

13          A.   That this was the result of my call.

14          Q.   Okay.

15          A.   A result.  Not intention, result.

16          Q.   At any rate, his statement that it was

17    your intention to agree with Greg to get him to

18    reveal his claims is not a true statement?

19          A.   No, that is not a true statement.

20          Q.   Was what was your intention in agreeing

21    with Greg in the course of your conversations with

22    him?

23          A.   Honestly, about halfway through I was

24    kind of annoyed.  And people who know me could tell,

25    how I say yes, those types of things, they could tell
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 1    I was annoyed.

 2          Q.   Okay.

 3          A.   My intention was to find out if Chad

 4    really threatened him with a gun.

 5          Q.   Okay.

 6          A.   My intention was finding out who I had

 7    working for me.  Were the women in my office safe?

 8            MR. ALLEN: Okay.  Let's mark this one 16.  I

 9    think this will be our last.  Pretty sure.

10                 (Exhibit 16 marked.)

11          Q.   BY MR. ALLEN:  Let me direct your

12    attention to that second Facebook comment on that

13    page.

14          A.   Uh-huh.

15          Q.   Give you a minute to look at that and

16    read it.

17                 Is this Facebook comment that Greg Graf

18    posted that initiated your engagement with him on the

19    East Idaho News article?

20          A.   No.  It is not.

21          Q.   Okay.  Do you recall seeing this

22    particular comment on that --

23          A.   Yes.

24          Q.   -- string?

25          A.   It was later in the thread.  Yes.
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 1          Q.   Okay.  Do you know CoDele Lurker?

 2          A.   Yes, I do.

 3          Q.   Take a look at Exhibit 5.

 4          A.   Yes.

 5          Q.   I'll give you a minute to just take a

 6    look through there and see if you can find the Graf

 7    comment that instigated your questions.

 8          A.   It's not there.  As you look on page 4,

 9    there's 12 replies that are hidden.

10          Q.   Okay.  So it was in that portion of the

11    thread, to your recollection?

12          A.   Yes.

13          Q.   CoDele Lurker's comment that Chad is a,

14    quote, solid constitutionalist?

15          A.   That was not the comment that got my

16    attention but --

17          Q.   I'm sure.  But you're saying that that's

18    where I want to find --

19          A.   Yes.

20          Q.   That's the portion of the thread I need

21    to be looking at?  Okay.

22          A.   Yes.

23          Q.   Do you recall how long after this

24    exchange it was that you deleted your comments?

25          A.   It was about the same time that I
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 1    blocked Greg Graf.

 2          Q.   Okay.  Do you recall when that was?

 3          A.   It was a few days.  No, I don't recall

 4    the date.

 5          Q.   Okay.  "A few days," meaning a few days

 6    after this exchange and your recording the phone

 7    call?

 8          A.   Yes.  Yes.

 9          Q.   Okay.  All right.  Do you have Exhibit 2

10    there?

11          A.   Yes.

12          Q.   First page there, right at the middle of

13    the page you state:  I'm not mad or anything --

14          A.   Uh-huh.

15          Q.   -- I'm just done.  I told Pruett he

16    doesn't have my permission to use my recording.

17          A.   Yes.

18          Q.   Okay.  So that is something you

19    communicated to Greg Pruett?

20          A.   You have a copy of that, yes.

21          Q.   And what did Greg say?  What was his

22    response to you telling him that?

23          A.   He asked to talk to me.

24          Q.   Okay.  Did you at some point in time

25    change your position on that and give him permission
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 1    to use your recording?

 2          A.   No.

 3          Q.   Okay.  Take a look at page 2 in the same

 4    exhibit.  Very top comment:  They think Graf is

 5    fired.  Who is "they"; do you know?

 6          A.   What?

 7          Q.   The very top comment on page 2, it says:

 8    They think Graf is fired.  Do you --

 9          A.   From what I assumed, it was Pruett.

10          Q.   Okay.  So you don't know who Chad is

11    referring to when he says "they"?

12          A.   No.

13          Q.   Okay.  Take a look at page 3.

14          A.   Yes.

15          Q.   Just below the middle of the page.  Chad

16    says:  Oh brother, he got karma.  He was part of

17    getting me fired at Farm Bureau and then he tried to

18    get me fired with you.  You know he was part of it at

19    Farm Bureau.

20          A.   Uh-huh.

21          Q.   Did Chad ever tell you anything beyond

22    these statements here about his belief that Greg Graf

23    tried to get him fired at Farm Bureau?

24          A.   Not that I recall.

25          Q.   Okay.  So you don't have any knowledge
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 1    what Chad might be referring to here then?

 2          A.   Besides the relationship between Graf

 3    and Stephanie, no.

 4          Q.   Okay.  Let's go to Exhibit 8.  This is

 5    your communication with Chad where we don't have his

 6    side of the conversation so this may be a little

 7    challenging.

 8          A.   Uh-huh.

 9          Q.   Page 3, your first comment there or your

10    first message.  It ends:  I might actually vote

11    Biden.  It's not like my vote matters here.  I just

12    want them to see they are losing power in Idaho

13    Falls.

14                 But my question is related to that last

15    sentence:  "Them" and "they."  Who are you referring

16    to?  Who is "them" and who are "they"?

17          A.   All of the nasty people that are

18    fighting back and forth.

19          Q.   Okay.

20          A.   This whole garbage.

21          Q.   Okay.  So that could be a reference to

22    any number of these people?

23          A.   Graf.  Everybody.  I think that's --

24    yeah.  Everybody.

25          Q.   Okay.
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 1          A.   I also said I was voting for Kanye for a

 2    while too so...

 3          Q.   All right.  Same exhibit.  Let's see, go

 4    to page 5.

 5          A.   I didn't count.

 6          Q.   It's got the big -- this one.

 7          A.   Okay.  Wonderful.

 8          Q.   All right.  They are.  That is why I

 9    have always leaned to that side.  I am kind of over

10    those two.

11                 Do you know who you're talking about

12    there?

13          A.   I'm talking about Graf, I believe, and

14    Stephanie Mickelsen.

15          Q.   Okay.  Next sentence:  I don't have

16    proof but I know he leaked the White Pine stuff to

17    the news.

18                 What are you referring to there?

19          A.   There was an article that came out

20    about -- that I gave you a copy of.

21          Q.   Is that the one that was attached to

22    Stephanie's --

23          A.   Yes.  It was.

24          Q.   -- e-mail?

25          A.   Exhibit -- whatever.  Oh, right in front
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 1    of me.  Exhibit 7.

 2          Q.   This one?

 3          A.   Yes.

 4          Q.   Okay.  And what is the basis for your

 5    conclusion that Mr. Graf leaked that to the news?

 6          A.   My basis is that Graf told me he was the

 7    one who took Adam Frugoli down.  And the biggest

 8    thing that happened to Adam right before was the

 9    article.  Devin Bodkin reported for Idaho Ed News,

10    did the article.  He told me he would call me five

11    minutes or text me five minutes before the article

12    went live.  I got that text and within a few seconds

13    Stephanie Mickelsen shared that.

14          Q.   Okay.

15          A.   Within a few seconds.

16          Q.   Okay.

17          A.   So my conclusion was that they were

18    behind that from what he said.

19          Q.   Would it surprise you to learn that they

20    weren't behind that?

21          A.   What?

22          Q.   Would it surprise you to learn that they

23    were not behind that and did not leak that

24    information to Idaho Ed News?

25          A.   Would it surprise me?
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 1          Q.   Yes.

 2          A.   Probably not.

 3          Q.   Okay.  Did you ever ask the author of

 4    the article who told him?

 5          A.   No.

 6          Q.   Same exhibit, last page.  Your second to

 7    last message here:  Doyle is going to sue Graf.  He

 8    has listened to it.

 9                 I think the first sentence, its fair to

10    say, is self-explanatory.

11          A.   Second to last page or last page?

12          Q.   Last page, second to last comment.

13    Unless I'm missing a page?

14          A.   You might be missing a page.

15          Q.   Yeah, your last page looks different

16    than my last page.

17          A.   Oh, that's second to last page.

18          Q.   Okay.

19          A.   Okay.

20          Q.   Can I take a look at that?  Since I

21    haven't seen the last page, just to make sure that I

22    don't have any questions about it.

23            MR. SMITH: So are you missing the last page?

24    Is that the issue?

25            MR. ALLEN: Yeah.  Unless maybe they're just
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 1    out of order.  I've got it.  I don't know if mine is

 2    out of order or hers is out of order.  But they're

 3    all there anyway.  Thanks to Messenger and the dates

 4    it's impossible to tell which message was sent when.

 5          Q.   BY MR. ALLEN:  He has listened to it.

 6                 I assume by "he" you mean Doyle?

 7          A.   I don't know Doyle.

 8          Q.   Well, this is your message.  So I'm

 9    trying to figure out --

10          A.   I would -- I would -- I believe it was

11    probably Smith right here.

12          Q.   Do you know Doyle Beck?

13          A.   No.  I don't know Doyle Beck.

14          Q.   Okay.  Do you know if Doyle Beck

15    listened to the recording?

16          A.   I was told he had heard it.

17          Q.   Okay.  Do you know how he heard it?

18          A.   No clue.

19          Q.   You don't know who provided it to him?

20          A.   No.

21          Q.   Okay.  So your last page, first

22    comment --

23          A.   Uh-huh.

24          Q.   -- my second to last page:  He wants

25    Graf to lose his job.
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 1          A.   Yep.

 2          Q.   Do you know who "he" is in that

 3    reference?

 4          A.   That would be Greg Pruett.

 5          Q.   Okay.  You're pretty sure on that one

 6    that that's Greg Pruett.  Why are you so sure?

 7          A.   Because it was after my conversation

 8    with Greg.

 9          Q.   With Greg Pruett?

10          A.   Uh-huh.

11          Q.   Okay.  So Greg Pruett told you that he

12    wanted Greg Graf to lose his job?

13          A.   Yes.

14          Q.   Okay.  Let's look at Exhibit 7.  This is

15    your correspondence with Stephanie, correct?

16          A.   Yes.

17          Q.   Stephanie Mickelsen?

18          A.   Yes.

19          Q.   Okay.  I want you to look at page 3 of

20    the exhibit, which would be your original or initial

21    communication to Stephanie.

22          A.   Yep.

23          Q.   First paragraph you reference:  There

24    have been a few things that now affect all of us.

25                 Is that a reference to the recording?
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 1          A.   What paragraph was that?  I'm so sorry.

 2          Q.   First paragraph.  The first clause in

 3    the last sentence.

 4          A.   No.  That would not be the recording.

 5          Q.   Okay.  What are you referring to there?

 6    There have been a few things that now affect all of

 7    us.

 8          A.   That would be the conversation with

 9    Greg.

10          Q.   The conversation that was recorded?

11          A.   Yes.

12          Q.   Okay.

13          A.   Not the recording particularly but that

14    conversation and the hiring of Chad.

15          Q.   Gotcha.  Okay.

16          A.   Uh-huh.

17          Q.   I had some specific questions about this

18    exhibit and now I can't find my references.  Last

19    paragraph.

20          A.   What page?

21          Q.   Page 3 still.

22          A.   Okay.

23          Q.   First sentence:  After speaking to my

24    legal counsel I just wanted to let you know that

25    these rumors about all of you are going around the
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 1    political arena and in the insurance community.

 2                 What rumors are you referring to there?

 3          A.   About why they let Chad go.

 4          Q.   Okay.

 5          A.   The stuff that I stated, both, in the

 6    above paragraph.

 7          Q.   Okay.  Did you hear any of that

 8    information from anyone besides Mr. Graf?

 9          A.   Jennifer Ellis.  No, it was mainly

10    Mr. Graf.

11          Q.   Okay.  Let's take a look at the same

12    page, same paragraph second to last sentence:  It

13    appears to other people that you are using someone's

14    personnel record to the public for political gain or

15    advantage.

16                 Who are you referring to when you

17    say "other people"?

18          A.   Myself, comments that Danell and Rebecca

19    made in my office.

20          Q.   What comments did they make?

21          A.   That it appears that they are using it

22    for political gain.

23          Q.   Okay.

24          A.   Comments Graf made.

25          Q.   Okay.  Did any of them identify any
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 1    other people?

 2          A.   No.

 3          Q.   Okay.  Let's take a look at page 1,

 4    second paragraph, first sentence.

 5          A.   Yes.

 6          Q.   When I have been told by a few people

 7    that you shared personnel files with them, it did

 8    seem very off.

 9                 Who are you referring to there?

10          A.   Gregory Graf, Jennifer Ellis.

11          Q.   Just those two?

12          A.   Yes.

13          Q.   Okay.  Third -- fourth paragraph, excuse

14    me, first sentence:  The information that was

15    received about your PAC was given to me and me alone.

16                 What information are you referring to

17    there?

18          A.   Let me look over it again.

19                 I believe it was information -- Gregory

20    Graf.

21          Q.   Okay.  And then you state you only told

22    Chad about it on Friday.

23          A.   Uh-huh.

24          Q.   Only told --

25          A.   All of the information I received.
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 1          Q.   Okay.

 2          A.   Uh-huh.

 3          Q.   So looking at our time line then you

 4    talked to Greg on Monday, the 19th of October.

 5          A.   Uh-huh.

 6          Q.   And you talked to Chad on Friday the

 7    23rd of October?

 8          A.   Yes.

 9                 Do you mind if I send a message really

10    fast?  I have a 2:00 that I am obviously not going to

11    make.  I didn't look at my clock.

12                 Okay.  Continue.  Sorry about that.

13          Q.   And I really am just about done here.

14                 Okay.  Sorry.  Back up on the second

15    paragraph.

16          A.   Front page?

17          Q.   Yeah.

18          A.   Okay.

19          Q.   Sorry, I saw some things on his page but

20    never looked into it.  When we talked it had more to

21    do with future goals and aspirations, not the past.

22                 Do you know what you're referring to:  I

23    saw some things on his page?  First of all, do you

24    know whose page you're talking about?

25          A.   I'm assuming his Facebook page.
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 1          Q.   Whose Facebook page?

 2          A.   Chad's.

 3          Q.   Okay.  And you don't have any real

 4    recollection as we sit here today what you're

 5    referring to there?

 6          A.   Yeah.  About his history with Farm

 7    Bureau.

 8          Q.   Okay.  Do you recall what it was, what

 9    it said about his history with Farm Bureau?

10          A.   That he was let go for political

11    reasons.

12          Q.   Okay.  And then beginning the next

13    paragraph:  When concerns were brought to me I went

14    to my all-female office to see if they had anything,

15    seen anything off -- you say "when concerns were

16    brought to me."  Is that a reference to concerns that

17    were raised by Mr. Graf?

18          A.   Yes.

19          Q.   Concerns that were raised by Mr. Lima?

20          A.   No.  It was basically Graf's.

21          Q.   Okay.

22          A.   Uh-huh.

23          Q.   So at this point in time, you just

24    glossed over the concerns raised by Mr. Lima and

25    Mr. Furniss?
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 1          A.   No.  It was just the concerns were

 2    Graf's.

 3          Q.   Okay.

 4          A.   Yeah.

 5            MR. ALLEN: Okay.  Let's take a five-minute

 6    break and I will consult with my client and I think

 7    I'm done.

 8                 (A recess was taken from 2:13 p.m. to

 9    2:16 p.m.)

10            MR. ALLEN: Could you go back and read the

11    question that I had asked?

12                 (Requested portion of record read.)

13          Q.   BY MR. ALLEN:  Is that correct?

14          A.   Yeah.

15          Q.   Would that have been when you had the

16    conversation with Chad that you had the list that you

17    went over with him?

18          A.   We went over it a few different times

19    because he told me to go look at it, read about it.

20          Q.   Well, I'm just trying to get a handle on

21    the time line.  So you had the communication with

22    Greg Graf on Monday?

23          A.   Uh-huh.

24          Q.   And to your recollection was it two days

25    later that you provided a copy of the recording to
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 1    Chad?

 2          A.   Two or three, yeah.

 3          Q.   You said you thought you e-mailed it and

 4    then you determined there wasn't an e-mail.

 5          A.   No.

 6          Q.   Do you know how else you might have sent

 7    that to him?

 8          A.   I had to send it over Messenger would be

 9    my guess.

10          Q.   Would that have been to his old and

11    now-deleted account?

12          A.   Yes.  It would have been.

13          Q.   Okay.  Does Chad provide you with

14    details on his comings and goings in terms of his

15    work schedule and travel plans, et cetera?

16          A.   High level.

17          Q.   What do you mean by "high level"?

18          A.   I don't care about when he comes and

19    goes.

20          Q.   Okay.

21          A.   Or when he's working on it.

22          Q.   Do you know --

23          A.   So if he's going to be gone for a while,

24    he tells me but...

25          Q.   Okay.  Does he tell you where he's
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 1    going?

 2          A.   Sometimes.

 3          Q.   Do you know where he was on January 6th

 4    of this year?

 5          A.   I don't have my calendar in front of me.

 6          Q.   Okay.  You don't recall?

 7          A.   So no.  No, I don't recall.  Is that

 8    when session started?

 9          Q.   No.

10            MR. SMITH: That's when there was a riot at

11    the United States capitol.  He was probably there.

12            MR. ALLEN: Certainly goes to the heart of

13    the issue.

14            THE WITNESS: January 6th?

15          Q.   BY MR. ALLEN:  January 6th.

16          A.   Was that when that was?

17          Q.   That's when that was.

18            MR. SMITH: That's why he's asking you.

19            THE WITNESS: He wasn't there.  He was in the

20    office that day.

21          Q.   BY MR. ALLEN:  Well, you just told me

22    you don't know.

23          A.   Yeah, I can tell you he was in the

24    office that day.

25          Q.   You're certain he was in the office that
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 1    day?

 2          A.   I'm pretty confident he was in the

 3    office that day.  Yes.

 4          Q.   Very good.

 5          A.   I can double-check on my calendar if

 6    you'd like, but I'm pretty confident he was in the

 7    office that day.

 8          Q.   Yeah, that would be great if you'd

 9    double-check and let Mr. Smith know, confirm that.

10            MR. ALLEN: To me it's not funny because we

11    know that there were people from Idaho back there, so

12    it's a relevant question.  It's pertinent.  I hope he

13    wasn't there.

14            MR. SMITH: Well, I didn't instruct her not

15    to answer.

16            MR. ALLEN: No, you didn't.  Why would you?

17            THE WITNESS: I'm glad you knew the date.  I

18    didn't know the date.

19            MR. ALLEN: It's pretty engrained in my mind.

20    It's one of the saddest days in my recollection in

21    American history.  But I don't have any further

22    questions.

23            MR. SMITH: Any other questions today?

24            MR. DINDINGER: I'd like to cross briefly.

25            THE WITNESS: Yes.
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 1                         EXAMINATION

 2    BY MR. DINDINGER: 

 3          Q.   You mentioned that when Rod Furniss

 4    warned you about Chad that you took his warnings to

 5    either be sexist or womanizer -- it could have

 6    indicated kind of sexism or womanizing; is that

 7    accurate?

 8          A.   Uh-huh.  Yeah.

 9          Q.   Would it make sense to you for a sexist

10    to take employment at an all-woman office?

11          A.   I was really surprised by that.

12          Q.   Would it also surprise you that a sexist

13    would take a job working for -- directly under a

14    woman?

15          A.   Especially me, uh-huh.

16          Q.   And why especially you?

17          A.   Because I am not quiet or passive.  My

18    business training was on the east coast.  So I'm

19    pretty direct and that is something people have a

20    struggle with.  I don't use the normal female nice

21    words here.  I'm straight-on East.

22          Q.   Understood.  I think you also mentioned

23    that Rod Furniss told you that he had never had

24    direct problems with Chad Christensen himself?

25          A.   Yeah.
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 1          Q.   But he had heard --

 2          A.   Uh-huh.

 3          Q.   -- from other people; is that accurate?

 4          A.   Yes.  Yes, that is accurate.

 5          Q.   Okay.  Did he mention who he had heard?

 6          A.   No.  He did not.

 7          Q.   Okay.

 8          A.   No.

 9          Q.   Okay.  We had some discussion earlier

10    that Jen, who I believe we identified as Jennifer

11    Ellis, Mr. Graf had asked you if Jen had given you

12    the idea about guns and masks.

13          A.   Uh-huh.

14          Q.   And specifically -- I just want to be

15    super clear.  The idea would be that you would

16    institute an office policy:  No guns, masks at all

17    times; is that what you understood?

18          A.   Yes.

19          Q.   Okay.  And I think you said that you

20    thought the purpose of that was to get rid of Chad?

21          A.   Uh-huh.  I believe that's what he had

22    said in the comment.

23          Q.   Okay.  And why -- as best you

24    understand -- would that get rid of Chad or why could

25    that get rid of Chad?
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 1          A.   Because he likes guns and he doesn't

 2    like masks.

 3          Q.   And as far as you are aware, Chad

 4    Christensen carries guns in a legal manner; isn't

 5    that correct?

 6          A.   Very legal manner.  I've observed --

 7    I've observed how he carries his guns.  I watch.

 8          Q.   And as you sit here today, do you have

 9    any indication that Chad Christensen has ever engaged

10    in any kind of misconduct with guns?

11          A.   No.  We had a good conversation about

12    it.  He is very responsible with guns.  Very, very

13    responsible.

14          Q.   Thank you.  Did Mr. Graf ever indicate

15    to you that he is connected to the FBI, the Federal

16    Bureau of Investigation, in some way?

17          A.   Yes.  He did.

18          Q.   And as best as you can recollect, what

19    did he indicate about that connection or

20    relationship?

21          A.   He said that he was basically the main

22    point of contact for information on the militias in

23    Idaho.

24          Q.   And why do you think he would have told

25    you that in that conversation?
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 1            MR. ALLEN: Objection.  Speculation.

 2            MR. DINDINGER: Thank you.

 3          Q.   BY MR. DINDINGER:  Go ahead.

 4          A.   It would be to gain trust would be my

 5    guess on it.

 6          Q.   Do you have any legally privileged

 7    relationship with Greg Graf as far as you understand?

 8          A.   Legally privileged?

 9          Q.   Well, let's -- let me ask you this:  Are

10    you an accountant?

11          A.   No.

12          Q.   But I think your firm does deal in some

13    financial products; is that right?

14          A.   Very much.  Very much so.

15          Q.   But you're not an accountant and you've

16    never been Mr. Graf's accountant; is that right?

17          A.   Never.

18          Q.   Okay.  Are you a member of the clergy at

19    his church?

20          A.   No.

21          Q.   Okay.  Are you his attorney?

22          A.   No.

23          Q.   Are you a licensed physician or

24    psychotherapist?

25          A.   No.

Page 148

 1          Q.   And I assume that it's safe to say

 2    you've never been married to Mr. Graf?

 3          A.   Yeah, never been married.

 4          Q.   Okay.  Are you a school counselor?

 5          A.   No.

 6          Q.   Are you licensed social worker?

 7          A.   No.

 8          Q.   Are you employed by a hospital or

 9    medical society?

10          A.   No.

11          Q.   And you're not a member of a medical

12    malpractice screening panel; is that right?

13          A.   No.  I am not.

14          Q.   Okay.  Did you ask for or receive from

15    Chad Christensen any form of consent for Mr. Graf to

16    make defamatory statements about Chad Christensen?

17          A.   No.

18          Q.   Okay.  Did Chad Christensen at any point

19    in time ask you to procure any statements from

20    Mr. Graf regarding him?

21          A.   No.

22          Q.   Did he ask you to procure any statements

23    from Mr. Graf at all?

24          A.   No.

25          Q.   Okay.  Did Chad Christensen ever ask you
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 1    to record any conversation?

 2          A.   No.  He did not.

 3          Q.   Thank you.  What is, as best you

 4    understand, Chad Christensen's reputation in the

 5    community?

 6          A.   He has some people that don't like him

 7    and then he has a lot of people that really like him.

 8    Really, really like him.

 9          Q.   If you perceived as an employer that a

10    perspective employee had an overall negative

11    reputation in the community, would that have impacted

12    your hiring decision?

13          A.   Yes.

14          Q.   I'm going to ask you a few questions

15    about some statements that were made on the recorded

16    phone call we've been discussing today.

17          A.   Uh-huh.

18          Q.   Did Mr. Graf indicate to you that Chad

19    Christensen is involved in, and I quote:  Organized

20    criminal activity?

21          A.   Yes.

22          Q.   Did Mr. Graf indicate to you that

23    Mr. Christensen is involved in, and I quote:

24    Campaign finance criminal activity?

25          A.   Yes.
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 1          Q.   Did Mr. Graf tell you, and I quote:  I

 2    say this with evidence, Chad is a sexual predator?

 3          A.   Yes.

 4          Q.   Did Mr. Graf represent to you that Adam

 5    Frugoli had stated that Chad had sent inappropriate

 6    pictures via text message?

 7          A.   Yes.  Or messages.  I can't remember.

 8          Q.   Okay.  Did Mr. Graf represent to you

 9    that Chad Christensen's behavior toward women is,

10    quote, dangerous, and, quote, he, meaning Chad

11    Christensen, is not a safe person when it comes to

12    that?

13          A.   Yes.

14          Q.   Was this before or after you had

15    indicated to Mr. Graf that you have an all-women

16    office?

17          A.   That was before, I believe.  Could have

18    been.

19          Q.   Okay.

20          A.   Yeah.

21          Q.   Did Mr. Graf indicate to you that Chad

22    Christensen used his position as a state legislator

23    to get a girlfriend out of jail?

24          A.   Yes.

25          Q.   Did Mr. Graf indicate to you that Chad
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 1    Christensen is involved in insurance fraud?

 2          A.   Yes.

 3          Q.   Did Mr. Graf indicate to you that Chad

 4    Christensen failed to report campaign donations in

 5    violation of Idaho law?

 6          A.   Yes.

 7          Q.   Did Mr. Graf say to you that Chad

 8    Christensen is, quote:  One of those guys that

 9    desperately wants to be a cop and no one will hire

10    him to be a cop because he is not stable?

11          A.   Yes.

12          Q.   Thank you.  Now, for all of those

13    statements I just mentioned, were there any that you

14    perceived to be a statement of opinion as opposed to

15    a statement of fact?

16          A.   None at all.

17          Q.   In other words, all of those you

18    perceived to be statements of fact?

19          A.   He presented them as statements of

20    facts.

21          Q.   Thank you.  Since that conversation has

22    Mr. Graf provided any evidence that any of those

23    statements were true?

24          A.   No.

25          Q.   And I think it's an accurate summation
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 1    of your testimony that Mr. Graf made several

 2    references to Mr. Christensen's employment in your

 3    office during that phone call?

 4          A.   Yes.

 5          Q.   Okay.  If you found out that these

 6    statements that Mr. Graf made to you were true, would

 7    that impact Mr. Christensen's employment in your

 8    office?

 9          A.   Yes.

10          Q.   In your experience as a business owner

11    and employer in the area, if Mr. Graf's statements

12    about Chad Christensen were true or widely believed

13    to be true, would that impact his employment in this

14    area generally?

15          A.   Yes, it would.

16          Q.   To your knowledge, has Mr. Graf repeated

17    any of these statements to anyone else?

18          A.   Yes.

19          Q.   Who would that be?

20          A.   Things that I heard Tony say, warnings

21    were similar to things that Greg has said.  Things

22    that I went back in the past and started looking at

23    online, the comment about East Idaho News that he

24    threatened him with a gun, a lot of comments online.

25    A lot of comments online.
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 1            MR. DINDINGER: All right.  That's all I

 2    have.  Thank you.

 3            MR. SMITH: I don't have any questions.

 4    Anything else, Jared?

 5                     FURTHER EXAMINATION

 6    BY MR. ALLEN: 

 7          Q.   I just want to clarify that last

 8    statement you made.  Am I understanding correctly you

 9    are drawing a conclusion based on the similarly of

10    what Mr. Lima reported and what Mr. Graf reported

11    that Mr. Lima got that information from Mr. Graf?

12          A.   He said from an acquaintance at work, I

13    believe, yes.

14          Q.   Okay.  Okay.  So that's just your

15    conclusion.  Mr. Lima didn't tell you that Mr. Graf

16    said these things to him?

17          A.   No.  No.

18            MR. ALLEN: Okay.  That's all I've got.

19           (The deposition concluded at 2:30 p.m.)

20   

21   

22   

23   

24   

25   
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 1                  REPORTER'S CERTIFICATE
   
 2 
   
 3   STATE OF IDAHO           )
                              )   ss.
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 5 
   
 6 
   
 7       I, Sheila T. Fish, CSR, RPR, CRR, and Notary
    Public in and for the State of Idaho, do hereby
 8  certify:
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 9  the witness named in the foregoing deposition, was by
    me duly sworn to testify to the truth, the whole
10  truth, and nothing but the truth;
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11  shorthand at the time and place therein named and
    thereafter reduced to typewriting under my direction,
12  and that the foregoing transcript contains a full,
    true, and verbatim record of said deposition.
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 1 DISTRICT COURT SEVENTH JUDICIAL DISTRICT

 2 BONNEVILLE COUNTY IDAHO

 3 

 4  CHAD CHRISTENSEN, )
)

 5 Plaintiff/Counterdefendant, ) Case No.
  vs. ) CV10-21-1197

 6 )
)

 7 )
  GREGORY GRAF, )

 8 )
Defendant/Counterclaimant/ )

 9 Third-Party Plaintiff, )
)

10  vs. )
)

11  GREG PRUETT, an individual; DUSTIN    )
  HURST, an individual; and EMMALEE )

12  ROBINSON, an individual, )
)

13 Third-Party Defendants. )

14 

15 DEPOSITION OF CHAD CHRISTENSEN

16 Tuesday, August 1, 2023, 1:37 p.m.

17 Idaho Falls, Idaho

18 

19 
BE IT REMEMBERED that the deposition of Chad

20  Christensen was taken by the attorney for the
  defendant at the office of Beard St. Clair Gaffney,

21  located at 955 Pier View Drive, Idaho Falls, Idaho,
  before Sheila T. Fish, Court Reporter and Notary

22  Public, in and for the State of Idaho, in the
  above-entitled matter.

23 

24 

25  Reported by:  Sheila T. Fish, CSR #906, RPR, CRR
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 1 A P P E A R A N C E S

 2 
  For the Defendant Gregory Graf:

 3 BEARD ST. CLAIR GAFFNEY
BY:  JARED W. ALLEN

 4 955 Pier View Drive
Idaho Falls, Idaho  83402

 5 (208) 523-5171
Allen@beardstclair.com

 6 

 7  For the Plaintiffs:
DINDINGER & KOHLER, PLLC

 8 BY:  EDWARD W. DINDINGER
1020 West Main Street, Suite 400

 9 Boise, Idaho  83702
(208) 616-5459

10 Service@dklawboise.com

11 
  For the Third-Party Defendant EmmaLee Robinson:

12 COOPER & LARSEN, CHARTERED
BY:  J.D. OBORN

13 151 North Third Avenue, #210
Post Office Box 4229

14 Pocatello, Idaho  83405
(208) 235-1145

15 jd@cooper-larsen.com

16 
  For the Third-Party Defendant Dustin Hurst:

17 SMITH, DRISCOLL & ASSOCIATES, PLLC
BY:  BRYAN D. SMITH

18 414 Shoup Avenue
Post Office Box 50731

19 Idaho Falls, Idaho  83405
(208) 524-0731

20 Filing@eidaholaw.com

21 
  Also Present:

22 Greg Pruett
EmmaLee Robinson

23 

24 

25 
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 1               (The deposition proceeded at 1:37 p.m.

 2  as follows:)

 3                    CHAD CHRISTENSEN,

 4  produced as a witness at the instance of the

 5  defendant, having been first duly sworn, was examined

 6  and testified as follows:

 7 

 8                       EXAMINATION

 9  BY MR. ALLEN: 

10          Q. Good afternoon, Mr. Christensen.

11          A. Hi.

12          Q. Your last name is a bit of a mouthful.

13    Do you mind if I refer to you as Chad --

14          A. Yes.

15          Q. -- during the course of the deposition?

16          A. That's fine.

17          Q. So let the record reflect that this is

18    the time and place for the deposition of Chad

19    Christensen, being taken pursuant to Idaho Rules of

20    Civil Procedure and notice.  We'll note for the

21    record that Mr. Smith, who represents Dustin Hurst,

22    is not present.  It's my understanding that he may

23    have suggested to counsel that he would not be here.

24    So we're going to proceed without him at this time.

25 Mr. Christensen, will you state your
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 1    name and spell your last name for the reporter?

 2          A.   Chad Christensen, C-h-r-i-s-t-e-n-s-e-n.

 3          Q. Have you ever been deposed before?

 4          A.   Yes.

 5          Q.   When have you been deposed?

 6          A.   Many times.  I don't -- I don't remember

 7    all of the dates.  But several times.

 8          Q.   Do you recall the last time?

 9          A.   I believe it was a case regarding an oil

10    company in 2018.

11          Q.   Were you a party in that case?

12          A. No.

13          Q. Just a witness?

14          A. Yes.

15          Q. Okay.  Do you recall the last deposition

16    that you were in prior to that?

17          A. Probably 2012.

18          Q. Okay.  What kind of case was that?

19          A. Car accident.

20          Q. Were you a party in that case?

21          A. Yes.

22          Q. Where did that case take place?

23          A. Here in Idaho Falls.

24          Q. Okay.  Sounds like you're fairly

25    experienced with the process.  Just a quick
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 1    reminder -- and you're doing great so far -- make

 2    sure that your answers are "yes" or "no," instead of

 3    "uh-huh" or "uh-uh."  That's for her benefit; fair

 4    enough?

 5          A. Yes.

 6          Q. And likewise, you and I need to be

 7    careful about not talking over each other so that we

 8    create a clear record.  She can't record both of us

 9    at the same time.

10 Okay.  If you need a break, let me know.

11    We'll take a break anytime you need it, as long as

12    there's not a question pending on the table.

13 Is there any reason that you cannot

14    answer my questions fully and accurately to the best

15    of your ability today?

16          A. No.

17          Q. Are you on any medication or other

18    substance that would inhibit your ability to recall

19    correctly or give truthful answers?

20          A. No.

21          Q. Who knows that you're here being deposed

22    today?

23          A. My wife.

24          Q. Anyone else?

25          A. No.
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 1          Q. Did you discuss it with your wife?

 2          A.   A little bit, yes.

 3          Q. What did you talk about?

 4          A.   Last night, talked to --

 5            MR. DINDINGER: I'm just going to object as

 6    to spousal privilege.

 7 But you can go ahead and answer it.

 8            MR. ALLEN: No, that's fair.  I don't want

 9    to -- I'll respect the privilege.  That's totally

10    appropriate.

11          Q. BY MR. ALLEN:  Anybody else you

12    discussed it with?

13          A.   Just told my father that I was being

14    deposed.  That was all I told.

15          Q.   Okay.  Did you discuss the deposition at

16    all with Dustin Hurst?

17          A. Yes.

18          Q. Okay.  When did you and Dustin discuss

19    it?

20          A.   Like I say, I sent a message last --

21    during the deposition yesterday.

22          Q.   Okay.  And what did you guys discuss?

23          A. Regarding Mr. Graf's outburst.

24          Q. Did you discuss this deposition today at

25    all?
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 1          A. No.

 2          Q. Okay.  Did you discuss this deposition

 3    today at all with EmmaLee Robinson?

 4          A. No.

 5          Q. And how about with Greg Pruett?

 6          A. No.

 7          Q. Okay.  Did you review any documents to

 8    prepare for the deposition?

 9          A. I have in the past, yes.

10          Q. Okay.  Tell me what documents you've

11    reviewed to prepare for the deposition.

12          A.   Discovery with messages, and that's

13    about it.

14          Q.   Do you remember specifically what any of

15    them were?

16          A.   Facebook messages between Mr. Graf and

17    EmmaLee Robinson.

18          Q.   Anything else?

19          A.   No.

20          Q.   Is that the only one that you

21    specifically remember?

22          A.   Yes.

23          Q.   Was that the exchange between them in

24    Facebook comments or the Facebook Messenger messages?

25          A.   Messenger.
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 1          Q.   Okay.  When was it that you reviewed

 2    those?

 3          A.   Yesterday during the deposition.

 4            MR. ALLEN: Okay.  All right.  Let's mark

 5    this next.

 6                 (Exhibit 18 marked.)

 7          Q.   BY MR. ALLEN:  All right.  You've been

 8    handed what's been marked as Exhibit 18.  Do you

 9    recognize that?

10          A.   Yes.

11          Q.   And what is that?

12          A.   That would be my complaint against

13    Mr. Graf.

14          Q.   Okay.  Turn to the last page, if you

15    would.  There's a verification page.  Is that your

16    signature?

17          A.   Yes.

18          Q.   Okay.  Let me have you turn to page 2 of

19    the document.  And starting at paragraph 8 going

20    through paragraph 16, you lay out some allegations

21    about Mr. Graf making defamatory statements about

22    you.

23                 What I would like to have you do is read

24    through those, and tell me if there is anything else

25    outside of what is alleged in your complaint that you
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 1    are claiming Mr. Graf said about you that was

 2    defamatory.

 3            MR. DINDINGER: Object as to form and object

 4    as to the extent it requires him to state a legal

 5    conclusion.

 6                 But you can go ahead.

 7            THE WITNESS: I can't think of anything else.

 8          Q.   BY MR. ALLEN:  So as far as you know,

 9    that's everything that you're relying on to support

10    your claim for defamation?

11            MR. DINDINGER: Object to the extent it calls

12    for a legal conclusion.

13            THE WITNESS: Yes.

14          Q.   BY MR. ALLEN:  Okay.  That will help

15    significantly in framing the deposition and my

16    questions.

17                 Let's jump back now and talk about your

18    background.  Where do you presently reside?

19          A.   Ammon.

20          Q.   How long have you lived in Ammon?

21          A.   I live just outside of Ammon.  16 years.

22          Q.   You say just outside of Ammon.  So

23    Bonneville County?

24          A.   Yeah, just south of Ammon.  Foothills

25    area.
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 1          Q.   All right.  And where did you reside

 2    prior to that?

 3          A.   Idaho Falls.

 4          Q.   How long were you in Idaho Falls?

 5          A.   All my life except for an LDS mission.

 6          Q.   Where did you serve your mission?

 7          A.   San Diego.

 8          Q.   What years were you there?

 9          A.   '92 to '94.

10          Q.   Okay.  So you grew up here in Idaho

11    Falls?

12          A.   Yes.

13          Q.   Born here?

14          A.   Yes.

15          Q.   What -- what do you currently do for

16    work, for a living?

17          A.   Insurance agent.

18          Q.   Sorry.  Say that again?

19          A.   Insurance agent.

20          Q.   Okay.  And where do you work?

21          A.   Goosehead Insurance.

22          Q.   Say that again?

23          A.   Goosehead Insurance.

24          Q.   How long have you been with Goosehead

25    Insurance?
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 1          A.   It will be a year and four months.

 2          Q.   So 16 months, roughly?

 3          A.   Yes.

 4          Q.   Who owns Goosehead Insurance?

 5          A.   They're out of Texas.  I don't -- Jim.

 6    I can't remember his last name.

 7          Q.   And where did you work prior to

 8    Goosehead Insurance?

 9          A.   EmmaLee Robinson's insurance agency.

10          Q.   Okay.

11          A.   And the State of Idaho.

12          Q.   When did you leave EmmaLee Robinson's

13    insurance agency?

14          A.   That would have been May of '22.

15          Q.   Why did you leave?

16          A.   To pursue my own agency.

17          Q.   So is your relationship with Goosehead

18    Insurance as an operator of your own agency?

19          A.   Yes.

20          Q.   Okay.  Is that under an entity?  Have

21    you formed an entity to operate that, or an LLC?

22          A.   Yes.

23          Q.   What is that?

24          A.   Insurify LLC.

25          Q.   Can you spell that for us?
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 1          A.   I-n-s-u-r-i-f-y.

 2          Q.   Is that an Idaho LLC?

 3          A.   Yes.

 4          Q.   Do you recall when it was organized?

 5          A.   I believe in May of '22.

 6          Q.   And you indicated that you work for the

 7    State of Idaho?

 8          A.   Yes.

 9          Q.   What capacity did you work for the State

10    of Idaho?

11          A.   A state legislator.

12          Q.   When did your relationship with EmmaLee

13    Robinson Insurance start?

14          A.   I believe it was the spring of 2020 --

15    or '21.  '21, I believe.

16          Q.   Okay.  So you worked there for about a

17    year?

18          A.   Year and a half, I think.

19          Q.   And where did you work prior to that?

20          A.   Farm Bureau Insurance.

21          Q.   How long did you work there?

22          A.   A month.

23          Q.   Where did you work prior to Farm Bureau?

24          A.   I worked -- subcontracted with a

25    construction company called Keystone Construction.
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 1          Q.   When did you -- when did you become an

 2    insurance agent?

 3          A.   August of 2020.

 4            MR. DINDINGER: I'm going to object to that

 5    just to the extent that the term "insurance agent"

 6    may be ambiguous.  Are you talking about a holder of

 7    a producer's license or...

 8            MR. ALLEN: Okay.  We can clarify that.

 9          Q.   BY MR. ALLEN:  Are you a licensed

10    insurance agent?

11          A.   Yes.

12          Q.   What is your license?

13          A.   I'm not sure exactly what the -- what

14    you mean by -- so you mean my business -- my business

15    license?

16          Q.   Do you hold a producer's license?

17          A.   Yes.

18          Q.   Okay.  How long have you held that

19    producer's license?

20          A.   Since August of 2020.

21          Q.   All right.  Is that when you went to

22    work for the Farm Bureau?

23          A.   Yes.

24          Q.   And did you go to Farm -- or did you go

25    from Farm Bureau to working for EmmaLee Robinson?
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 1          A.   Yes.

 2          Q.   Okay.  You said you worked as a

 3    subcontractor to Keystone Construction?

 4          A.   Yes.

 5          Q.   What kind of work were you doing?

 6          A.   Construction repairs, roofing and

 7    siding, windows.  That's about it.

 8          Q.   Who is Keystone Construction?

 9          A.   Who are they?

10          Q.   Yeah.  Is that an -- is that an entity?

11          A.   Yes.  They're a -- Dan Roberts, that

12    owns Lost -- Lost River Log Cabins, I think it's

13    called, owns Keystone Construction.

14          Q.   Okay.  And how long did you subcontract

15    with them?

16          A.   I believe it was a little over two

17    years.  Since May of '18.

18          Q.   May of '18?

19          A.   Yes.

20          Q.   Are you doing any construction work

21    presently?

22          A.   No.

23          Q.   Did you do construction work before

24    Keystone?

25          A.   No.
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 1          Q.   Okay.  Is that your first construction

 2    job?

 3          A.   Yes.

 4          Q.   Okay.  Did you do that work in an

 5    individual capacity, or did you form an entity that

 6    you were working through?

 7          A.   I formed one but never did any work.

 8          Q.   You formed one?

 9          A.   But didn't do any work.

10          Q.   What was the name of that entity?

11          A.   Iron Rod, LLC.  Iron Rod Construction.

12          Q.   Okay.  When was that entity created?

13          A.   I believe in June or July of '20.

14          Q.   2020?

15          A.   Yes -- no.  Yes, '20.

16          Q.   Is that a sole member LLC?

17          A.   I believe I put a friend on the LLC.

18          Q.   You put a friend on what?

19          A.   As a partner on there, because she was

20    a -- in construction and knew a lot about it, so...

21          Q.   Who was that?

22          A.   Melissa -- I can't remember her last

23    name right now.

24          Q.   She was already in the construction

25    industry?
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 1          A.   Yes.

 2          Q.   What did she do?

 3          A.   They build homes, they did insulation,

 4    concrete.

 5          Q.   When you say "they," who is they?

 6          A.   Her and her company.  Her father was

 7    part of it.  I believe her husband was part of it.

 8          Q.   What was the name of that company?

 9          A.   I don't recall.

10          Q.   So was the intention behind starting

11    Iron Rod Construction that the two of you would start

12    a construction company doing similar-type work?

13          A.   Yes.

14          Q.   Okay.  And you say that it never did any

15    business?

16          A.   No.

17          Q.   Okay.  Have you started any other

18    businesses besides Insurify, LLC, and Iron Rod

19    Construction, LLC?

20          A.   I've had my private investigation

21    businesses since 2011.

22          Q.   What's the name of that business?

23          A.   Southeast Idaho Investigations.

24          Q.   Is that still an operating entity?

25          A.   Yes.
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 1          Q.   Any other businesses?

 2          A.   No.

 3          Q.   What kind of entity is Southeast Idaho?

 4    Is that an LLC also?

 5          A.   Yes.

 6          Q.   Okay.  From 2011 to 2018, when you went

 7    to work with Keystone --

 8          A.   I'm sorry.  What was the date you said?

 9          Q.   2011 is when you said that you started

10    Southeast Idaho Investigations?

11          A.   Oh, yes.

12          Q.   From then until 2018, was Southeast

13    Idaho Investigations your only line of work, or did

14    you do something else?

15          A.   Oh, I did a lot of other things, but

16    that was the main source of income, yes.

17          Q.   Okay.  What else did you do during that

18    time?

19          A.   Some PSR work, psychosocial

20    rehabilitation.  Oil field.  That's all I can think

21    of right now.

22          Q.   Where did you do your oil field work?

23          A.   North Dakota.

24          Q.   What kind of work were you doing there?

25          A.   Drove an oil and water truck.  Water
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 1    diesel, semi-truck, tanker.

 2          Q.   Was that your own truck, or were you

 3    driving for somebody else?

 4          A.   A friend's truck one time, and then MBI

 5    for a -- for a part of the time I was there.

 6          Q.   For who?

 7          A.   MBI Trucking.

 8          Q.   MBI?

 9          A.   Uh-huh.  Missouri Basin something.  I

10    was also in the Wyoming oil field for a little bit.

11          Q.   Okay.  Prior to 2011, when you started

12    Southeast Idaho Investigation, what were you doing

13    for work?

14          A.   Working for the state welfare fraud

15    investigations.

16          Q.   Is that the State of Idaho?

17          A.   Yes.

18          Q.   How long did you work there?

19          A.   Four years.

20          Q.   Okay.  So that should take us until

21    about 2007.

22                 Do you recall what you were doing prior

23    to the state welfare fraud investigations?

24          A.   State Probation & Parole.

25          Q.   How long did you work there?
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 1          A.   Four years.

 2          Q.   That gets us back to '03.  Do you recall

 3    what you were doing before Probation & Parole?

 4          A.   Jefferson County Probation.

 5          Q.   Do you recall who or when you started

 6    there?

 7          A.   It was the first part of '01, like, I

 8    think, March.

 9          Q.   So you were there for about three years

10    or about two years?

11          A.   Yeah.  Two.  Yes.

12          Q.   And where were you before that?

13          A.   Behavioral Health Center at EIRMC.

14          Q.   What did you do for BHC?

15          A.   Worked with state-committed adolescents.

16    I was one of the group leaders.

17          Q.   How long did you do that?

18          A.   I believe two years as well.

19          Q.   Okay.  And what did you do before that?

20          A.   I worked at -- was going to college,

21    worked at Challenger Pallet Supply during that time.

22          Q.   Was your position at BHC your first

23    post-college job?

24          A.   I would say so, yes.

25          Q.   Okay.  Where did you go to college?
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 1          A.   Ricks College and ISU.

 2          Q.   What years were you at Ricks College?

 3          A.   First semester '91, first semester.  And

 4    then '92 to '94.  I mean, no, I'm sorry, no.  '94 to

 5    '96.

 6          Q.   And you said ISU?

 7          A.   Yes.

 8          Q.   Did you get a degree from Ricks?

 9          A.   Yes.

10          Q.   Associate's in?

11          A.   Criminal justice.

12          Q.   And from ISU?

13          A.   Yes, bachelor's in political science,

14    prelaw.

15          Q.   You graduated from Rick's in '96?

16          A.   Yes.

17          Q.   And when did you graduate from ISU?

18          A.   About -- I believe it was '99.

19          Q.   Okay.  You said that you were working

20    for Challenger Pallets --

21          A.   Yes.

22          Q.   -- during college?

23          A.   Challenger Pallet Supply.

24          Q.   Okay.  All right.  Let's work back the

25    other direction now.
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 1                 So you finished college and you went to

 2    work for EIRMC.  Do you recall who your supervisor

 3    was at EIRMC?

 4          A.   I don't.

 5          Q.   Okay.  Do you recall why you left EIRMC?

 6          A.   To do probation, pursue law enforcement

 7    more.

 8          Q.   Okay.  How about at Jefferson County?

 9    Do you recall who your supervisor was?

10          A.   Tammy Adkins.

11          Q.   Tammy Adkins?

12          A.   Yes.  I guess you should put in this

13    employment period Army Reserve as well, but that's...

14          Q.   Do you recall why you left Jefferson

15    County Probation?

16          A.   To go to -- to keep pursuing my career

17    and advance to State Probation & Parole.

18          Q.   Okay.  Who was your supervisor at State

19    Probation & Parole?

20          A.   Terry Kirkham.

21          Q.   And why did you leave that position?

22          A.   I was terminated.

23          Q.   What was the reason for that

24    termination?

25          A.   I was in charge of Fugitive Recovery
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 1    Unit and they deemed that I was too -- I guess,

 2    "mean" was the word for it -- to the fugitive.  Too

 3    "harsh," I guess, was the official word that they

 4    used.

 5          Q.   Tell me what happened that resulted in

 6    that termination.

 7          A.   So I was trained by the previous guy in

 8    charge of fugitive recovery.  And he would tell me to

 9    frustrate the fugitive in all ways possible,

10    including calling their cell phones that they are

11    using for -- the drug phones we believe were drug

12    phones that were used to do drug deals.  And I would

13    leave messages, just play music, whatever, just tie

14    it up.  And apparently one of the songs was a -- was

15    a song they deemed a violent song.  I just played the

16    radio when I was out doing work, so it just came on.

17    I didn't intentionally use that song.  But a fugitive

18    used that song to say I threatened his life.  I

19    didn't threaten his life.  But then the department

20    decided that it was too aggressive or too...

21          Q.   Okay.  So they let you go.  You went to

22    work to the state welfare fraud investigations firm?

23          A.   Yes.

24          Q.   Okay.  Who was your supervisor there?

25          A.   I can't remember her name at first.  I
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 1    wasn't there very long.  But the one above her was

 2    named Monie (phonetic), and he was gone soon too.

 3    And after that was Ben Johnson for the -- most of

 4    time that I was there.

 5          Q.   Okay.  And why did you leave there?

 6          A.   What's that?

 7          Q.   Why did you leave there?

 8          A.   I resigned.

 9          Q.   Why did you resign?

10          A.   I knew that I didn't want to be there.

11    I felt like I couldn't do my job as I -- I found

12    internal fraud, and they didn't want to deal with it.

13    And, of course, they started to come down on me, I

14    believe, so I didn't want to be there anymore.

15          Q.   Okay.  How quickly after leaving state

16    welfare did you go to the oil fields?

17          A.   I left in '11.  So I went to oil fields

18    in '13.  Two years.

19          Q.   So when you left state welfare, did you

20    immediately start your PI business?

21          A.   Yes.

22          Q.   Okay.  And that's a going concern today,

23    right?  Did I understand that correctly, that you're

24    still doing that business?

25          A.   Yes.
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 1          Q.   How much of your time is spent, would

 2    you say, between that and your insurance business at

 3    the present?

 4          A.   Probably 30 percent PI work, 70 percent

 5    insurance.

 6          Q.   Okay.  Is that a business where -- the

 7    PI business, is that a business where you have a

 8    particular set of customers that you work with, or is

 9    it just whoever happens to call?

10          A.   Whoever happens to call.  I do get law

11    firms, mostly.

12          Q.   Okay.  Is that mostly domestic-related

13    investigations or mostly other stuff?

14          A.   Mostly -- I would say mostly that and

15    auto insurance, fraud stuff for workmen's comp.

16          Q.   Now, you said that you were also in the

17    Guard during this time frame; is that correct?

18          A.   Reserves.  Same thing, a little

19    different.

20          Q.   Reserves.  Army Reserves?

21          A.   Yes.

22          Q.   Okay.  When did you join the Army

23    Reserves?

24          A.   It would be March of '01.

25          Q.   Was that after a period of active duty?
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 1          A.   No.

 2          Q.   So you joined as a reservist?

 3          A.   Yes.

 4          Q.   Okay.  And you were there -- you started

 5    in '01?

 6          A.   Yes.

 7          Q.   How long did you continue as a

 8    reservist?

 9          A.   I left in June of '13.

10          Q.   And why did you leave the Reserves?

11          A.   Medical reasons.

12          Q.   Was that a service-related injury?

13          A.   No.

14          Q.   Okay.  All right.  Are you currently --

15    well, you said that you talked to your wife about the

16    deposition.  So you are currently married.  Who is

17    your wife?

18          A.   Lana Christensen.

19          Q.   And how long have you and Lana been

20    married?

21          A.   November of last year.

22          Q.   November of '22?

23          A.   Yes.

24          Q.   Were you previously married before Lana?

25          A.   Yes.
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 1          Q.   How many times?

 2          A.   Twice.

 3          Q.   And who were your prior spouses?

 4          A.   Do you want their maiden names or

 5    their --

 6          Q.   Preferably whatever their current name

 7    is.

 8          A.   Current name is Stephanie Reed.

 9          Q.   Is she your first wife?

10          A.   Second.

11          Q.   Second.

12          A.   First wife is Lisa Ezell.

13          Q.   Spell that last name?

14          A.   E-z-e-l-l.

15          Q.   When were you married to Lisa?

16          A.   December of '96 to March of '05.

17          Q.   And she was your first wife, correct?

18          A.   Yes.

19          Q.   Okay.  And why did the two of you get

20    divorced?

21          A.   Just fell apart, I guess.  Just no -- no

22    real big reason.

23          Q.   Who filed?

24          A.   She did.

25          Q.   Okay.  And when were you married to

Page 28

 1    Stephanie?

 2          A.   July of '16 to January of '20.

 3          Q.   And why did you and Stephanie get

 4    divorced?

 5          A.   Well, she lived in Texas and we planned

 6    to get united eventually, but that didn't work out.

 7    So that just kind of ended.

 8          Q.   You didn't want to go there, she didn't

 9    want to come here?

10          A.   Pretty much.

11          Q.   Okay.  Do you have children?

12          A.   Yes.

13          Q.   How many?

14          A.   Two.

15          Q.   What are their names and ages?

16          A.   Ryan Christensen.  He is 23.  Cooper --

17    Cooper Christensen is 15.

18          Q.   Ryan is 23?

19          A.   Yes.

20          Q.   Cooper is 15?

21          A.   And I have stepkids too.

22          Q.   Okay.  Who is Ryan's mother?

23          A.   Lisa Ezell.

24          Q.   And who is Cooper's mother?

25          A.   Her name is Heidi Diamond.

Min-U-Script® (7) Pages 25 - 28



CHRISTENSEN vs.
GRAF, et al.

CHAD CHRISTENSEN
August 01, 2023

Page 29

 1          Q.   Let's see.  You said that he's 15.  So

 2    he would have been born in '08?

 3          A.   '07.

 4          Q.   '07.  He's almost 16?

 5          A.   Yes.

 6          Q.   So he was born between the relationship

 7    or between your marriage to Lisa and your marriage to

 8    Stephanie?

 9          A.   Yes.

10          Q.   Okay.  Was Heidi a girlfriend at the

11    time?

12          A.   Yes.

13          Q.   Did you have any other girlfriends

14    either -- well, let's say between Lisa and Stephanie,

15    besides Heidi Diamond?

16            MR. DINDINGER: Objection as to relevance.

17    Not reasonably calculated to lead to the discovery of

18    admissible evidence.

19                 Go ahead, Chad.

20            THE WITNESS: Melanie -- Melanie Fowler was

21    her name.

22          Q.   BY MR. ALLEN:  When did your

23    relationship with Heidi Diamond start?

24          A.   It would be June of '05.

25          Q.   So right after your divorce?
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 1          A.   Yes.

 2          Q.   How about your relationship with Melanie

 3    Fowler?

 4          A.   Sometime in 2012.

 5          Q.   That's when it started?

 6          A.   Yes.

 7          Q.   Okay.  When did it end?

 8          A.   Two years later, approximately.

 9          Q.   And your relationship with Heidi Diamond

10    ended when?

11          A.   That would be August of 2010.

12          Q.   Any girlfriends, significant others,

13    between Heidi and Melanie?

14          A.   I don't recall right -- I don't think

15    so.

16          Q.   Okay.  How about between Stephanie and

17    your marriage to Lana?

18          A.   I mean, I dated but no -- nobody

19    significant.

20          Q.   Okay.  None that you would call

21    significant relationships?

22          A.   No.

23          Q.   Did you have a dating relationship with

24    Melissa who owned -- or who owned Iron Rod

25    Construction with you?
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 1          A.   For about a month, yes.

 2          Q.   When was that?

 3          A.   She told me she was getting divorced, I

 4    believe, in June of '20.  I told her that I wanted to

 5    wait until she was divorced, and she affirmed she --

 6    it was.

 7          Q.   So that was about the same time that you

 8    were starting the business?

 9          A.   Yes.

10          Q.   Why did that relationship end?

11          A.   Because I found out she wasn't actually

12    divorced yet.  So I stopped it.

13          Q.   Of these relationships that you've

14    identified, two marriages, were any of these

15    relationships not sexual in nature?

16          A.   Melissa.

17          Q.   Okay.  Okay.  And during this same time

18    frame, starting from your relationship with Lisa in

19    December of '96, I think that you said, through the

20    present, are there any other women with whom you've

21    had sexual relationships?

22            MR. DINDINGER: Objection as to relevance,

23    vexatious and harassing.

24                 Go ahead, Chad.

25            THE WITNESS: Probably four or five.
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 1          Q.   BY MR. ALLEN:  Can you tell me who they

 2    are?

 3          A.   One is named Lorie.  Her maiden name is

 4    Quilling.  I don't know her current name.

 5          Q.   Quilling?

 6          A.   Yes.  Jamie Marboe.  I can't recall her

 7    name.

 8          Q.   Those are the only two that you can

 9    specifically recall their names?

10          A.   Yes.

11          Q.   And there were two or three others?

12          A.   Yes.

13          Q.   Okay.  How long did your relationship

14    with Lorie Quilling last?

15          A.   Probably three months.

16          Q.   How about your relationship with Jamie

17    Marboe?

18          A.   About the same.

19          Q.   Did either of your prior wives ever

20    accuse you of infidelity?

21          A.   No.

22          Q.   Were you ever unfaithful?

23          A.   No.

24          Q.   All right.  Let's shift gears a little

25    bit.
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 1                 You mentioned being employed by the

 2    state as a state legislator.  When were you first

 3    elected to the state legislature?

 4          A.   November of '18.

 5          Q.   How did you first become involved in

 6    politics?

 7          A.   When I ran for sheriff in 2012.  That's

 8    basically the first time I got started.

 9          Q.   So in terms of your law enforcement

10    experience, you were with state probation -- or

11    excuse me, Jefferson County Probation and State

12    Probation & Parole.

13                 Would you characterize your state

14    welfare fraud investigations position as a law

15    enforcement position?

16          A.   Yes.

17          Q.   Have you ever applied for any other law

18    enforcement positions?

19          A.   Blackfoot Police and Idaho Falls Police.

20          Q.   When did you apply for Blackfoot PD?

21          A.   That would be soon -- soon that I

22    applied -- let me think of the year.  It would be '07

23    or -- the first of '07 or end of '06.  One of those.

24    It was after I was terminated from probation and

25    parole, looking for jobs.
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 1          Q.   Was it -- okay.  You said it was around

 2    2007.  Were both of those around that same time?

 3          A.   Yes.

 4          Q.   And did you interview for positions with

 5    either of them?

 6          A.   Yes.

 7          Q.   Did you obtain an offer from either of

 8    them?

 9          A.   Blackfoot said no.  Idaho Falls was

10    going to -- I believe they were, but I decided to go

11    with the state again to keep my retirement going.

12          Q.   Did you interview with Blackfoot?

13          A.   Yes.

14          Q.   And they just turned you down?

15          A.   Yes.

16          Q.   Did they tell you why?

17          A.   Because they saw my probation and parole

18    file, and they didn't like what they saw, they said.

19          Q.   Did they tell you that or just --

20          A.   That's what they told me, yes.

21          Q.   Okay.  Did they tell you what it was

22    they didn't like?

23          A.   I told them the whole story of how I got

24    terminated, and they said that they saw something to

25    do with that process.  They didn't say exactly what
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 1    it was.

 2          Q.   Okay.  So you ran for sheriff in 2012?

 3          A.   Yes.

 4          Q.   Do you recall who your opponent was?

 5          A.   Paul Wheiler.  And there was two others.

 6    Randy Neal, current prosecutor, and Terry something.

 7    I don't remember his last name.  There were four

 8    candidates.

 9          Q.   Yeah.  I kind of vaguely recall that

10    election.

11                 Okay.  After running for sheriff in

12    2012, did you run for any other public office before

13    running for the legislature in '18?

14          A.   I did a write-in campaign that same year

15    of 2012 for sheriff, just to get my name out there.

16          Q.   Any other campaigns?

17          A.   No.

18          Q.   What made you decide to run for the

19    legislature?

20          A.   My current legislator was -- the

21    legislator was blocking some pro-gun bills I was very

22    concerned about.  So I was getting frustrated with

23    him, and I mentioned it to Greg Pruett that I might

24    take -- challenge this guy, because I was tired of

25    his politics.  And we kind of talked about it a
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 1    little bit.

 2          Q.   What -- who was that legislator?

 3          A.   Tom Loertscher.

 4          Q.   So you told Greg Pruett about your

 5    frustrations with Tom?

 6          A.   Yes.

 7          Q.   Did Greg then encourage you to run?

 8          A.   No.  Greg said there's somebody in Bear

 9    Lake that was going to run.  So I said, okay, I'll

10    let him go.  And later Greg called me, I think, in

11    February of '18 and said, "Hey, are you still

12    interested?"  Asked me if I was still interested in

13    running.  And I said, "Well, let me think about it

14    and get back to you."

15          Q.   And you thought about it?

16          A.   And said yes, apparently.

17          Q.   Okay.  Did you have an opponent in the

18    primary during the 2018 election?

19          A.   Yes.  Tom Loertscher.

20          Q.   Tom is still running for the position.

21    And how about in the general election?

22          A.   Tom Loertscher as a write-in.

23          Q.   Anybody else?

24          A.   There was a write-in too, another

25    write-in -- I don't recall his name.  There was

Min-U-Script® (9) Pages 33 - 36



CHRISTENSEN vs.
GRAF, et al.

CHAD CHRISTENSEN
August 01, 2023

Page 37

 1    another write-in with Tom.

 2          Q.   Okay.  How long was that first term?

 3          A.   Two years.

 4          Q.   And then you ran for a second term again

 5    in 2020?

 6          A.   Yes.

 7          Q.   And you won in 2020, correct?

 8          A.   Yes.

 9          Q.   All right.  And then you ran again last

10    year, and lost to --

11          A.   Josh Wheeler.

12          Q.   Josh Wheeler.  Okay.

13                 Do you anticipate running for political

14    office again?

15          A.   Yes.

16          Q.   Okay.  Do you have any specific plans or

17    just general plans?

18          A.   Maybe next year, if the legislature --

19    it's not definite yet, but there's -- yeah, maybe

20    next year.

21          Q.   All right.  Are you currently a member

22    of Oath Keepers?

23          A.   No.

24          Q.   Have you ever been?

25          A.   Yes.
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 1            MR. DINDINGER: Object to lack of foundation.

 2                 Go ahead.

 3          Q.   BY MR. ALLEN:  When were you a member of

 4    Oath Keepers?

 5          A.   Probably 2012 to '21, I think.

 6          Q.   Okay.

 7          A.   Or whenever it said on there.

 8          Q.   Are you familiar with the organization

 9    Real Three Percenters of Idaho?

10          A.   Yes.

11          Q.   Are you a member of that organization?

12          A.   I don't consider I am now, but...

13          Q.   Were you in the past?

14          A.   Yes.

15          Q.   When were you a member of the Real Three

16    Percenters of Idaho?

17          A.   2017 or '18 till '20, '21.

18          Q.   Was there ever a time when you had

19    administrative access to their Facebook page?

20          A.   Yes.

21          Q.   All right.  When was that?

22          A.   Probably '18 to '19.

23          Q.   How did that come about?

24          A.   I was a zone leader, so they gave me

25    access to post meetings, times, and places.
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 1          Q.   Zone leader?

 2          A.   Yes.

 3          Q.   What is the responsibility of a zone

 4    leader in that organization?

 5          A.   Just organize the local chapter and do

 6    activities.

 7          Q.   What kind of activities?

 8          A.   Survival stuff, shooting, service.

 9          Q.   Do you recall any of the activities that

10    you organized?

11          A.   Yes.  Those things.

12          Q.   Okay.  What does the zone entail?  You

13    said local.  What is "local"?  Define that.

14          A.   People from Bonneville County,

15    Jefferson, Bannock -- I mean, not Bannock.  Bingham.

16    I think some from Teton County, Fremont County.

17          Q.   Madison?

18          A.   That was part of the zone.  But I don't

19    recall anybody from there, but...

20          Q.   Okay.  Is that all of the zone to

21    Bingham, Bonneville, Jefferson, Fremont, Teton,

22    Madison?

23          A.   Probably Butte and Lemhi.  I can't

24    remember the exact areas, but I think that was

25    basically it.
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 1          Q.   Okay.  And how long were you the zone

 2    leader?

 3          A.   I'd say two years.

 4          Q.   Okay.  Are you or have you been

 5    affiliated with any other organizations similar to

 6    the Real Three Percenters of Idaho?

 7            MR. DINDINGER: Object to the extent that the

 8    phrase "similar to" is ambiguous.

 9                 But go ahead, Chad.

10            THE WITNESS: I don't know.  I don't think

11    so.

12          Q.   BY MR. ALLEN:  Have you been affiliated

13    with any militia groups?

14            MR. DINDINGER: Object to the extent the term

15    "militia" is ambiguous.

16                 Go ahead, Chad.

17            THE WITNESS: If you consider the Three

18    Percent, I guess that's up to you to decide, I guess.

19          Q.   BY MR. ALLEN:  Okay.  Any others?

20          A.   No.

21          Q.   Do you consider the Three Percent to be

22    a militia group?

23          A.   No.

24          Q.   What would your definition of a militia

25    group be?
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 1          A.   Organized military activity, platoons,

 2    companies.

 3          Q.   Okay.  Are you a member of the John

 4    Birch Society?

 5          A.   Yes.

 6          Q.   How long have you been a member of the

 7    John Birch Society?

 8          A.   2018 to just recently.  I didn't renew,

 9    but I plan to.

10          Q.   I'm sorry.  Did you say that you didn't

11    renew but you plan to?

12          A.   Yes.

13          Q.   Okay.  Are you affiliated in any way

14    with the Constitutional Sheriffs and Peace Officers

15    Association?

16          A.   Have been, yes.

17            MR. OBORN: I'm sorry.  What was your answer

18    to that?

19            THE WITNESS: I have been, yes.  Not now.

20          Q.   BY MR. ALLEN:  During what time frame

21    were you affiliated with that group?

22          A.   2012-ish.  Two thousand- -- around that

23    time.  Maybe '13, maybe '14.

24          Q.   So it was a short or a somewhat short

25    period of time?
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 1          A.   Yes.

 2          Q.   Year or two?

 3          A.   Yes.

 4          Q.   Okay.  When did you first become aware

 5    of Mr. Graf?

 6          A.   2018, after I won the primary election.

 7          Q.   How did you first become aware of him?

 8          A.   I believe it was Facebook.  I saw his

 9    post or a comment or something from him, or a post or

10    something.

11          Q.   Do you remember what it was or the --

12          A.   No.  I have no idea.

13          Q.   -- or the context or the content?

14          A.   I have no idea.

15          Q.   But it was enough to draw your attention

16    to his name?

17          A.   Yes.

18          Q.   Do you remember why, why it was

19    significant to you?

20          A.   I thought he used my name somehow, I

21    believe.

22          Q.   Okay.  But you don't remember what it

23    was about?

24          A.   No.

25          Q.   Do you recall having any interaction
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 1    with him at that time?

 2          A.   I think we -- he responded, I think, to

 3    one of my comments.  And that was about it, I think.

 4          Q.   And that was in 2018?

 5          A.   Yes.

 6          Q.   Okay.  Do you recall your next

 7    interaction with Mr. Graf?

 8          A.   Yes.

 9          Q.   What was that?

10          A.   I believe it was on my political

11    Facebook page, somebody -- he was on there.  I think

12    somebody else in Soda Springs -- and I think that

13    person got a little foggy, I mean, threatening to

14    hurt Mr. Graf, I believe, which I didn't condone.

15    I -- I messaged that person, told him not to do

16    such -- those things, and I -- I didn't know the

17    person personally, but he was just -- just somebody

18    on my page, supporting.

19          Q.   So was this on your -- on your personal

20    page?

21          A.   Face -- no.  Political page.

22          Q.   Okay.

23          A.   And I think me and Mr. Graf started

24    conversing on that post, and I said:  Let's take this

25    to a phone call instead of doing it on the -- on the
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 1    post.

 2          Q.   Do you recall about when this was?

 3          A.   I believe it was right before the

 4    general election, I think.

 5          Q.   In 2018?

 6          A.   Yes.

 7          Q.   So just to make sure I'm understanding

 8    you correctly, someone else made a comment or a post

 9    on your political page in some way threatening

10    towards Mr. Graf?

11          A.   Right.

12          Q.   Okay.  And then you reached out to

13    Mr. Graf via that comment thread?

14          A.   Right.  I messaged that person first to

15    knock it off.  And then I told him -- and then I

16    commented to him, and we started to go back and

17    forth.

18                 I think that Mr. Graf said:  I view it

19    as a threat from you.

20                 And I said:  It's not a threat from me.

21    It's just from my -- somebody I don't even know.

22          Q.   Okay.

23          A.   So I said:  Let's take this to a phone

24    call.

25          Q.   And that was somebody in Soda Springs?
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 1          A.   I believe so.

 2          Q.   Did you, in fact, have a phone call?

 3          A.   Yes.

 4          Q.   Tell me about that phone call.

 5          A.   I remember Mr. Graf being very arrogant,

 6    saying, "Do you know who I am?"  I said no.  And then

 7    he said, "I'm the one that took out Ron Nate."

 8            MR. DINDINGER: Excuse me.  He took -- he

 9    what Ron Nate?

10            THE WITNESS: "Took out Ron Nate," is how he

11    phrased it.  He threatened me if I -- not physically.

12    He said if I vote like the likes of Heather Scott and

13    Priscilla Giddings, he would come after me and make

14    sure that I wouldn't get a second term, or something

15    like that.

16          Q.   BY MR. ALLEN:  Anything else that you

17    recall from that conversation?

18          A.   That's the gist of what I -- what I can

19    remember.

20          Q.   Is there anything about that

21    conversation that you interpreted as a -- like a

22    physical threat by Mr. Graf?

23          A.   No.

24          Q.   So when he said he would come after you,

25    you understood that to mean politically?
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 1          A.   Yes.

 2          Q.   Do you recall your next interaction with

 3    Mr. Graf after that phone call?

 4          A.   No.  I really don't.  But I think that

 5    there were some online exchanges here and there for a

 6    couple of years.  Then I -- then I recall at the

 7    courthouse.

 8          Q.   What about the courthouse?

 9          A.   He was doing a training -- a legislator

10    training, a candidate training, and I decided to go

11    to that.

12          Q.   That was a training at the courthouse

13    here in Bonneville County?

14          A.   Yes.

15          Q.   Let's see.  Were you present when

16    Mr. Graf testified about that yesterday?

17          A.   Yes.

18          Q.   About Ann Rydalch inviting him to that?

19          A.   Yes.

20          Q.   Was that the same event that you're

21    talking about here?

22          A.   Yes.

23          Q.   Were you there for the whole training?

24          A.   I believe -- I think I came late, but...

25          Q.   Did you have anybody with you?
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 1          A.   Nobody came with me, no.

 2          Q.   Do you recall Eric Parker being there?

 3          A.   Yes.

 4          Q.   And he wasn't with you?

 5          A.   He came on his own accord.

 6          Q.   Do you know how Mr. Parker knew about

 7    the event?

 8          A.   I have no idea.

 9          Q.   You didn't tell him about it?

10          A.   We might have discussed it.

11          Q.   Do you recall if Mr. Parker had anybody

12    else with him?

13          A.   I don't think he did.

14          Q.   Do you recall if the two of you arrived

15    at the same time?

16          A.   No.  He was there before I was.

17          Q.   Do you recall if the two of you left at

18    the same time?

19          A.   Yes.

20          Q.   When you left, was the event over?

21          A.   I believe so, yes.

22          Q.   What's your recollection of that event?

23          A.   Mr. Graf speaking about how to campaign.

24    And I believe there were other people there speaking

25    too, not just him.

Page 48

 1          Q.   Do you recall who the other people

 2    speaking were?

 3          A.   No.

 4          Q.   Do you recall anything about what

 5    Mr. Graf spoke about?

 6          A.   Just candidate training.  That's all I

 7    recall.

 8          Q.   What's that?

 9          A.   Just candidate training.  That's all I

10    know.

11          Q.   Okay.

12          A.   Or strategies to win a campaign.

13          Q.   Do you recall the date of that training?

14          A.   No.  I believe it was in '19, maybe,

15    spring.  I don't -- spring or fall.  I don't know.

16          Q.   Do you recall what happened after you

17    left?

18          A.   Yeah.  A deputy showed up in the parking

19    lot, because me and Eric Parker and David Lyon were

20    speaking with each other.  And he approached us,

21    asking about a gun.

22          Q.   At the time that that happened, were you

23    still involved with the Three Percenters?

24            MR. DINDINGER: Objection as to relevance.

25            THE WITNESS: I believe so.
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 1          Q.   BY MR. ALLEN:  And was Eric also

 2    affiliated with the Three Percenters?

 3          A.   I believe so.

 4          Q.   How about David Lyon?

 5          A.   Yes.

 6          Q.   Was anybody else there with you at the

 7    time, besides those two, in the parking lot?

 8          A.   I don't think so.

 9          Q.   And you were approached by a deputy?

10          A.   Not me, but I believe David was.

11          Q.   Okay.  Did you have any exchange with

12    the deputy?

13          A.   No.  He came and I left.

14          Q.   Okay.  So you don't know what happened

15    once law enforcement arrived?

16          A.   I believe he talked to David and then

17    left is what I understand.

18          Q.   Okay.  But you weren't there for it?

19          A.   Part of it, and then I left.

20          Q.   What do you recall from the part that

21    you were there for?

22          A.   I just remember him asking about if he

23    was carrying a gun, and David said no.

24          Q.   Do you recall if anybody had a gun on

25    them at the time that the deputies arrived?
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 1          A.   No.

 2          Q.   No, you don't recall, or no, no one did?

 3          A.   I can't confirm.  I don't know what's

 4    underneath their clothes, so I can't confirm that.

 5    But I never did see or saw a gun.

 6          Q.   Okay.  Did you ever see a video that was

 7    made about that event?

 8          A.   I vaguely recall something.

 9          Q.   Okay.  Did you have any other

10    interactions with Mr. Graf that you specifically

11    recall, other than the exchange after the 2018

12    primary phone call leading up to the 2018 general

13    election, and then this 2019 candidate training?

14          A.   I don't think so.

15          Q.   During the candidate training, did you

16    have any exchange with Mr. Graf during his

17    presentation?

18          A.   No.

19          Q.   Did Eric Parker?

20          A.   I think so.  I think Eric asked -- asked

21    some questions, I think.

22          Q.   How about David Lyon?

23          A.   I don't think so.

24          Q.   And you don't recall any other specific

25    interactions with Mr. Graf outside of that --
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 1          A.   I don't, no.

 2          Q.   -- or since then?

 3                 Any additional online exchanges over the

 4    years since spring of 2019?

 5          A.   I don't think so.

 6          Q.   Okay.  You went to work -- you went to

 7    work for Ms. Robinson's agency in 2021; is that

 8    correct?

 9          A.   No, it would be September of '20.

10          Q.   September of '20.  Okay.

11                 Do you recall the first time you and

12    Mrs. Robinson -- Ms. Robinson talked about Mr. Graf?

13          A.   It was the day of the recording, I

14    believe.

15          Q.   Tell me how that came up.

16          A.   She came -- I had an office downstairs

17    and she came down and said there's a -- I've been

18    online looking at an article on East Idaho News, and

19    Mr. Graf -- Greg Graf is accusing you of these

20    domestic terrorist things, and I've been talking to

21    him.  And I think that's how it started.

22          Q.   Okay.  So she came downstairs and told

23    you about the online conversation that she had been

24    having with him?

25          A.   Yes.
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 1          Q.   What else do you remember from that

 2    conversation?

 3          A.   I guess that he was making some

 4    accusations against you, he wants to call me, and I'm

 5    going to record it.  And I said, "Please do record

 6    it."  And she said that she didn't know how to use

 7    her cell phone.  She didn't want to do it in the

 8    office.  So she wanted to leave the office and she

 9    asked me about how to record her on a cell phone.

10    And I said that I know about recording apps because

11    I'm a PI, so I could help her get that app.

12          Q.   To the best of your recollection, what

13    happened next?

14          A.   She got the app --

15          Q.   Do you recall what the app was?

16          A.   I have no idea.

17          Q.   Okay.

18          A.   She left and then she called me from a

19    cell phone to the office -- or to my cell phone.  She

20    said, "I don't know if this app is working.  I'm

21    testing it."  And all of a sudden, she said, "Oh,

22    he's calling right now.  I've got to get off."  And

23    that's all.

24          Q.   So she called you to test the app, to

25    make sure that it was recording?
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 1          A.   I think so.

 2          Q.   What do you recall next about that?

 3          A.   Her coming back and listening to the

 4    phone call.

 5          Q.   Did you listen that phone call

 6    immediately after she got back?

 7          A.   No.  Probably a few hours after she let

 8    me listen to it, I think.

 9          Q.   Okay.  Was that on her phone?

10          A.   I believe so.  I don't recall how I

11    listened to it.

12          Q.   Do you recall how you came into

13    possession of the recording itself?

14          A.   I believe she e-mailed it to me.

15          Q.   Do you still have that e-mail?

16          A.   I'm sure I do.

17          Q.   Would you be willing to provide that to

18    us?

19          A.   Yes.

20          Q.   I would ask you to look for that, and if

21    you can locate it, please give it to Mr. Dindinger

22    and he can get it to us.

23          A.   Yes.

24          Q.   What did you do next?

25          A.   I think that I was telling David Lyon
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 1    about the recording, and I let him listen to it -- or

 2    sent it to him and listened to it.

 3          Q.   So you sent it to him?

 4          A.   Yes.

 5          Q.   Did you and David discuss it at all?

 6          A.   I'm sure that we did.  I can't recall

 7    anything about that conversation.

 8          Q.   How did you send it to David?

 9          A.   E-mail, I believe.

10          Q.   Would you still have that e-mail?

11          A.   Probably.

12          Q.   Would you be willing to provide that

13    one?

14          A.   Yes.

15          Q.   I would ask that you do the same with

16    that one and check it, see if you can locate it, and

17    please provide it to your counsel to get to us.

18                 What did you do next?

19          A.   That's all I recall.  I don't recall

20    anything after that.

21          Q.   You don't recall your conversation with

22    David about it at all?

23          A.   I don't.

24          Q.   Okay.

25          A.   Just that if it -- I think maybe the
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 1    conversation consisted of -- this guy is accusing me

 2    of all kinds of crazy criminal things and

 3    he's -- he's -- I thought it was...

 4          Q.   Okay.  Was that the same day you talked

 5    to David Lyon about it?

 6          A.   Yes.

 7          Q.   What's your next recollection related to

 8    the recording?

 9          A.   I think David sent it to Dustin Hurst, I

10    believe.  Dustin, I think, contacted me.

11          Q.   When did Dustin contact you?

12          A.   I think that evening, same day.

13          Q.   Did he call you?

14          A.   I don't remember.  I think it was -- I

15    don't recall how he contacted me.

16            MR. OBORN: Could I ask that you speak up

17    just a little.

18            THE WITNESS: I don't recall how he contacted

19    me.  Sorry.  I know I get low and quiet.

20            MR. OBORN: It's just when the air gets

21    turned on, it's just enough.  Thank you.

22          Q.   BY MR. ALLEN:  Do you recall having a

23    conversation with Dustin about it?

24          A.   I think that he wanted to give it to

25    Greg Pruett is what he mentioned or something.

Page 56

 1          Q.   So I'll represent to you that Mr. Pruett

 2    testified this morning that he received it from you.

 3                 Do you recall sending it to him?

 4          A.   I might have.  I don't recall.

 5          Q.   Okay.  Obviously you already knew

 6    Mr. Pruett?

 7          A.   Yes.

 8          Q.   If you had sent it to him, would that

 9    have been by e-mail?

10          A.   I'm sure.

11          Q.   Probably know where I'm going next:

12    Would you still have that e-mail?

13          A.   I -- if it exists, I'll look for it,

14    yeah.

15          Q.   All right.  Same request with respect to

16    that one as the two prior.

17                 Did you, at any point in time, have a

18    conversation with Mr. Pruett about it?

19          A.   I think so.

20          Q.   Do you recall having that conversation?

21          A.   I think he was mentioning that they

22    would do an article and Dustin would write most of

23    it, I believe is what he said.

24          Q.   Anything else that you recall about that

25    conversation?
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 1          A.   Just kind of probably talking about the

 2    crazy allegations, I think.  Just kind of went off.

 3          Q.   Anything else that you remember from

 4    that conversation?

 5          A.   No.

 6          Q.   You sent it to David Lyon.  You may have

 7    sent it to Greg Pruett.  Do you recall whether or not

 8    you sent it to Dustin?  I think that you said that

 9    maybe David did?

10          A.   I think David did, but maybe I did too.

11    I can look for that too.

12          Q.   Okay.  Aside from those three and your

13    employer at the time, did you have any discussions

14    with it -- about it with anyone at that time?

15          A.   Do you mean that same day, or what time

16    frame are you talking about?

17          Q.   No, just general time frame around the

18    time that you received the recording.  Did you

19    discuss it with anybody else?

20          A.   I think Bryan Smith.  Maybe Tammy

21    Nichols.  I can't think of anybody else right now.

22          Q.   You believe you talked to Tammy Nichols

23    about it?

24          A.   I believe so.

25          Q.   And do you recall what you talked about?
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 1          A.   Just the same.  Just crazy allegations

 2    that we were kind of laughing about.

 3          Q.   Okay.  So you shared with her at least

 4    what the substance of it was?

 5          A.   Yes.

 6          Q.   Okay.  And then you talked to Mr. Smith

 7    about it?

 8          A.   I believe so.

 9          Q.   Was he representing you at the time?

10          A.   No.

11          Q.   What did you and Mr. Smith discuss about

12    it?

13          A.   I believe his opinion about what I could

14    do with it.  And it...

15          Q.   Do you remember what that opinion was?

16          A.   I don't.

17          Q.   Okay.  Anybody else that you recall

18    discussing it with?

19          A.   Not right now, I don't.

20          Q.   Okay.  Aside from David Lyon, maybe

21    Mr. Pruett, and maybe Mr. Hurst, is there anybody

22    else that you sent a copy to?

23          A.   I don't think so.  Well, I gave Tammy a

24    copy.

25          Q.   Would that have been by e-mail?
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 1          A.   Most likely.  I believe it was.

 2          Q.   Would you be willing to check and see if

 3    you have that e-mail, and get us a copy if you do?

 4          A.   Yes.

 5          Q.   Are you aware of anybody -- any of those

 6    people to whom you sent copies, are you aware of

 7    whether they sent copies to anyone else?

 8          A.   No.  I'm not aware.

 9          Q.   Okay.  Do you know whether Ms. Robinson

10    sent a copy to anyone else?

11          A.   I'm not aware of that.

12          Q.   Did you ever discuss the recording with

13    Frank VanderSloot?

14          A.   I don't think so.

15          Q.   Okay.  Did you attempt to discuss the

16    recording with Frank VanderSloot?

17          A.   I'm pretty sure I didn't.

18          Q.   Okay.  Was it Dustin or Greg that

19    mentioned doing an article?

20          A.   I think both of them did.

21          Q.   Okay.  Did either of them talk to you

22    about the article, what they thought they would do

23    with it?

24          A.   I think Greg mentioned they would do a

25    paragraph, break it up, do a paragraph, and then a
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 1    recording, and then a paragraph, kind of format.

 2    Play the sound byte of -- that pertained to that

 3    paragraph.  Something like that.

 4          Q.   Did you express any objection to them

 5    about doing the article?

 6          A.   No.

 7          Q.   Did they ask you any -- did they ask you

 8    about any of the content to verify or deny any of

 9    what was said?

10          A.   I think Greg asked about, I don't know,

11    sexual stuff, if there was any truth to his

12    allegation of sexual stuff.

13          Q.   Okay.  Did you ever discuss that, that

14    particular topic from the recording with Adam

15    Frugoli?

16          A.   No.

17          Q.   Have you had any conversations with Adam

18    Frugoli since the recording?

19          A.   Yeah.  In political passing, I believe,

20    yes.

21          Q.   Any conversations with Adam about the

22    recording?

23          A.   No.

24          Q.   Do you know if either Dustin Hurst or

25    Greg Pruett have discussed it with Adam Frugoli?
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 1          A.   I don't know.

 2            MR. ALLEN: All right.  We've been going

 3    about an hour and a half.  Why don't we take a break

 4    and see where we go from here.

 5                 (A recess was taken from 3:08 p.m. to

 6    3:27 p.m.)

 7          Q.   BY MR. ALLEN:  All right.  I'll have you

 8    take a look again at the exhibit in front of you,

 9    probably 18.

10            MR. DINDINGER: Yeah, 18.

11          Q.   BY MR. ALLEN:  All right.  Turn to

12    page 4, if you will.  Page 4, paragraph 17, you

13    allege, quote:  "Plaintiff believes that Defendant

14    Graf may have communicated these or other defamatory

15    statements to other person" -- "persons," excuse me.

16    "Plaintiff hereby gives notice of his intent to seek

17    leave to amend this verified complaint once discovery

18    has been undertaken."

19                 Did I read that correctly?

20          A.   Yeah.  I read the same thing.

21          Q.   Okay.  Are you aware of anyone with whom

22    Mr. Graf has communicated about these alleged

23    defamatory statements?

24          A.   No, I'm not.

25          Q.   Okay.
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 1          A.   Besides EmmaLee.

 2          Q.   Right.  So your employer contacted him

 3    asking for information, and to your knowledge, that

 4    information --

 5          A.   That's not how I see it, but okay.

 6          Q.   Beyond her, that information was only

 7    distributed by you or her.

 8          A.   Of what I know, yes, right now.

 9          Q.   Did you ever work for an organization

10    called Elite Security?

11          A.   Yeah.  I've done sales with them, yes.

12          Q.   You've done what?

13          A.   I've done sales with them on the side,

14    yes.

15          Q.   What is Elite Security?

16          A.   Security cameras, systems.

17          Q.   When did you work for them?

18          A.   I still do a little bit on the side.  I

19    want to say I started helping them once in a while

20    probably '19 or '20, probably '20, summer, or

21    something like that.

22          Q.   Okay.  Is that like home security?

23          A.   Yes.

24          Q.   That would be commercial, business,

25    commercial security cameras, alarm systems?
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 1          A.   Yes.

 2          Q.   Okay.  Would that be similar, like, to

 3    an ADT system?

 4          A.   Right.

 5          Q.   Okay.

 6          A.   Correct.

 7          Q.   In terms of your private investigation

 8    business, do you ever conduct investigations on your

 9    own behalf?

10          A.   Do I do investigations for myself?

11          Q.   Yeah.

12          A.   Of something that I want to look into?

13          Q.   Yeah.

14          A.   I don't think so.

15          Q.   Have you ever investigated Mr. Graf in

16    any way?

17          A.   No.

18          Q.   Have you ever investigated me in any

19    way?

20          A.   No.

21          Q.   Okay.  I don't think that I warrant

22    investigation, but...

23                 Do you recall sending Mr. Graf a thank

24    you card after the Bonneville County candidate --

25          A.   Yes.
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 1          Q.   -- presentation?

 2                 How did you get his address?

 3          A.   I believe I did pull it up.  So that was

 4    kind of an investigation, I guess.  I pulled it up on

 5    the system that I use.

 6          Q.   Okay.  What's the name of that system?

 7          A.   Intelius.

 8          Q.   Intelius?  I-n-t --

 9          A.   Intelius.  It's e-l-i-u-s ---

10          Q.   I-n-t-e-l-l-i-u-s?

11          A.   E-n -- Intelius, I think.

12          Q.   Okay.  So beyond looking up his address

13    to send him a card, you haven't conducted any

14    investigation into him?

15          A.   No.

16          Q.   Have you ever been charged with a crime?

17          A.   Yes.

18          Q.   More than once?

19          A.   Yes.

20          Q.   What crimes have you been charged with?

21          A.   '95, striking an unattended vehicle.

22          Q.   Any others?

23          A.   2013 -- I'm not sure what they're called

24    exactly.  Discharge of foreign material, something

25    like that.  I don't -- I had a spill from my truck or
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 1    a bad valve -- a malfunctioning valve.

 2          Q.   This is in the oil fields?

 3          A.   Yes.

 4          Q.   Do you recall what you were hauling at

 5    the time?

 6          A.   A combination of invert mud and salt

 7    water, production water.

 8          Q.   Just part of the fracking process?

 9          A.   The drilling process.

10          Q.   Okay.  What kind of charge was that?

11          A.   It was a misdemeanor at first, and then

12    I show up at court and they raised it to a felony.

13          Q.   How was that resolved?

14          A.   What do you call it?  Withheld judgment.

15    Sealed -- sealed case.

16          Q.   Okay.  Did you enter a guilty plea or an

17    Alfred plea or some kind of -- or did it go to trial?

18          A.   No.  It didn't go to trial.  I did a

19    withheld judgment to avoid trial and --

20          Q.   Okay.  So you entered a plea agreement

21    that they offered you a withheld judgment on it?

22          A.   Yes.

23          Q.   What about the striking vehicle charge?

24    How was that resolved?

25          A.   I think that I paid a fine.
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 1          Q.   Was that just an infraction?

 2          A.   I think it was a misdemeanor.

 3          Q.   Misdemeanor.  I mean, you were what, 18,

 4    19 years old?

 5          A.   No.  I was 21 or something, 22.

 6          Q.   Okay.

 7          A.   Yeah.

 8          Q.   Any other criminal charges besides those

 9    two?

10          A.   No.

11          Q.   Okay.

12          A.   Oh, I did get charged for trespass.

13          Q.   When was that?

14          A.   '96.

15          Q.   Where was that?

16          A.   The buttes in Madison County.

17          Q.   Out there by Menan?

18          A.   Yes.  Menan Buttes.

19          Q.   What was the circumstances there?

20          A.   I was off-roading with my Jeep.  Came

21    down and the sheriff told me I was trespassing and

22    charged me.

23          Q.   How was that resolved?

24          A.   I went out and got footage of the signs

25    and proved it wasn't posted, and the prosecutor
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 1    dismissed the charge.

 2          Q.   Okay.  So you mentioned that you were

 3    let go from your position with State Probation &

 4    Parole.  Have you had any other workplace discipline

 5    that was not termination-related?

 6          A.   I --

 7            MR. DINDINGER: Object as to relevance.

 8                 Go ahead, Chad.

 9            THE WITNESS: I got written up, welfare

10    fraud, for leaving a car running unattended.  That's

11    all.  I don't recall anything else.

12          Q.   BY MR. ALLEN:  No other write-ups?

13          A.   I terminated my contract at Farm Bureau.

14          Q.   How did that happen?

15          A.   They wouldn't give me a reason.  They

16    said that we were not -- they told me that we were

17    not -- what was the word they used?

18          Q.   It was one of those not-a-good-fit

19    terminations?

20          A.   Yeah.  That's exactly what he said.

21    "Not a good fit."

22          Q.   Okay.  Did you ever try to look into why

23    it happened?

24          A.   I accused the vice president of

25    political reasons during that -- during that
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 1    terminated contract meeting.  But, no, I didn't find

 2    anything else.

 3          Q.   Who was the vice president?

 4          A.   The vice president of sales was who it

 5    was.  I don't recall his name.  My manager, my

 6    regional manager was Vance -- I can't remember his

 7    last name now.

 8          Q.   Did you have reasons to think that the

 9    VP was opposed to you politically or something?  Is

10    that --

11          A.   Since I started working there, I was

12    made aware -- like in the first week, I was made

13    aware that Stephanie Mickelson didn't like me and she

14    wanted me gone.

15          Q.   Who told you that?

16          A.   Vance.

17          Q.   What did you say his last name was?

18          A.   Don't recall right now.

19          Q.   I'm just checking a lot of stuff in my

20    head that we've already covered, so I'm trying to

21    save us some time.

22                 Did you ever share a post or content

23    about Mr. Graf on any social media platform?

24          A.   "Share a post comment"?

25          Q.   Share or post content about Mr. Graf.
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 1          A.   I think so.

 2          Q.   You do think so?  What content do you

 3    recall posting about Mr. Graf?

 4          A.   Probably an article that he -- that the

 5    Post Register -- something to do with that, maybe

 6    some --

 7          Q.   Which article is that?

 8          A.   The Post Register put out an article

 9    that he was interviewed in.  I think that I posted

10    about that.

11          Q.   What did that article have to do with?

12          A.   This lawsuit.

13          Q.   Okay.  Anything else?

14          A.   I don't have anything specific.  Just

15    probably things that he was harassing me about.

16          Q.   Did you post any links to the Keep Idaho

17    Free articles?

18          A.   Probably.  I think did.  Yes.

19          Q.   Anything else?

20          A.   Not that I can recall.

21          Q.   Okay.  Would it be fair to say that most

22    of your online activity that relates to Mr. Graf has

23    been exchanges between the two of you?

24          A.   Probably.

25            MR. ALLEN: I'm getting really close to being
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 1    finished.  Why don't we take another short break, and

 2    then we'll see if I have anything left.

 3                 (A recess was taken from 3:44 p.m. to

 4    3:49 p.m.)

 5            MR. ALLEN: All right.  Let's go back.

 6          Q.   BY MR. ALLEN:  What losses do you claim

 7    that you've sustained as a consequence of Mr. Graf's

 8    actions?

 9            MR. DINDINGER: Objection to the extent it

10    calls for a legal conclusion and calls for

11    speculation.

12                 Go ahead, Chad.

13            THE WITNESS: Attempting to get me terminated

14    I believe was harmful to my career.

15          Q.   BY MR. ALLEN:  Did you get terminated?

16          A.   No.

17          Q.   Okay.  You left a year later,

18    voluntarily, right?

19          A.   Yes.

20          Q.   To start up a new business?

21          A.   Yes.

22          Q.   Did you have to acquire a franchise with

23    Goosehead?

24          A.   Yes.

25          Q.   How much was that?
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 1          A.   25,000.

 2          Q.   Okay.  Can you identify any business

 3    that you lost as a consequence of Mr. Graf's

 4    conversation with EmmaLee Robinson?

 5          A.   Not readily, no.

 6          Q.   Can you identify anyone that is even

 7    aware of it, other than Ms. Robinson, that learned of

 8    it from Mr. Graf?

 9          A.   I'm not aware, no.

10          Q.   Did you ever conduct an investigation of

11    Mr. Graf for anyone other than yourself?

12          A.   Have I -- I'm sorry.

13          Q.   Have you conducted an investigation into

14    Mr. Graf for anyone other than yourself?  I asked you

15    before if you had done it for yourself.

16          A.   Right.  No, I don't think so.

17          Q.   Okay.  So you don't have an

18    investigative file on Mr. Graf?

19          A.   No.

20          Q.   Okay.

21            MR. ALLEN: Okay.  I think that's all I've

22    got.

23            MR. OBORN: I have a few questions.

24   

25   
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 1            THE WITNESS: Oh.

 2                         EXAMINATION

 3    BY MR. OBORN: 

 4          Q.   Mr. Christensen, my name is J.D. Oborn,

 5    and I represent EmmaLee Robinson.

 6                 You've talked today about the date the

 7    recording of the conversation between Mr. Graf and

 8    Ms. Robinson was made.  Do you recall that day?

 9          A.   Yes.  Vaguely, but yes.

10          Q.   You had mentioned that at some point in

11    time Ms. Robinson came into your office and told you

12    that she had been in communication with Mr. Graf

13    online, correct?

14          A.   Yes.

15          Q.   Prior to her coming into that online

16    conversation, had you asked her to reach out to

17    Mr. Graf?

18          A.   No.

19          Q.   Had you asked her to record any

20    conversation with Mr. Graf?

21          A.   No.

22          Q.   When she came in and told you that

23    Mr. Graf was going to call her, did you ask her to

24    record the conversation?

25          A.   No.  She -- she said that she was going
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 1    to record it.

 2          Q.   Did you -- did you and Ms. Robinson

 3    enter into any type of agreement or plan to impact

 4    Mr. Graf's employment at all?

 5          A.   No.

 6          Q.   Did you, Ms. Robinson, Mr. Pruett, and

 7    Mr. Hurst have any type of agreement to pursue any

 8    type of claims or -- against Mr. Graf prior to the

 9    recorded conversation?

10          A.   Oh, no.

11          Q.   Did you have an agreement to try and go

12    after Mr. Graf politically as a group?

13          A.   Public -- I know -- beforehand, you're

14    saying?

15          Q.   Before this conversation, recorded

16    conversation.

17          A.   No.  No.

18            MR. OBORN: I don't have any other questions.

19            MR. ALLEN: Greg, do you have anything?

20            MR. PRUETT: I'm good.

21            MR. ALLEN: Okay.

22                         EXAMINATION

23    BY MR. DINDINGER: 

24          Q.   Chad, you were present for Mr. Graf's

25    deposition yesterday regarding the articles that were
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 1    published regarding the phone call that's the subject

 2    of this case; is that accurate?

 3          A.   Yes.  Yes.

 4          Q.   And to the best of your understanding,

 5    were those articles published on the Keep Idaho Free

 6    website?

 7          A.   Yes.

 8          Q.   And is that website, to the best of your

 9    knowledge, controlled by Greg Pruett?

10          A.   As far as I know, yes.

11          Q.   Have you ever had any ownership of that

12    website?

13          A.   No.

14          Q.   Have you ever exercised any management

15    of any website?

16          A.   No.

17          Q.   Have you ever contributed content to

18    that website?

19          A.   I might have wrote an op-ed once, but

20    I'm not sure if that -- no.  I think that was with

21    the Dispatch.  So, no, I don't think so.

22          Q.   Okay.  And have you ever exercised any

23    editorial control over that website?

24          A.   No.

25          Q.   Did Mr. Pruett and -- excuse me, did
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 1    Mr. Pruett ever ask you permission to publish those

 2    articles?

 3          A.   No.

 4          Q.   Did Mr. Hurst ever ask you permission to

 5    publish those articles?

 6          A.   No.

 7          Q.   Did you contribute to the writing of

 8    those articles at all?

 9          A.   No.

10          Q.   A little bit earlier Mr. Allen was

11    asking you some questions about your work with Elite

12    Security.

13          A.   Uh-huh.

14          Q.   Do you recall that?

15          A.   Yes.

16          Q.   And I just want to clarify:  Were you an

17    employee of Elite Security?

18          A.   No.  Subcontractor -- contracted with

19    them.

20          Q.   Like a 1099 independent contractor

21    relationship?

22          A.   Yes.  Yes.

23          Q.   Do you recall Mr. Allen asking you about

24    some criminal charges that were filed against you in

25    the past?
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 1          A.   Yes.

 2          Q.   Just to be absolutely clear for the

 3    record, were any of the allegations which led to

 4    those charges sexual in nature?

 5          A.   No.

 6            MR. DINDINGER: Okay.  That's all I have.

 7            MR. OBORN: I think we're done then, unless

 8    you have more.

 9            MR. ALLEN: Give me just a second.

10                     FURTHER EXAMINATION

11    BY MR. ALLEN: 

12          Q.   Would it be fair to say that but for

13    your decision to send the recording to Mr. Pruett or

14    Mr. Hurst and/or Mr. Lyon, that the articles on Keep

15    Idaho Free would not exist?

16            MR. DINDINGER: Object as to form.  Compound.

17            THE WITNESS: Was it my understanding that --

18            MR. DINDINGER: Calls for the -- oh.

19            THE WITNESS: Sorry.

20            MR. DINDINGER: And to the extent that it

21    calls for a legal conclusion.

22                 Go ahead, Chad.

23            THE WITNESS: So you're asking if -- if I

24    knew those would exist if I sent them?

25          Q.   BY MR. ALLEN:  No.  Would it be fair to
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 1    say that if you hadn't sent them, they would not have

 2    had the content to write the articles?

 3          A.   My opinion would be yes.

 4          Q.   Yes, they would not have had the content

 5    to write the articles?

 6          A.   Yes.

 7            MR. ALLEN: Okay.  No further questions.

 8            THE COURT REPORTER: Read and sign?

 9            MR. DINDINGER: I would like the hard copy of

10    this one in addition to the electronic.

11           (The deposition concluded at 3:57 p.m.)
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    true, and verbatim record of said deposition.
13       I further certify that I have no interest in the
    event of the action.
14       WITNESS my hand and seal this 15th day of August
    2023.
15 
   
16 
   
17 
   
18 
   
19 
   
20                              Sheila T. Fish
                                Idaho CSR No. 906,
21                              Notary Public in and for
                                the State of Idaho
22 
   
23 
   
24 
   
25 
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 1         DISTRICT COURT SEVENTH JUDICIAL DISTRICT
   
 2                  BONNEVILLE COUNTY IDAHO
   
 3 
   
 4  CHAD CHRISTENSEN,                     )
                                          )
 5      Plaintiff/Counterdefendant,       ) Case No.
    vs.                                   ) CV10-21-1197
 6                                        )
                                          )
 7                                        )
    GREGORY GRAF,                         )
 8                                        )
        Defendant/Counterclaimant/        )
 9           Third-Party Plaintiff,       )
                                          )
10  vs.                                   )
                                          )
11  GREG PRUETT, an individual; DUSTIN    )
    HURST, an individual; and EMMALEE     )
12  ROBINSON, an individual,              )
                                          )
13      Third-Party Defendants.           )
   
14 
   
15                 DEPOSITION OF GREG PRUETT
   
16            Tuesday, August 1, 2023, 9:03 a.m.
   
17                     Idaho Falls, Idaho
   
18 
   
19 
   
20 
             BE IT REMEMBERED that the deposition of Greg
21  Pruett was taken by the attorney for the defendant at
    the office of Beard St. Clair Gaffney, located at 955
22  Pier View Drive, Idaho Falls, Idaho, before Sheila T.
    Fish, Court Reporter and Notary Public, in and for
23  the State of Idaho, in the above-entitled matter.
   
24 
   
25  Reported by:  Sheila T. Fish, CSR #906, RPR, CRR
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 1                   A P P E A R A N C E S
   
 2 
    For the Defendant Gregory Graf:
 3           BEARD ST. CLAIR GAFFNEY
             BY:  JARED W. ALLEN
 4           955 Pier View Drive
             Idaho Falls, Idaho  83402
 5           (208) 523-5171
             Allen@beardstclair.com
 6 
   
 7  For the Plaintiffs:
             DINDINGER & KOHLER, PLLC
 8           BY:  EDWARD W. DINDINGER
             1020 West Main Street, Suite 400
 9           Boise, Idaho  83702
             (208) 616-5459
10           Service@dklawboise.com
   
11 
    For the Third-Party Defendant EmmaLee Robinson:
12           COOPER & LARSEN, CHARTERED
             BY:  J.D. OBORN
13           151 North Third Avenue, #210
             Post Office Box 4229
14           Pocatello, Idaho  83405
             (208) 235-1145
15           jd@cooper-larsen.com
   
16 
    For the Third-Party Defendant Dustin Hurst:
17           SMITH, DRISCOLL & ASSOCIATES, PLLC
             BY:  BRYAN D. SMITH
18           414 Shoup Avenue
             Post Office Box 50731
19           Idaho Falls, Idaho  83405
             (208) 524-0731
20           Filing@eidaholaw.com
   
21 
    For the Witness:
22           TOLSON & WAYMENT FREEDOM LAW
             BY:  ANDREW M. WAYMENT
23           1906 Jennie Lee Drive
             Idaho Falls, Idaho 83404
24           (208) 271-4403
             Andrewmwayment@gmail.com
25 
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 1                   A P P E A R A N C E S
   
 2                        (Continued)
   
 3 
    Also Present:
 4           EmmaLee Robinson
   
 5 
   
 6 
   
 7 
   
 8 
   
 9 
   
10 
   
11 
   
12 
   
13 
   
14 
   
15 
   
16 
   
17 
   
18 
   
19 
   
20 
   
21 
   
22 
   
23 
   
24 
   
25 
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 1                   E X A M I N A T I O N
   
 2 
   
 3   GREG PRUETT                                    Page
   
 4     BY MR. ALLEN.................................   5
       BY MR. OBORN.................................  87
 5     BY MR. DINDINGER.............................  90
       BY MR. ALLEN.................................  92
 6 
   
 7 
   
 8 
   
 9 
   
10 
   
11                      E X H I B I T S
   
12   No.                                            Page
   
13   Exhibit 11   "Legislator Fired (Part 1)" ....... 53
                  Article
14   Exhibit 12   "With Lies and 'Gun-Free Zones' ... 61
                  (Part 2)" Article
15   Exhibit 13   "'Organized Crime?' (Part 3)" ..... 74
                  Article
16   Exhibit 14   "Doyle Beck (Part 4)" Article ..... 77
     Exhibit 15   Greg Pruett Facebook Post ......... 80
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                  Post
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                  Post
19 
   
20 
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22 
   
23 
   
24 
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 1               (The deposition proceeded at 9:03 a.m.

 2  as follows:)

 3 

 4                      GREG PRUETT,

 5  produced as a witness at the instance of the

 6  defendant, having been first duly sworn, was examined

 7  and testified as follows:

 8 

 9                       EXAMINATION

10  BY MR. ALLEN: 

11          Q.   So the record should reflect that this

12    is the time and the place for the deposition of Greg

13    Pruett, being taken pursuant to the Idaho Rules of

14    Civil Procedure and notice.  I want to note for the

15    record that Mr. Bryan Smith apparently went to the

16    wrong location but called this morning and authorized

17    us to begin the deposition without him present.  We

18    expect that he'll arrive any minute now.

19                 Will you state your name and spell your

20    name for the reporter?

21          A.   Greg, G-r-e-g; A, middle initial;

22    Pruett, P-r-u-e-t-t.

23          Q.   Mr. Pruett, have you ever been deposed

24    before?

25          A.   No, sir.

Page 6

 1          Q.   Okay.  Let me cover some ground rules

 2    with you then.  Some of it you probably observed

 3    yesterday because you were present for the deposition

 4    of Mr. Graf.

 5                 The big one obviously is that we can't

 6    talk over each other.

 7          A.   Sure.

 8          Q.   She's doing her best to write down every

 9    word we say, and if you and I start to talk over each

10    other, that gets very challenging for her; is that

11    fair?

12          A.   Okay.

13          Q.   Second is you probably noticed also

14    yesterday that Mr. Graf had a tendency to say

15    "uh-huh" or "uh-uh," and was frequently corrected by

16    Mr. Dindinger and Mr. Smith, you know, "Is that a

17    yes?"  To the best you can, use "yes" or "no" or some

18    other actual word to respond, other than "uh-huh" or

19    "uh-uh," because it's very hard to transcribe and get

20    an accurate record.

21                 I don't think I'm quite as good as they

22    are at catching that, so I'll be a little bit

23    dependant upon you to -- to try to use actual words.

24    But I will try to correct you if so, and I'm not

25    trying to be rude.  I just want to make sure that we
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 1    have an accurate record; is that fair?

 2          A.   Fair.

 3          Q.   Okay.  Breaks, if you need a break at

 4    any time, we can take a break.  This is not an

 5    endurance test.  I don't want to overtax you in any

 6    way.  The only thing that I would ask is if there is

 7    a question on the table, that you respond to that

 8    question before we break.  Fair?

 9          A.   Fair.

10          Q.   Is there any reason today that you

11    cannot fully and fairly respond to or participate in

12    this deposition?

13          A.   Not that I'm aware of.

14          Q.   Are you under the influence of any

15    medication that would influence your ability to

16    recall or your ability to be truthful?

17          A.   No, sir.

18          Q.   Okay.  Great.

19                 Who -- other than, obviously, the people

20    in this room, who knows you're here today?

21          A.   My wife, my kids, the third -- the other

22    third-party defendants, the attorneys in this room,

23    Christy Zito, my parents, and I assume most of

24    Twitter, since your client posted that online, that I

25    was being deposed.
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 1          Q.   Okay.  Or at least most of Twitter who

 2    pays attention to his tweets.  And Twitter is much

 3    bigger than that, but --

 4          A.   Correct.

 5          Q.   Who is Christy Zito?

 6          A.   She's the political director for the

 7    Idaho Second Amendment Alliance.

 8          Q.   And while we're there, why don't you

 9    tell me what the Idaho Second Amendment Alliance is?

10          A.   A nonprofit organization that fights for

11    the right to keep and bear arms.

12          Q.   Is that a 501(c)(3)?

13          A.   (c)(4).

14          Q.   (c)(4).

15                 Did you discuss the deposition with her?

16          A.   Yesterday?

17          Q.   Anytime.  No.  Did you discuss this

18    deposition with her?

19          A.   She knew -- I just said I'm being

20    deposed at 9 o'clock on August 1st.

21          Q.   Okay.  So you didn't have any

22    substantive conversations about it?

23          A.   No.  No.

24          Q.   Okay.  Aside from the people that you've

25    already told me that know you're here, have you
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 1    discussed the deposition with anybody else?

 2          A.   Possibly.  I'm -- I'm -- I can't recall

 3    who else I may have mentioned in passing that I was

 4    being deposed today.

 5          Q.   Okay.

 6          A.   But that's possible.

 7          Q.   Of the people you named, excluding your

 8    attorney, obviously, did you have any substantive

 9    discussions about this deposition with anybody?

10          A.   About today's deposition, I -- nothing

11    concrete, you know.

12          Q.   Did you have any discussions with

13    anybody about the facts of the case in order to

14    prepare for this deposition?

15          A.   I -- I've talked to Dustin on the phone

16    several times.

17          Q.   That's Dustin Hurst?

18          A.   Yes, sir.

19          Q.   When was the last time you talked to

20    Mr. Hurst about the case?

21          A.   Yesterday.

22          Q.   Okay.  What did you talk about

23    yesterday?

24          A.   We talked briefly about what happened in

25    the deposition yesterday.

Page 10

 1          Q.   Anything else?

 2          A.   I told him I was on a trip to

 3    St. Anthony for a gun rally, and that was it.

 4          Q.   Okay.  What other conversations have you

 5    had with Dustin about the case?

 6          A.   I'm just trying to remember.  We

 7    don't -- we don't talk about it very often.  I think

 8    once the -- if I remember correctly, once the

 9    depositions were announced, we kind of talked about

10    it, and, you know, who was which days, because I

11    remember I wanted to attend all of the depositions

12    and he wasn't sure if he could.  In fact, that's why

13    he's not here.  I think he's camping.  But outside

14    of, you know, going into details about the case, we

15    just -- we didn't talk about it much.

16          Q.   So you didn't discuss the details of the

17    case, or you did discuss the details of the case?

18          A.   Just not in depth.

19          Q.   Okay.

20          A.   Not in depth.  I'm -- you know, I may

21    have called up and briefly talked about, you know,

22    what happened or how -- how the phone call or the

23    recording came about and stuff like that, but nothing

24    concrete.  Nothing in depth, I should say.

25          Q.   Okay.  Did you review any documents or
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 1    any records, whether they be physical copies or

 2    electronic copies, in preparation for the deposition?

 3          A.   Mostly what you guys had requested in

 4    discovery, trying -- and trying to find anything for

 5    discovery.

 6          Q.   Okay.

 7          A.   So...

 8          Q.   Do you -- do you recall any specific

 9    documents that you looked at?

10          A.   Some of them would be social media posts

11    that I had on my computer, which we'll have for

12    discovery.  The e-mail, original e-mail that came

13    from Chad to me with the audio recording.  Other

14    e-mails, you know, that I had forwarded the e-mail to

15    Dustin.  I went through, obviously, the actual

16    discovery request.

17                 You know, I'm trying to think of

18    anything else that might -- might be in there in

19    terms of documents outside of just what was in the

20    discovery requests, but...

21          Q.   So just because we're on the topic, when

22    you say "the recording," you're referring to the

23    recording that was made by EmmaLee Robinson, the

24    conversation with Greg Graf; is that correct?

25          A.   Correct, yeah.  I -- I haven't listened

Page 12

 1    to it recently, but I -- I found the e-mail where I

 2    had received the recording.

 3          Q.   Okay.  And -- and just so we're clear on

 4    our record, you received that from Chad Christensen?

 5          A.   Correct.

 6          Q.   Okay.  And then you sent that by e-mail

 7    to Dustin Hurst?

 8          A.   Correct.

 9          Q.   Okay.  And you have those e-mails?

10          A.   Correct.

11          Q.   All right.  Do you have those with you

12    today, by any chance?

13          A.   Yes and no.  They're on the -- he's got

14    a thumb drive that has a lot of the discovery

15    requests you guys have asked for.

16          Q.   Okay.

17          A.   But obviously I would have him download

18    all that first and go through it, and then we can

19    give it to you guys.

20          Q.   Okay.  I'll probably leave your

21    deposition open when we get done, just in case I have

22    follow-up questions on any discovery after it's

23    tendered.  I don't know if I will or not, but I don't

24    want to close the deposition and not be able to

25    inquire on those documents after they're produced.
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 1                 While we're on the topic, though, do you

 2    recall what Chad said in that e-mail when he sent the

 3    recording to you, just as best as you can recall?

 4          A.   Yeah.  From what I recall, he didn't add

 5    anything to the e-mail --

 6          Q.   Okay.

 7          A.   -- in terms of his own -- his own words.

 8    It was just an attachment that he had.

 9          Q.   He just forwarded an attachment?

10          A.   Correct.  That -- that I remember.

11          Q.   At that time -- and maybe we should

12    define "that time."  Do you recall when that was?

13          A.   If I recall from last night, my

14    recollection was October -- 20th?

15          Q.   Okay.

16          A.   It was 2020.

17          Q.   Okay.  So at the time when it arrived,

18    did you know what it was?

19          A.   I only knew that it was a conversation

20    between Mr. Christensen -- or, excuse me,

21    Mrs. Robinson and Mr. Graf.

22          Q.   And how did you know that?

23          A.   I found out about the recording because

24    Dustin Hurst had contacted me to let me know that it

25    existed.  I contacted Chad and said:  I heard that
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 1    there's some sort of recording out there between your

 2    employer and Mr. Graf.  And then he sent that to me.

 3          Q.   Okay.  Did Dustin tell you how he knew

 4    about the recording?

 5          A.   He did not.

 6          Q.   Do you recall when he contacted you?

 7          A.   I don't recall the specific day.  I

 8    can't even tell you if it was the same day that the

 9    recording eventually ended up in my e-mail or if it

10    was the day before.  I -- I don't remember.

11          Q.   So Dustin then called you, you then

12    called Chad?

13          A.   Correct.

14          Q.   Did you and Dustin have a conversation

15    about it at all at that time?

16          A.   At which time?  Sorry.

17          Q.   When he called you and told you the

18    recording existed?

19          A.   No.  Because he didn't know what was on

20    it.  I didn't know what was on it.

21          Q.   Okay.  He just told you there was a

22    recording?

23          A.   Correct.  Yeah.

24          Q.   And so then you called Chad?

25          A.   Correct.
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 1          Q.   Okay.  And what did you and Chad talk

 2    about in that call?

 3          A.   The -- the only thing that I remember is

 4    that he told me there was a recording.  And I asked

 5    him if -- if he had it, and he said, "I -- I will

 6    eventually."  And then -- I want to say later --

 7    later on October 20th, from what I recall, he sent me

 8    the recording.  But I didn't talk to him about the

 9    details of the recording at that time.

10          Q.   Okay.  So at the time you talked to him,

11    he didn't yet have a copy?

12          A.   I -- I don't believe so.

13          Q.   Okay.

14          A.   But I didn't have the copy.

15          Q.   All right.  We got a little ahead of

16    ourselves.  So let me just get some -- some

17    background information about you.

18                 Where do you currently reside?

19          A.   Full address?

20          Q.   That would be fine.  Yeah, that would be

21    great, actually.

22          A.   3 North 3710 East, Rigby 83442.

23          Q.   And how long have you been at that

24    address?

25          A.   Just over two years.

Page 16

 1          Q.   Where did you live prior to moving to

 2    that address in Rigby?

 3          A.   Caldwell, Idaho.

 4          Q.   And how long did you live in Caldwell?

 5          A.   We've moved so many times.  I'll have to

 6    remember.  I want to say about four years prior to

 7    that.

 8          Q.   Where did you live before that?

 9          A.   In Wisconsin.

10          Q.   Okay.  Where are you originally from?

11          A.   I was born in Wyoming and grew up in

12    Pocatello.

13          Q.   What took you to Wisconsin?

14          A.   I was helping a new gun rights

15    organization get launched there.

16          Q.   What was that organization?

17          A.   Wisconsin Firearms Coalition.

18          Q.   How long were you out there, helping

19    them?

20          A.   About 18 months.

21          Q.   Do you have any other experience setting

22    up firearms coalitions or firearms organizations?

23          A.   Yes.  I helped -- helped start the

24    Washington Gun Rights, and also kind of worked with

25    the Utah Firearms Coalition too.
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 1          Q.   Tell me what Washington Gun Rights is.

 2          A.   At the time I started it, it was an LLC

 3    in Washington.  It is currently a -- a nonprofit,

 4    though, (c)(4).

 5          Q.   Okay.  So is it effectively a gun rights

 6    lobbying organization?

 7          A.   Correct.

 8          Q.   Is that how you characterize it?

 9          A.   Correct.

10          Q.   Is that the same for the Wisconsin

11    Firearms Coalition?

12          A.   Correct.

13          Q.   And the Utah Firearms Coalition?

14          A.   Correct.

15          Q.   Any other gun rights organizations that

16    you helped organize besides those three?

17          A.   Not at this time, no.

18          Q.   Were you involved with the organization

19    of the Idaho Second Amendment Alliance?

20            THE WITNESS: I'm sorry.  Can you repeat that

21    for me?

22                 (Requested portion of record read.)

23            THE WITNESS: Am I involved with?

24          Q.   BY MR. ALLEN:  Were you involved with

25    organizing?
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 1          A.   Oh.  Yes, sir.

 2          Q.   And is that also a gun rights lobbying

 3    organization?

 4          A.   Correct.

 5          Q.   When was it organized?

 6          A.   I started it on -- excuse me, August the

 7    21st, 2012.  And it didn't -- it didn't become a

 8    nonprofit until the end of 2015.  Reorganized it

 9    then.

10          Q.   Okay.  What do you do for a living?

11          A.   I lobby for gun rights.

12          Q.   And how long have you done that?

13          A.   Since 2012.

14          Q.   Is lobbying for gun rights your sole

15    source of income?

16          A.   I guess I don't know how you would

17    define income.  So I have a -- I have medical

18    disability from the VA, so --

19          Q.   Okay.

20          A.   So I don't know how that's technically

21    defined, if that's income or not.  And I'm also

22    retired medically from the military.

23          Q.   Okay.  When did you retire from the

24    military?

25          A.   2015.
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 1          Q.   What -- tell me about your service.

 2    When did it start?

 3          A.   December of 1998.

 4          Q.   How old were you then?

 5          A.   17.

 6          Q.   Fresh out of high school?

 7          A.   I was still in high school, actually.

 8          Q.   Okay.  Did you graduate from high

 9    school?

10          A.   Yes, sir.

11          Q.   What high school?

12          A.   Pocatello High School.

13          Q.   And what branch in the military did you

14    join?

15          A.   Idaho Army National Guard.

16          Q.   So you served in the Guard from December

17    of '98 until 2015?

18          A.   The -- the short answer is no.  So in

19    the military they give you a two-year IRR, is what

20    it's called, so that you can serve a mission or --

21          Q.   Okay.

22          A.   -- if you have some sort of medical --

23    medical issue.

24          Q.   Okay.

25          A.   So I took two years off, went to Japan
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 1    as a missionary, came back.  I got out of the

 2    military for two or three years, somewhere in there,

 3    and then rejoined again in 2009.  So I want to say

 4    from sometime in 2006 to the spring of 2009 I was not

 5    in the military, but I reenlisted and then served

 6    until 2015.

 7          Q.   And was that still with the Idaho Army

 8    National Guard?

 9          A.   Correct.

10          Q.   Okay.  Did you have a service-related

11    injury that caused your medical retirement?

12          A.   Yeah.  So their -- well, other than just

13    being tall, we did a year in Iraq, and just sitting

14    in an up-armored Humvee, hunched over like this,

15    going over potholes, destroyed my lower back, so...

16          Q.   Oh, gotcha.  So you served in Iraq for a

17    year?

18          A.   Yes, sir.

19          Q.   What year was that?

20          A.   November of 2004 to November 2005.

21          Q.   Okay.  Do you have any post-high school

22    education?

23          A.   Yes, sir.  I have a bachelor's in

24    criminal justice from Boise State.  I have a master's

25    in safety and occupational health from Columbia
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 1    Southern University.

 2          Q.   What did you say that was in?  Sorry.

 3          A.   Columbia Southern University.

 4          Q.   No, I got the university.  I didn't

 5    catch --

 6          A.   Oh, sorry.

 7          Q.   No, you're good.

 8          A.   Sorry.  Safety and occupational health.

 9          Q.   Okay.  Who pays you to do lobbying for

10    gun rights?

11          A.   The Idaho Second Amendment Alliance.

12          Q.   Anyone else?

13          A.   No, sir.

14          Q.   And where does the Idaho Second

15    Amendment Alliance get its money?

16          A.   From donations.

17          Q.   Okay.  Aside from your military service

18    and your lobbying efforts, have you had any other

19    employment that we haven't talked about?

20          A.   That I'm currently making?

21          Q.   No.  No, no, no.  Ever.  Let's just go

22    ever.

23          A.   Yes.

24          Q.   Okay.  How recently?

25          A.   I ran the Idaho Dispatch until September
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 1    of last year.

 2          Q.   Tell me what that is.

 3          A.   A news organization.

 4          Q.   Is that an online news source?

 5          A.   It is.  We did do, at the time I was

 6    there, one paper copy for paying subscribers.

 7          Q.   Okay.

 8          A.   But it was mostly just online.

 9          Q.   Okay.  So I take it, based on the name,

10    that's like an Idaho-based news?

11          A.   Correct.

12          Q.   Okay.  What was your position there?

13          A.   The owner, CEO.

14          Q.   Okay.  So you owned it?

15          A.   Correct.

16          Q.   Is it still in business?

17          A.   It is.

18          Q.   Who's operating it now?

19          A.   Miste Karl -- or, sorry, Miste Gardner

20    is her legal name.

21          Q.   Does she own it?

22          A.   Yes.

23          Q.   Did you sell it to her, or was there an

24    intervening owner?

25          A.   I sold it to her, yeah.
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 1          Q.   Okay.  Have you ever held local office?

 2          A.   No.

 3          Q.   Have you run for political office?

 4          A.   Yes.

 5          Q.   When did you run for office?

 6          A.   I'm going to say 2016.  I don't recall.

 7    It was against -- I was a write-in candidate

 8    against -- I can't remember her name.

 9          Q.   Okay.

10          A.   And then --

11          Q.   What office were you running for; do you

12    recall?

13          A.   It would have been state representative.

14            MR. SMITH: What was it?

15            THE WITNESS: State representative.  Sorry.

16    I'll speak louder.

17          Q.   BY MR. ALLEN:  Do you recall what

18    district?

19          A.   11.

20          Q.   Is that in the Caldwell area?

21          A.   Middleton.  The -- at least under the

22    old district.

23          Q.   Okay.  At the time it was --

24          A.   Correct.

25          Q.   Okay.  Is that the only time you've run
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 1    for office?

 2          A.   Christy Perry was her name.

 3          Q.   Okay.

 4          A.   I just remembered.

 5                 I ran for precinct committeeman; does

 6    that count?

 7          Q.   Sure.

 8          A.   That would have been in 2020.

 9          Q.   Where was that at?

10          A.   When I was in Caldwell.

11          Q.   Okay.  Do you have any plans to run for

12    office again?

13          A.   Not anytime soon.

14          Q.   Okay.  Do you have any other involvement

15    in politics, aside from your lobbying efforts and

16    these two times you've run for office?

17          A.   I am a -- I am the state vice chair

18    currently of the Constitution Party of Idaho.  I also

19    run a -- are you good?  I don't want to --

20          Q.   Yeah.

21          A.   I also run a website that I just

22    reacquired called Second Amendment Daily News.

23          Q.   You say that you just acquired that?

24          A.   Reacquired.

25          Q.   When did you reacquire that?
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 1          A.   Approximately two weeks ago, maybe.

 2          Q.   Based on your use of the word

 3    "reacquired," I take it that you owned it previously?

 4          A.   Yes.

 5          Q.   Okay.  When did you own it previously?

 6          A.   I want to say September of either 2021

 7    or 2022.  I can -- I can look that up, but I -- I

 8    don't recall.  I know it was in September.

 9          Q.   That's when you stopped owning it?

10          A.   That's when I first started.

11          Q.   That's when you started.  Okay.

12                 So is it a -- is it an entity?

13          A.   I don't think we've officially filed

14    a -- you know, d/b/a or filed for an EIN or anything

15    like that.  It was just kind of a website that we had

16    started to --

17          Q.   Basically a domain with content?

18          A.   Correct, that I can recall.

19          Q.   Okay.  Okay.  And you started it?

20          A.   Yes.

21          Q.   And then at some point in time you --

22    did you sell it?

23          A.   No.  I didn't sell it.  I just stopped

24    putting content on it.  And I -- I don't remember the

25    name of the individual, but he works for Aaron Dorr,
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 1    who is a friend of mine, and that individual kept

 2    posting content on the website, but I kind of -- I

 3    stopped paying attention to it and just was doing

 4    other things.

 5          Q.   Okay.  And you said Aaron --

 6          A.   Dorr, D-o-r-r.

 7          Q.   Who is Aaron Dorr?

 8          A.   A friend of mine.

 9          Q.   Okay.  And it was an associate of his

10    that kept posting content?

11          A.   Correct.

12          Q.   Is he still posting content now that

13    you've taken it over again?

14          A.   No.  And I don't believe that individual

15    has since October of last year.

16          Q.   Okay.

17          A.   So it must have been 2021 when I started

18    it, that I can recall.  But it was actually still

19    my -- my name was listed as an author in the

20    drop-down box, and he was still using my name, and I

21    actually didn't realize that at the time, so...

22          Q.   Okay.  Would you be able to get his

23    name?

24          A.   Yeah.

25          Q.   Can you get that to your attorney and he
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 1    can pass it along to us?

 2          A.   Okay.

 3          Q.   How did you first meet Mr. Christensen?

 4          A.   Can you define "meet"?

 5          Q.   How long have you known him?

 6          A.   Since 20- -- approximately 2015 or '16.

 7    I don't recall exactly.

 8          Q.   Is that about the time you had your

 9    first interaction with him?

10          A.   Yeah.  He -- he was running as a

11    candidate against Tom Loertscher in, I believe, 2016,

12    but I -- I likely knew his name before then but I

13    didn't -- I didn't know him.  I probably had heard

14    his name.  But I don't know that I met him until well

15    after that, just because I lived in Boise and didn't

16    come down there, so...

17          Q.   Okay.  And that's really -- when I

18    say "known him," I'm talking about when you actually

19    met him and he would have said he knew you.  Do you

20    recall when that was?

21          A.   I -- I don't recall when we first

22    actually met in person.

23          Q.   Okay.  How would you describe your

24    relationship with Chad?

25          A.   We're -- you know, I would say a friend,
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 1    but I would say a more accurate description would be

 2    a close political acquaintance.  I have been down

 3    here for two years, and I think Chad and I went out

 4    to lunch once.  You know, so we don't -- we don't

 5    hang out.  We actually don't talk very often at all.

 6          Q.   Are you affiliated in any way with the

 7    Idaho Freedom Foundation?

 8          A.   No.

 9          Q.   Do you know if Chad is?

10          A.   I don't know.

11          Q.   Okay.  I guess for purposes of

12    foundation, I'll ask the question even though I know

13    the answer:  But are you familiar with Greg Graf?

14          A.   Yes.

15          Q.   Okay.  When did you first become aware

16    of Mr. Graf?

17          A.   I don't recall a specific date or maybe

18    even year.  I -- if I was ballparking it, maybe 2014

19    or '15 I heard his name.

20          Q.   Do you recall in what context?

21          A.   I don't.

22          Q.   Do you recall your first contact with

23    Mr. Graf?

24          A.   I don't remember when that would have

25    been.
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 1          Q.   Okay.  Do you recall anything about it?

 2          A.   I don't -- I don't remember what our

 3    first contact was or when it was.

 4          Q.   Okay.  Have you had any direct

 5    interaction with Greg?

 6          A.   Yes.

 7          Q.   Okay.  What do you recall about your

 8    direct interaction with Greg?

 9          A.   I don't recall a lot of specifics other

10    than either him commenting on things that I have said

11    before or me commenting on things that he has said

12    before.  But this is my first time actually seeing

13    him in person.

14          Q.   Okay.  When you say "commenting," are

15    you referring to online comments?

16          A.   Correct.

17          Q.   Okay.  Where would that commenting have

18    taken place?

19          A.   Either on Facebook or Twitter, I would

20    presume.

21          Q.   Can you think of any other online

22    sources where either of you would have commented on

23    each other's content?

24          A.   Possibly on -- I -- I won't

25    say "possibly," because I can't think of anything
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 1    else.  But possibly on the Keep Idaho Free articles,

 2    he may have posted something.  I don't recall at this

 3    time.

 4          Q.   Okay.

 5          A.   If he's using his real name, then I -- I

 6    don't remember seeing anything on YouTube, and I

 7    can't think of anywhere else off the top of my head.

 8          Q.   What about on a site that Greg was

 9    running called Idaho Conservatives?  Do you recall

10    ever posting anything in response to articles that

11    were on Idaho Conservatives?

12          A.   I know I commented on the Facebook page.

13    I -- I don't recall if I posted on -- on the -- his

14    website directly.  As he mentioned in deposition

15    yesterday, he saves everything that I say, it sounds

16    like.  So he may be able to answer that better than

17    me.

18          Q.   Okay.  How would you characterize the

19    exchanges between yourself and Mr. Graf online?

20          A.   Argumentative.

21          Q.   Okay.  So would it be fair to say that

22    it's been fairly adversarial?

23          A.   We don't agree on much.

24          Q.   All right.  We've talked a little bit

25    about the recording that's the main issue that brings
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 1    us here today, or at least the -- the beginning of

 2    what brings us here today.  You've already told me

 3    about how you came into possession of the recording.

 4    You already told me that you gave a copy to Dustin.

 5                 Did you give a copy to anyone else?

 6          A.   Yes.

 7          Q.   Who else did you give a copy to?

 8          A.   Parrish Miller.

 9          Q.   I'm sorry?

10          A.   Parrish Miller.

11          Q.   Who is Parrish Miller?

12          A.   A friend.

13          Q.   Just a personal friend?

14          A.   I guess I -- what -- what else do --

15    what do you mean?

16          Q.   A professional friend.

17          A.   Yeah.  He helps me with website content.

18          Q.   Okay.  Where does he live?

19          A.   I think technically in Boise, the Boise

20    area.

21          Q.   Boise area.  Okay.

22                 What websites does he help you with

23    content for?

24          A.   The Second Amendment Daily News.

25          Q.   And that's the one you just reacquired,
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 1    correct?

 2          A.   Yeah.  That's the one that he's

 3    currently helping me on.

 4          Q.   Aside from Second Amendment Daily News,

 5    does he help you with website content from any other

 6    websites?

 7          A.   Correct.

 8          Q.   What others?

 9          A.   So currently GregPruett.com and

10    KeepIdahoFree.org.  And then -- let's see.

11    PruettHikingAdventures.com, my kids' website.

12          Q.   Pruett Hiking Adventures?

13          A.   Yes, sir.

14          Q.   Is it safe to assume that that is not a

15    site that promotes political issues?

16          A.   That's a safe bet.

17          Q.   All right.  So you said Second Amendment

18    Daily News, GregPruett.com, KeepIdahoFree.org.  Any

19    others that Parrish Miller is involved with?

20          A.   Those are the current ones.  He's helped

21    me with others previously.

22          Q.   Okay.  What others has he helped you

23    with previously?

24          A.   So there would be Northwest Gun News.

25    Most of this is in discovery.
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 1            MR. WAYMENT: Do you want to look at the

 2    discovery responses?  They are in there, but...

 3            MR. ALLEN: I'm fine if he wants to take a

 4    look at something that refreshes his recollection.

 5            MR. WAYMENT: It's just his previous

 6    discovery responses.

 7            THE WITNESS: I can either recall it from

 8    memory, but am I going to forget one?  That's a

 9    possibility.  Idaho Dispatch.  There's one.

10          Q.   BY MR. ALLEN:  He did help you with the

11    Idaho Dispatch?

12          A.   Yeah.

13            MR. WAYMENT: That's the copy that was

14    served.

15            THE WITNESS: And I know that you had listed

16    a -- a bunch that were by me and some that weren't by

17    me in here.  And that's all in the discovery that

18    you'll have, but -- wait, no.  This is -- this is

19    Dustin's -- this is Dustin's with my name on it.

20            MR. WAYMENT: Oh.

21            THE WITNESS: This says Idaho Freedom stuff.

22    But it has my name on it.  Is this -- is that from my

23    confusion that --

24          Q.   BY MR. ALLEN:  Here, maybe I can --

25    maybe I can shorten this up.  KeepIdahoFree.org.
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 1    That's your website, correct?

 2          A.   Correct.

 3          Q.   Okay.  Has that always been your

 4    website?

 5          A.   Yeah, essentially.

 6          Q.   And you indicated that Parrish helps

 7    with that website?

 8          A.   Correct.

 9          Q.   Okay.  Is there a separate website

10    called KeepIdahoFree.com?

11          A.   We may have bought both -- I may have

12    bought both domains at the time, or he did.

13          Q.   Okay.

14          A.   But it's -- it's the same thing.  Like

15    it would redirect to dot-org if we didn't buy it.

16            MR. WAYMENT: Here's the list.  This is from

17    your discovery requests here.

18            THE WITNESS: Okay.  Just see what you're

19    looking at here.

20          Q.   BY MR. ALLEN:  So let's just -- let's

21    just -- rather than -- I mean, you can keep that in

22    front of you --

23          A.   Sure.

24          Q.   -- if you want, that's fine.  But

25    I'll -- we'll walk through them all.
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 1                 Idaho Second Amendment or IdahoSAA.org?

 2          A.   He does not.

 3          Q.   Is that a website that you own?

 4          A.   I -- no.  I --

 5          Q.   Is that a website that you started?

 6          A.   Yes.  The organization started that

 7    website.

 8          Q.   Okay.  So Idaho Second Amendment

 9    Alliance?

10          A.   Yes, sir.

11          Q.   And that is an entity, correct?

12          A.   Yes, sir.

13          Q.   You said that was a 501(c)(4)?

14          A.   Correct.

15          Q.   And what's your role at that entity?

16          A.   I am the president.

17          Q.   Okay.  And you said you started it; is

18    that correct?

19          A.   That's correct.

20          Q.   Okay.  And then I've got ISAAaction.org.

21    Is that a website that you have anything to do with?

22          A.   Okay.  So I wanted to -- are we also

23    talking about Parrish's involvement with the --

24    that's what we were on, so I just want to --

25          Q.   Yeah.  Let's just backtrack and let's
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 1    just talk about you for a minute.

 2          A.   Sure.  Okay.

 3          Q.   So is that one that you have any

 4    interest in or involvement with?

 5          A.   So this will be in the discovery

 6    because -- so oftentimes with -- with -- especially

 7    with our gun websites, we'll purchase other domains

 8    that redirect.  So, for instance, with the gun

 9    rallies, I have IdahoGunRallies.com that just

10    redirects to our website and to specific content.

11          Q.   Okay.

12          A.   So I don't remember purchasing

13    ISAAaction.org, but our web gal may have purchased

14    that for me at some point to use specifically, so...

15          Q.   Okay.

16          A.   I don't recall.

17          Q.   And you said "web gal," is that just

18    someone that does work for you to set up websites?

19          A.   With the Idaho Second Amendment

20    Alliance.

21          Q.   Okay.  Solely with the Second Amendment

22    Alliance?

23          A.   She has other work, I assume, but we

24    hire her to.

25          Q.   Okay.  What's her name?
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 1          A.   Deb -- Debra.  I actually don't know.  I

 2    call her Deb, and then Elliot.

 3          Q.   Okay.

 4          A.   I don't know how to spell --

 5    E-l-l-i-o-t.

 6          Q.   Okay.  So we've got IdahoDispatch.com.

 7    That is -- I think you said that you had sold that?

 8          A.   Correct.

 9          Q.   Okay.  Was that just a website, an

10    entity?

11          A.   That was an entity.

12          Q.   Remind me when you said that you sold

13    that?

14          A.   September of last year.

15                 Let me correct that.  August 31st, I

16    think.  She took over September 1st.

17          Q.   Okay.  NorthwestGunNews.com.  Is that a

18    website that you have an involvement with?

19          A.   I -- I did have that website.  It does

20    not exist.

21          Q.   Okay.  And we covered GregPruett.com.

22    You still have that.  Parrish helps with that?

23          A.   Correct.

24          Q.   Okay.  I mean, some of these are pretty

25    self-explanatory, but what is the GregPruett.com
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 1    website?  What's it about?

 2          A.   For the most part I try to put anything

 3    that's, you know -- I try to keep the gun stuff,

 4    about what's happening with the Second Amendment

 5    Alliance.  And so I have GregPruett.com, and started

 6    that primarily to talk about issues outside of guns.

 7          Q.   Okay.  Idahoans For Liberty?

 8          A.   Yeah, no association with that.

 9          Q.   Okay.  Have you ever had an association

10    with that?

11          A.   No.

12          Q.   Do you know anything about it?

13          A.   I don't.

14          Q.   Okay.  And IdahoansForLiberty.net, I

15    assume the same?

16          A.   Yeah, I don't.  I didn't even know -- I

17    think they have a Twitter account, but I don't -- I

18    don't follow their stuff.

19          Q.   Okay.  WashingtonGunRights.org?

20          A.   I did, when I started the Washington gun

21    group a long time ago, but I no longer own or control

22    that website.

23          Q.   Can you tell me approximately when you

24    stopped owning or controlling that website?

25          A.   I -- the best that I can probably do
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 1    right now is say a couple of years ago.

 2          Q.   Okay.

 3          A.   It's been a while.

 4          Q.   What about Protect43.com?

 5          A.   I have no association with that website.

 6          Q.   Okay.  Are you familiar with it at all?

 7          A.   Yes.

 8          Q.   What is it?

 9          A.   I want to say the probably one or two

10    times I went, they had a -- a voter guide posted on

11    the website.

12          Q.   Okay.

13          A.   I think that they were endorsing

14    candidates, and I checked that out some.

15          Q.   Okay.  But you don't have any personal

16    affiliation with them?

17          A.   No.

18          Q.   Are there any other websites that you

19    have created or are currently involved with that are

20    not included in the list that we just discussed?

21          A.   You want just political?  I have a

22    couple of other nonpolitical ones, if you want those

23    too.

24          Q.   Yeah, why don't you give me all of them

25    and I'll decide which ones I want.
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 1          A.   Sure.  I have KristenPruett.com.  That's

 2    my wife's -- she's a musician.  That is her website.

 3          Q.   Okay.

 4          A.   And I do own the main -- I do own the

 5    domain for GregPruettArt.com.

 6          Q.   And is that it?

 7          A.   That is all that I can recall.

 8          Q.   Was there ever a website like "Greg

 9    Pruett for Idaho" when you were a candidate for

10    office?

11          A.   I believe I just used GregPruett.com to

12    post content there.

13          Q.   Okay.

14          A.   Now, I may have purchased the domain but

15    had it redirected to --

16          Q.   Okay.

17          A.   -- to my regular website.

18          Q.   I want to explore a little bit -- just a

19    second.

20                 How many of these websites have a

21    separate presence on Facebook?

22          A.   Currently Keep Idaho Free does, the

23    Second Amendment Alliance does, Idaho Dispatch does,

24    Northwest Gun News did.  And for my own website, I

25    do.  I don't remember -- I think it's -- it could be
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 1    Pruett for something else.  Actually, for my personal

 2    website, I think I just -- I may have just turned

 3    that into my art thing, get my mind off politics a

 4    little more.  WashingtonGunRights.org does have a

 5    Facebook page.  2A Daily News has one.  My kids'

 6    hiking channel has one.  And Keep -- I think I said

 7    Keep Idaho Free, but that's on there.

 8          Q.   Does 2A Daily News have a separate

 9    website as well?

10          A.   Yes.

11          Q.   What is the website for that one?

12          A.   2ADailyNews.com.

13          Q.   It's a dot-com?

14          A.   Yes, sir.

15          Q.   And it does have a Facebook.

16                 Are you the administrator over all those

17    Facebooks, or an administrator?

18          A.   Currently for the Second Amendment

19    Alliance, I am an administrator.  For 2A Daily News,

20    Keep Idaho Free, my wife's page, my art page, my

21    hiking page.  I have -- this is a little harder to

22    explain, but I'm not on Washington Gun Rights anymore

23    in terms of being an administrator.  Years ago it was

24    put into a -- I'm not even sure how to explain this,

25    but it was put into -- there was a Facebook business
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 1    side of it.  And because I had owned it at the time

 2    and owned ISAA, they were kind of lumped together.

 3    And I've removed myself from Washington Gun Rights

 4    because I don't -- I don't ever post on there, but it

 5    still shows up in my --

 6          Q.   Sure.

 7          A.   -- in there, because it's tied to the

 8    business.  And I've actually been trying to work on

 9    removing that from there.

10          Q.   Good luck.

11          A.   That's pretty much what I've been

12    running into.

13          Q.   Any other admins for Keep Idaho Free

14    besides yourself?

15          A.   I don't recall.  Parrish Miller may be

16    an admin on there.  Yeah.  I -- I don't recall if he

17    is.

18          Q.   Okay.  What about Idaho Second Amendment

19    Alliance?

20          A.   It's -- am I an admin on there?

21          Q.   No.  Are there other admins besides

22    yourself?

23          A.   Yes.  I...

24          Q.   Do you recall who any of them are?

25          A.   I believe Emily Fort.  I believe
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 1    Madeline Dorr.  There's -- there's probably six or

 2    seven.  But I -- I don't remember definitively who is

 3    and who is not on there.  I -- but I can look it up.

 4          Q.   Okay.  Other admins for Second

 5    Amendment -- or, excuse me, 2ADailyNews.com?

 6          A.   That one, I believe, is just currently

 7    me.

 8          Q.   All right.  Let's go back to the --

 9    let's go back to the recording.  So you gave a copy

10    to Dustin.  You gave a copy to Parrish.  Why did

11    you -- why did you give a copy to Parrish?

12          A.   I don't recall the exact reason why I

13    gave him the recording.

14          Q.   Okay.  Did you anticipate that he would

15    help you generate any content related to the

16    recording?

17          A.   I don't recall why I gave him the

18    recording.

19          Q.   Okay.  Did he help you generate any

20    content related to the recording?

21          A.   No.

22          Q.   Did you discuss it -- did you give it to

23    anybody else besides Dustin and Parrish?

24          A.   Yes.

25          Q.   Who else?
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 1          A.   With the e-mails, I'm trying to recall.

 2    I believe Neal Larsen and --

 3            THE WITNESS: I need to ask you a question.

 4          Q.   BY MR. ALLEN:  Yeah, we can take a

 5    break.  I mean, we are kind of mid-question, but...

 6          A.   I -- I don't recall outside of that.

 7          Q.   Is it a concern related potentially to

 8    attorney/client communications?

 9          A.   Correct.

10          Q.   All right.  If you gave it to an

11    attorney with respect to representation, I don't need

12    to know about that.

13          A.   Okay.  Then that's...

14          Q.   All right.  Anybody besides Dustin,

15    Parrish, and Neal Larsen?

16          A.   Not that I can recall at this time.

17    I've been combing through e-mails trying to see if I

18    forwarded it to Dustin.

19          Q.   Okay.  What was your reason for giving

20    it to Neal Larsen?

21          A.   I don't know that I recall the exact

22    reason.  But I -- you know, it -- to me, it was an

23    important story that he may have been interested in

24    covering.

25          Q.   Okay.  Did you have a conversation with
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 1    Neal Larsen at the time?

 2          A.   I was trying to remember that last

 3    night, if we ever even talked on the phone about it.

 4    I -- I vaguely remember that we may have had a phone

 5    call about it, but I -- I don't even know that he had

 6    listened to it or not listened to it.  Perhaps he had

 7    just called me to ask what -- what was on it.  But I

 8    don't remember.

 9          Q.   Okay.  Do you recall if there was any

10    content in your e-mail when you sent it to Neal?

11          A.   That -- that e-mail will be turned over.

12    I don't remember if I --

13          Q.   You don't recall --

14          A.   -- added anything other than just

15    forwarding the audio.

16          Q.   Okay.  Outside of the individual --

17    well -- yeah.  Outside of the individuals that you've

18    identified that you disclosed it to or turned it over

19    to, did you discuss it with anyone else?

20          A.   At -- at the time most likely I probably

21    had phone conversations with people, but I don't --

22          Q.   Do you recall meeting them?

23          A.   -- remember.

24                 I probably had a conversation with

25    Christy Zito, but that's just it, I guess.  Yeah.
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 1    And other than -- I assume other than the third --

 2    the third-party defendants or -- you know.

 3          Q.   Yeah.  Did you discuss it with Chad?

 4          A.   After he sent it?

 5          Q.   After he sent it, yeah.

 6          A.   I presume so.

 7          Q.   You don't specifically recall what you

 8    talked about?

 9          A.   I don't.

10          Q.   Okay.  Do you recall what you and Dustin

11    talked about?

12          A.   I don't specifically.  I -- other than

13    maybe the FBI claim and the phone call was a

14    conversation that we were curious about.  But, again,

15    that would be a presumption on my part that that was

16    something we had talked about.

17          Q.   Do you recall discussing it with EmmaLee

18    Robinson?

19          A.   We have talked about it, but I don't

20    recall the first time that we spoke on the phone

21    specifically about what was in -- or said on the --

22    on the recording.

23          Q.   Okay.  So you recall that you did

24    discuss it.  You just don't recall what you

25    discussed?
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 1          A.   Yeah.  I want to say the first time we

 2    talked -- I don't even remember -- I don't remember

 3    when that was.  After the recording that -- I

 4    don't -- she didn't -- I didn't know her.  So she was

 5    trying to learn about who I was.

 6          Q.   Okay.  Anybody else that you can recall

 7    discussing it with?

 8          A.   Probably my wife.

 9          Q.   Is that just a guess?

10          A.   That's -- I -- I am 99.9 percent sure I

11    talked to her about it.

12          Q.   Okay.  Do you recall anything that you

13    discussed with her about it?

14          A.   I think I went over his, you know,

15    allegation that Chad was a sexual predator, his claim

16    to being an FBI agent, his attack on me in the phone

17    call, or talking about the NPR piece.  Yeah, I

18    probably brought up some of the main points from

19    that --

20          Q.   Okay.

21          A.   -- from the recording.

22          Q.   Okay.  Have you ever discussed the

23    specific allegations in the recording with Chad?

24          A.   Yes.

25          Q.   Okay.  Have you discussed the --
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 1    specifically the text messages about -- the

 2    allegation of text messages with inappropriate

 3    advances with Chad?

 4          A.   I believe I asked him if that stuff

 5    existed.

 6          Q.   Okay.

 7          A.   I -- if I recall correctly, he denied

 8    that that was there.  I -- I didn't know.

 9          Q.   Okay.  Is that all that you remember

10    discussing about the text messages was just asking

11    him --

12          A.   Yeah, because we were -- we were trying

13    to put together an article.

14          Q.   Okay.

15          A.   And so obviously it's -- it's a very

16    long phone call, and there's a lot of allegations.

17    And so I was trying to find out from Chad what some

18    of the bases of the allegations were or if they were

19    baseless.  So I don't know if we sat and -- I think

20    that I remember asking him, do you have -- do you run

21    the Idaho Three Percent.  That was something that

22    Graf had alluded to in some context, so I asked Chad,

23    "Do you run the Idaho Three Percent?"  And he said,

24    "No, I don't."  I didn't think that was true, but --

25          Q.   Okay.  Did he say anything about Adam
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 1    Frugoli in that context?

 2          A.   Yeah.  I believe I asked him about Adam

 3    Frugoli.  I don't remember the exact questions, but

 4    I -- I likely asked him about Adam Frugoli and if

 5    there was -- like, I didn't really know Adam Frugoli.

 6    I know I had heard the name, but I didn't know who he

 7    was.  I was actually told he was a friend of Graf's

 8    at some point, that they were close.  And so I just

 9    said, "Who is Adam Frugoli and, you know, what does

10    he have on you, if anything?"

11          Q.   Did you ever talk to Adam?

12          A.   I've talked to him at some point since

13    then, but I could not -- I don't recall.  I don't

14    believe I talked to him at all right after.  It would

15    have been quite a while after, that I can remember.

16          Q.   Have you ever talked to him specifically

17    about the allegations of text messages?

18          A.   I don't know if it was that.  I, again,

19    vaguely remember talking to him about his

20    relationship with Graf, more than his relationship

21    with Chad or -- or what was in there.  But from what

22    I recall, Adam had denied that he had, I believe,

23    pictures or some sort of text messages with pictures

24    in them.

25          Q.   Okay.  What did he tell you about his
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 1    relationship with Graf?

 2          A.   I -- I don't remember really.  Just --

 3    just that they were no longer friends or

 4    acquaintances or whatever.

 5          Q.   Okay.  Do you recall anything else that

 6    you and Chad discussed about the recording?

 7          A.   Not -- not at this time.

 8          Q.   Did you ask him at all about his career

 9    in law enforcement?

10          A.   Not after the recording.  I think when

11    he was running for office, I don't know if he -- I

12    don't remember if he was sheriff deputy or was in law

13    enforcement.  I may have asked him at the time just

14    getting to know who he was.  But as far as the call

15    on the recording, not that I know of.

16          Q.   Okay.  Did you ask him about his

17    construction business?

18          A.   I asked him, I believe, about the

19    allegation that Graf made in the recording, but I

20    don't recall what Chad said.

21          Q.   Okay.  Did you ask him about campaign

22    finance issues?

23          A.   I don't think we covered that one.

24          Q.   What -- what is your Twitter handle?

25          A.   Do you mean X?  It's called X.
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 1          Q.   Yeah.  I'm aware that Elon Musk has an

 2    obsession with X.

 3          A.   I just -- I want the record to

 4    reflect -- it is -- okay.  I just had my -- so

 5    GregAPruett.

 6          Q.   And do you have any other Twitter

 7    handles that you use?

 8          A.   Not personally.  I have -- the Second

 9    Amendment Daily News has a Twitter account.

10          Q.   Do you post on that at all?

11          A.   Yes, sir.

12          Q.   Okay.  What other Twitter -- Twitter

13    handles, X handles?

14          A.   Idaho Second Amendment Alliance, I post

15    our content on there, and then also Keep Idaho Free.

16          Q.   Are those all of the Twitter handles

17    that you currently use?

18          A.   Yes.

19          Q.   Do you have any others that you

20    previously used?

21          A.   I believe so.  I don't know which ones

22    yet, but I assume that I had some before.  I used

23    Facebook a lot more than I did Twitter.  Idaho

24    Dispatch has one, but I obviously don't use that

25    anymore.  I don't recall, like, if Northwest Gun
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 1    News -- if I had one or if it didn't have one.  I

 2    don't remember.

 3          Q.   Okay.  How about Facebook accounts?

 4    Obviously, you've got your personal Facebook account?

 5          A.   Uh-huh.

 6          Q.   Do you have any others?  We've talked

 7    about a few, so we'll check those off the list.  Keep

 8    Idaho Free, Idaho Second Amendment Alliance, Idaho

 9    Dispatch, Northwest Gun News.

10                 Was there a Greg Pruett for Idaho

11    Facebook page?

12          A.   Yeah.  I believe earlier I had mentioned

13    that I changed the name of that page and just turned

14    it into my art page.

15          Q.   Okay.

16          A.   But there -- there was.

17          Q.   So the art page is the same account as

18    the former Greg Pruett for Idaho?

19          A.   Yeah.  So Facebook started censoring

20    really hard, and my old page just -- I mean, it died.

21    It wasn't reaching anybody.  And I believe that I

22    ended up deleting it quite a while ago, and then

23    tried to restart it again and just didn't feel like

24    maintaining my own personal political page.  So I

25    turned it into my art page.  So there wasn't --
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 1    there's only like 400 people on there.

 2          Q.   Okay.

 3          A.   477.

 4          Q.   Okay.  Any other Facebook pages that you

 5    use that we haven't already talked about?

 6          A.   No.  I am an admin on the Rigby Trojans

 7    Boys Soccer.

 8            MR. ALLEN: Okay.  All right.  Let's get

 9    into -- let's get into the articles now that were

10    generated as a response to Mr. Graf's conversation

11    with EmmaLee Robinson.  Let's mark this as 11.

12                 (Exhibit 11 marked.)

13                 (A recess was taken from 10:19 a.m. to

14    10:27 a.m.)

15          Q.   BY MR. ALLEN:  All right.  So you've

16    been handed what's been marked as Exhibit 11.  And I

17    noticed that there's a couple of blank pages in here.

18    I don't know if there's a function of the website

19    formatting or the way I've got my printer settings on

20    my computer.  But do you recognize this?

21          A.   Yes, sir.

22          Q.   All right.  Tell me what this is.

23          A.   An article about Mr. Graf and an audio

24    recording.

25          Q.   All right.  So this is an article about
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 1    Mr. Graf and the recording that EmmaLee Robinson

 2    made?

 3          A.   The recording that EmmaLee Robinson

 4    made, yes, sir.

 5          Q.   All right.  And who authored this

 6    article?

 7          A.   It's published by me on the website.

 8          Q.   Okay.  Did you write the content?

 9          A.   I -- Dustin wrote the articles.  I

10    believe that we both did editing.  So I may have

11    wrote some of it.  I couldn't tell you which parts I

12    had maybe edited and changed things or whatever.  But

13    Dustin wrote the crux of the article, and then we

14    both kind of did some editing after that.

15          Q.   Okay.  So it was a team effort?

16          A.   That --

17          Q.   Would that be fair?

18          A.   Yes.  That would be fair.

19          Q.   And this was published on Keep Idaho

20    Free?

21          A.   Yes, sir.

22          Q.   Okay.  Aside from yourself and

23    Mr. Hurst, did anybody else have any involvement in

24    the creation of this particular article?

25          A.   The article was reviewed by two
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 1    attorneys.

 2          Q.   Anybody else?

 3          A.   No, not that I -- not that I recall.  It

 4    was just me and Dustin.

 5          Q.   Okay.  I'm going to put in front of you

 6    some of the exhibits from yesterday.  Sorry about

 7    that.

 8          A.   No.

 9          Q.   Take a look at Exhibit No. 3 there.

10          A.   Okay.

11          Q.   I think that it was represented

12    yesterday or suggested that this was the first

13    article.  Does it look to you to be the same content

14    as is reflected in Exhibit 11?

15          A.   Yes.  I see some of the same content

16    here.

17          Q.   Okay.  Can you explain to me what the

18    difference is between Exhibit 3 and Exhibit 11?

19    Like, what -- what is this format?  This is the

20    format that came from the web page.  What is the

21    format that exists in Exhibit 3?

22          A.   I don't know the difference.  I don't

23    know if this was -- was a draft or not a draft.  I

24    don't know where this -- where did this come from?

25          Q.   It was produced yesterday by -- I think
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 1    it was Mr. Smith that had that.

 2          A.   Okay.  I don't -- I don't know how he

 3    produced it.

 4          Q.   Okay.

 5          A.   So, for instance, like on here, this has

 6    got the YouTube link, it looks like, in here.  So I

 7    don't know what format he used to -- to produce that.

 8    This looks like it was actually downloaded off the

 9    web page versus potentially a draft.  But I don't

10    know.

11          Q.   Okay.  And I think that was produced in

12    Mr. Hurst's discovery response, so maybe that's a

13    better question for him.

14          A.   Okay.

15          Q.   Is it possible, though, that that's the

16    draft that you and Mr. Hurst were working on

17    exchanging with each other before you uploaded it to

18    the web?

19          A.   Potentially, just because where it says,

20    "Insert audio here," obviously that's not on the

21    website.

22          Q.   Right.

23          A.   It's the actual audio or the --

24          Q.   Right.

25          A.   -- videos or whatever you want to call
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 1    it.  But -- so that -- that would lead me to believe

 2    it was a draft version, but -- yeah.

 3          Q.   Does it look like a document that you

 4    would have exchanged with Mr. Hurst?

 5          A.   Potentially.

 6          Q.   Okay.

 7          A.   Potentially.  I don't -- I look for

 8    drafts.  I didn't -- I couldn't find any of the

 9    drafts.  I found outlines that would be in discovery.

10          Q.   Okay.

11          A.   Outlines that I had made because I

12    listened to the audio, mostly outlined kind of what

13    was said and outlined what potentially was in the

14    article, so...

15          Q.   Okay.

16          A.   Yeah.

17          Q.   All right.  As you look at this, do --

18    do you have any ability to discern what content is

19    your -- referring to Exhibit 11, do you have any

20    ability to discern what is your content versus Dustin

21    Hurst's content?  Take your time to look it over.

22          A.   Can I mark on this if I need to?

23          Q.   Yes.

24          A.   Or not.  I believe.

25          Q.   Actually, if you would, that would be
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 1    great.

 2          A.   Sure.  Okay.  Do you want me to go

 3    through it page by page?

 4          Q.   Yeah.  Let's do page by page.

 5          A.   Okay.  So on the front page, update,

 6    Mr. VanderSloot has sent me the following message,

 7    that did come -- I wrote that, which obviously you

 8    don't have it in here because this is the -- from the

 9    website.

10          Q.   Right.

11          A.   "Update.  Speaker Bedke sent me the

12    following message."  I would've wrote that.

13          Q.   Okay.  Let me stop you there for just a

14    second.  It says "update" on both of those.  Would

15    those have been inserted after the -- after the

16    article was first published?

17          A.   Correct.  I -- yeah.  Yeah, I -- the --

18    yeah.  An update would apply.  That came after.  I

19    don't remember exactly.

20          Q.   Okay.

21          A.   But if I wrote "update," it likely came

22    after it was published.

23          Q.   Okay.

24          A.   Sorry.

25          Q.   No, you're good.  Go ahead.
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 1          A.   The third page, where it says "note," I

 2    believe I wrote that.

 3          Q.   Okay.

 4          A.   Four, five -- I think this is page 6.

 5    Page 6, this first paragraph looks more like my

 6    writing.  I believe I wrote this, because I was the

 7    one that went to the Boise FBI office.  But I -- I

 8    have a question mark there, because I believe that

 9    was me, but I don't know 100 percent.

10          Q.   Okay.

11          A.   Seven, eight -- page 9.  Page 9, the --

12    the top line, "Keep Idaho Free reached out to Bedke,"

13    was most likely me, and I -- I presume, since I am

14    the one that reached out to them, that I wrote that

15    particular sentence.

16          Q.   Okay.

17          A.   The very last page, the note, I believe,

18    was also me.

19          Q.   Okay.

20          A.   And that's kind of what I've got.

21          Q.   Why did you write that note?

22          A.   Based on -- just based on my opinion on

23    listening to the phone call.  I -- it was my opinion

24    that she wasn't being sincere in how she was talking

25    to -- she didn't do very much talking on the phone
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 1    call, but from what little she did, it didn't sound

 2    like maybe she believed Graf, but that's -- that was

 3    just my opinion.

 4          Q.   Okay.  Will you take a look at Exhibit 4

 5    real quick?  Does that look like it's also still part

 6    of Exhibit 11, the first article?

 7          A.   Yeah.  I think it's on page 10 or 11.

 8    I'm not sure what page that is, but...

 9          Q.   Okay.

10          A.   At least -- at least part of it is.

11    Hold on.  Yeah, when you printed this off, it doesn't

12    look like some of this is in there.  This whole one

13    is in here, right?  And this here, but some of this

14    is not here.

15            MR. WAYMENT: It's cut off when you printed

16    it.

17            THE WITNESS: Yeah, when they printed it,

18    yeah, they printed it somewhere.

19          Q.   BY MR. ALLEN:  Okay.  So some of it is

20    the same content and some of it does not appear to

21    be?

22          A.   Yeah.  When you printed it, it looks

23    like it cut off some of Mr. VanderSloot's quote.

24          Q.   Okay.

25          A.   It starts about here, but this part up
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 1    here looks like it's missing from up there.

 2            MR. WAYMENT: And it doesn't look like it has

 3    any introduction either.  I didn't see the

 4    introduction.

 5            THE WITNESS: Correct.  Yeah.  And that's not

 6    in this, and that's what I meant right in here.

 7            MR. WAYMENT: That "in fact."

 8            THE WITNESS: Yeah.

 9            MR. WAYMENT: Okay.

10            MR. ALLEN: Okay.  All right.  Let's mark

11    this one 12.

12                 (Exhibit 12 marked.)

13          Q.   BY MR. ALLEN:  Can you tell me what this

14    one is?

15          A.   It's the second article in the four-part

16    series.

17          Q.   Okay.  Sorry, I -- back to -- back to 11

18    for just a quick second.  You said that the paragraph

19    referencing the FBI office in Boise was yours,

20    correct?

21          A.   I believe I --

22          Q.   Or you believe it was?

23          A.   -- said it was, yeah.

24          Q.   Do you recall having a conversation with

25    the Boise FBI office staffer?
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 1          A.   We had a conversation through an

 2    intercom.

 3          Q.   Okay.

 4          A.   But yes.

 5          Q.   Have you had any -- any conversations

 6    with anybody else regarding Mr. Graf's

 7    representations about his communications with the

 8    FBI?

 9          A.   Yeah.  So when I went to the Boise FBI

10    field office to ask if Mr. Graf was employed or

11    whatever, they basically told me to call the FBI tip

12    line and -- and talk to them.  And so I did that.

13          Q.   Okay.  And what did they tell you?

14          A.   They -- not much.

15          Q.   Okay.

16          A.   They -- you know, "We'll look into it."

17    Never heard back, I never followed up.

18          Q.   Okay.  So would it be fair to say that

19    you don't have any actual knowledge about any

20    communications that Greg has or has not had with any

21    agents with the FBI?

22          A.   Just what he mentioned in deposition

23    yesterday.

24          Q.   Okay.  And I'm not referring to what he

25    knows or what he believes.  You personally, you don't
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 1    have any knowledge --

 2          A.   I do not.

 3          Q.   -- about the subject matter?

 4                 Okay.  All right.  So what is -- what is

 5    Exhibit 12?

 6          A.   That is Part 2.

 7          Q.   Part 2 of the article that was created

 8    related to the recording?

 9          A.   Yes, sir.

10          Q.   And do you know who authored this

11    Part 2?

12          A.   Same as Part 1.  Dustin wrote the

13    articles.  I likely did some editing, and then we

14    published it.

15          Q.   All right.  So let me have you do the

16    same exercise with this one and go through and mark

17    each paragraph that was authored by you.

18          A.   Okay.  So I guess we have a problem

19    because I -- maybe I should have caught that in here,

20    but, like, the -- the whole thing isn't here because

21    of the form -- how it came out for -- you see, like,

22    all sorts of send, save, and then it goes to the next

23    page, and you can kind of see now to the rest of the

24    story.  So I'm not -- there is no content.

25          Q.   All right.  The way it printed out?
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 1          A.   Yeah.

 2          Q.   Why don't we do this.  Why don't we take

 3    a break.  I'll see if I can get copies that are

 4    complete, and then we'll go through this again.

 5          A.   Okay.

 6          Q.   And we may replace the existing exhibits

 7    if we can get a better printout.

 8          A.   Sure.

 9                 (A recess was taken from 10:46 a.m. to

10    11:12 a.m.)

11            MR. ALLEN: All right.  Let's go back on the

12    record.

13          Q.   BY MR. ALLEN:  So while we were off the

14    record, you went through and marked up a new

15    Exhibit 11 that we reprinted to correct some printing

16    deficiencies from the original Exhibit 11.

17                 In the process of remarking the new

18    Exhibit 11, did you find anything new that would have

19    been your authorship versus Mr. Hurst's authorship?

20          A.   Not that I saw.

21          Q.   Did you take the opportunity -- or do

22    you want to take the opportunity to see -- will you

23    take the opportunity to see if there's anything that

24    was not included in the badly printed Exhibit 11 that

25    is now this one that is your authorship?
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 1          A.   Yes.  Do you want me to read off the

 2    ones that we've remarked and which pages?

 3          Q.   First take a minute to just make sure

 4    there's not anything else --

 5          A.   Okay.

 6          Q.   -- and then we'll go through it.

 7          A.   Okay.

 8          Q.   Okay.  Let's walk back through and just

 9    identify each one as -- from front to back.

10          A.   Page 1, the update line.

11          Q.   Okay.

12          A.   I'm going to add that I would have been

13    the one that inserted the quotes from other people.

14    I didn't write the quotes.

15          Q.   Okay.

16          A.   The box that you see --

17          Q.   The boxed?

18          A.   The boxes.

19          Q.   -- quotes?

20          A.   Yeah.  Okay.  So both of those on page 2

21    and then also the update in between those boxed

22    quotes.

23          Q.   Okay.

24          A.   Note on the bottom of page 3.

25          Q.   Okay.
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 1          A.   Question mark on the last paragraph on

 2    page 4.  I believe that was me, but I'm not

 3    100 percent sure.

 4          Q.   Okay.

 5          A.   The second to last paragraph on page 5,

 6    a question mark.  And I believe I wrote that but not

 7    100 percent.

 8                 Page 7, again, a question mark on "in

 9    fact," the fourth paragraph down.

10          Q.   "In fact, in June of 2019, VanderSloot

11    assured me he had urged Graf to remove himself from

12    IdahoConservatives.com.  Here's what VanderSloot

13    wrote then."  That paragraph?

14          A.   Correct, I believe that was me.  I'm not

15    100 percent sure, but I believe it was.

16          Q.   Okay.

17          A.   I would have inserted that quote.

18          Q.   Okay.

19          A.   Same thing on page 8, I would have

20    inserted the quote.  And, yeah, the note on the

21    bottom I believe was me.  Question mark there.  I

22    believe that I wrote that, but -- and I think that's

23    the rest of it, of the actual article.

24          Q.   Okay.

25          A.   Yeah.
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 1          Q.   Let's keep that one in front of you for

 2    a minute.

 3          A.   Okay.

 4          Q.   Does it appear to you now to reflect a

 5    complete copy of the article?

 6          A.   This does appear to reflect a complete

 7    copy.

 8          Q.   All right.  Let me have you turn to

 9    page 9 of the exhibit.

10          A.   Okay.

11          Q.   At the top -- near the top it

12    says "tagged," and then there were several names,

13    organizations, et cetera.

14          A.   Sure.

15          Q.   Are those tags that are created by you

16    when you post the article?

17          A.   When you are in -- publishing the

18    article, there's a box for tags.  So you have to

19    type -- type those in there.

20          Q.   Okay.  So would you have created these

21    tags?

22          A.   Yeah, the tags would have -- would have

23    been me as well.

24          Q.   Okay.  So other than the tags, the other

25    items that you checked, and the handful that you put
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 1    question marks next to, is all of this content Dustin

 2    Hurst's in origin?

 3          A.   As far as on the written portions?

 4          Q.   Yes.

 5          A.   As far as I know.  I told my attorney

 6    that if I plugged Dustin's draft in there and the

 7    word "the" was missing an "E," I would have probably

 8    corrected that.  But I -- I have no recollection of

 9    any potential grammatical changes.

10          Q.   Okay.  Is there a reason that Dustin was

11    not given credit for authorship when it was posted?

12          A.   I don't know why I chose to put my name

13    on there instead of him.

14          Q.   Okay.  Turn to page 10, if you will.

15                 It appears that this reflects some

16    comments that were made that your website is set up

17    to allow people to leave replies; is that accurate?

18    Is that what these are?

19          A.   The website does allow people to leave

20    comments, but I haven't reviewed -- I don't even know

21    that I -- they're -- the way I have it set up is

22    they'll automatically be posted.

23          Q.   Okay.

24          A.   So I don't go and filter them or

25    whatever.  So -- but it -- I assume these are posted
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 1    on the article, but I haven't verified that.

 2          Q.   Okay.  It looks like most of the people

 3    posting comments use either a pseudonym or just a

 4    first name.  As you look as these, can you identify

 5    who any of these people are?

 6          A.   I recognize the name David Lyon.  I

 7    don't know if that's the David Lyon that I --

 8          Q.   Sure.  Somebody using his name

 9    potentially, yeah?

10          A.   -- that I know, yeah.  Other than that,

11    I don't know that I know of any of these.  Other

12    than -- all of the rest of these look like one first

13    name or fake names.

14          Q.   And would your website enable you to see

15    who it was that actually posted this content?

16          A.   I -- you know, I don't know.  Possibly.

17    I know -- I don't know.  Your client may know that

18    question better than me, honestly.  I could -- I

19    could look but I don't know if it -- because I know

20    that I can delete the comment if I want.  But I don't

21    know that there's any associated e-mail address or

22    anything like that.

23          Q.   Okay.

24          A.   I'd have to look.

25          Q.   Okay.  Would you be willing to take a
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 1    look at that and see, let your attorney know?

 2          A.   Yeah.

 3            MR. WAYMENT: Are you asking that he do it

 4    right now, or are you asking --

 5          Q.   BY MR. ALLEN:  No, no, no, no, no.

 6          A.   Oh, sorry.

 7          Q.   Just --

 8          A.   Yes.

 9          Q.   -- when you get a chance, take a look

10    and let Mr. Wayment and Mr. Tolson know if, in fact,

11    you're able to identify who those people are, and

12    then who they are, if you are able to.

13          A.   Sure.

14          Q.   All right.  I'll pass this one down now.

15    It's Exhibit 12.

16                 So we have Exhibit 12 in front of you

17    now.  Can you identify what that is?

18          A.   It is Part 2 of the articles based on

19    the recording.

20          Q.   Will you take a look and make sure that

21    it appears to be a complete copy of Part 2?

22          A.   I believe so.

23          Q.   Okay.  Will you take a minute now and go

24    through and identify that portion of this document

25    that is your authorship?
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 1          A.   It's all right.  On page 7, the last

 2    paragraph, I'm not seeing a continuation of -- or

 3    maybe I'm just missing it.  Sorry, I don't want to

 4    be -- do you see what I'm saying?

 5          Q.   I do.

 6          A.   Like, clearly the sentence got cut

 7    somewhere.

 8          Q.   Why don't you take a look at Part 3 and

 9    Part 4 and see if there's anything missing from that?

10          A.   You just want me to check for -- and see

11    if it's missing or if it's full?

12          Q.   Yeah.

13          A.   Okay.  So these ones were good, right?

14    So I think 3 and 4 are good.

15            MR. ALLEN: All right.  Let's go off the

16    record again for just a minute.

17                 (A recess was taken from 11:33 a.m. to

18    11:49 a.m.)

19            MR. ALLEN: Let's go back on the record.

20          Q.   BY MR. ALLEN:  All right.  You now have

21    in front of you what's been marked as Exhibit 12.

22    Does that appear now to be a complete copy of the

23    second article?

24          A.   It appears that way, yes.

25          Q.   Okay.  And have you taken the
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 1    opportunity to go through that and mark what you

 2    authored?

 3          A.   I did.

 4          Q.   Will you tell us what you authored?

 5            THE WITNESS: Is everybody ready?  I'll speak

 6    loud for the hearing-impaired.

 7            MR. SMITH: Thank you.

 8            THE WITNESS: On page 2, the bold:  "Claim 1:

 9    Graf accuses the state legislator from District 32 of

10    being a sexual predator."  That is mine.  I would

11    have also inserted the YouTube video.

12                 Page 3, the bold:  "Claim 2:  Graf

13    claims Chad Christensen runs an Idaho Three Percent

14    militia group," would have been mine.  The one line

15    above the YouTube video, I believe, is also mine.

16    And I also inserted the YouTube video.

17                 Page 4, the first paragraph, second

18    sentence, may have been me.  That one's a question

19    mark.

20            MR. DINDINGER: Can you read the sentence?

21    Just --

22            THE WITNESS: Yeah, sorry.  "Christensen has

23    confirmed to KIF he does not nor has he ever ran any

24    Three Percent group."  The, "Claim 3," bold, "Graf

25    insinuates the legislator from District 32 is a
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 1    racist."  That, I believe, is mine.  The bold,

 2    "Claim 4: Does Graf intimate that Christensen's

 3    beliefs and rhetoric will lead to Little's

 4    kidnapping," question mark.  I believe that is mine.

 5                 Page 5, I inserted the YouTube link.

 6    The bold:  "Claim 5:  Graf claims that Christensen is

 7    not stable."  I believe that is mine.

 8                 Page 6, I inserted the YouTube link.

 9                 Page 7, the red box at the top:  "Did

10    Jen -- Jennifer Ellis -- give you the idea?"  That --

11    that paragraph, I inserted that quote.  The bold text

12    in between:  "Graf then follows that text message up

13    with an additional text," paragraph, that I believe

14    is mine.  The red paragraph underneath that, that

15    quote, I would have inserted.

16                 On page 8, the YouTube link or video,

17    whatever, I would have inserted.  Bottom on the

18    notes, I definitely did note 3.  The other two notes

19    are question marks.  It looks like it's potentially

20    mine, but I don't -- I don't remember.

21                 Page 9 and 10 is the letter that we got

22    from Mr. Allen.  And I would have inserted those into

23    the article.

24                 And then page 11, the tags in -- I would

25    have put the tags in.  I think that is all.
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 1                 (A discussion was held off the record.)

 2            MR. ALLEN: Back on the record.

 3          Q.   BY MR. ALLEN:  Mr. Pruett, you just

 4    identified what you authored or you believe you

 5    authored, and you stated that everything else was

 6    authored by Mr. Hurst?

 7          A.   To the best of my knowledge.

 8          Q.   Would anybody else have had input into

 9    the content of Part 2 of the articles?

10          A.   I had two attorneys review Part 2.

11          Q.   Okay.  Anybody else?

12          A.   No.

13          Q.   All right.

14          A.   Not that I recall.

15            MR. ALLEN: Let's mark this as 13.

16                 (Exhibit 13 marked.)

17          Q.   BY MR. ALLEN:  All right.  You've been

18    handed what is marked as Exhibit 13.  What does this

19    document appear to be?

20          A.   This is Part 3 of the four-part series

21    based on the audio recording.

22          Q.   Okay.

23            MR. SMITH: Are we missing one of these?

24            THE WITNESS: We should be on No. 3.

25            MR. SMITH: Okay.  All right.  So this is 13?
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 1          Q.   BY MR. ALLEN:  Okay.  Let me have you go

 2    through the same exercise with respect to this

 3    article.

 4          A.   Okay.

 5          Q.   And identify what you wrote versus what

 6    Mr. Hurst wrote.

 7          A.   Okay.

 8          Q.   All right.  Go ahead and tell us what

 9    you authored in this particular part of the article.

10          A.   Okay.  Starting on page 2, the top line:

11    "Update:  Representative Tammy Nichols" line would

12    have been me, most likely.  I would have inserted the

13    quote directly beneath that, which is from her.

14                 I don't know, maybe the fourth

15    paragraph -- I'm not sure how to describe it -- where

16    it says:  "To review, read Part 1 here."  The "read

17    Part 1 here" is probably mine, because it would have

18    been a hyperlink back to a different article.  So I

19    presume that I would have added that in between

20    there.

21          Q.   Okay.

22          A.   Same thing in the next paragraph down in

23    Part 2, I would have added the hyperlink.  I -- I

24    don't recall if I wrote -- actually wrote "read

25    Part 1 here," or whatever, but I know that I would
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 1    have added the hyperlinks back to the previous

 2    articles.

 3                 Page 3, I believe the top one is mine.

 4    And I would have inserted the YouTube video.

 5                 Page 4, I would have inserted the

 6    YouTube video.

 7                 Page 5, the bold paragraph, the second

 8    paragraph:  "Graf bizarrely claims that he and his

 9    crew over at IdahoConservatives.com," that paragraph

10    is a question mark.  That -- it may have been me.  I

11    don't recall.

12            MR. SMITH: Excuse me, did you say page 3,

13    that bottom?  Is that something you wrote?

14            THE WITNESS: I -- I don't believe so.

15            MR. SMITH: Okay.

16            THE WITNESS: Back on page 5, second to last

17    paragraph or whatever you want to call it, the bold:

18    "You can read the rest here," was probably me linking

19    to the -- I believe the Idaho Freedom Foundation, how

20    they rate a bill, whatever all those questions were.

21                 Page 6, I believe -- I believe this is a

22    question mark that the last paragraph was mine.  And

23    then I would have added the tags at the bottom of

24    page 6.

25          Q.   BY MR. ALLEN:  Okay.  Let's go through
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 1    the same exercise now with respect to Part 4.  Take a

 2    look at that and tell me if it looks like a complete

 3    copy of Part 4.

 4                 (Exhibit 14 marked.)

 5            THE WITNESS: I believe this is a full copy.

 6          Q.   BY MR. ALLEN:  All right.  Will you

 7    mark, please, what you authored?

 8          A.   Okay.

 9          Q.   All right.  Let us know what you

10    authored here.

11          A.   Okay.  Page 2, I inserted the YouTube

12    video.

13                 Page 3, the bold:  "Here's what Beck

14    told Keep Idaho Free," line, that is likely mine.  I

15    also inserted the quote directly before that -- or,

16    excuse me, after.  The bottom of page 3, a paragraph:

17    "In a deposition, Graf had to admit" -- that one, I'm

18    not sure if that was Dustin or mine.

19                 The top of -- the top paragraph on

20  page 4:  "However, Graf tells Christensen's private

21    employer," that paragraph is also a question mark and

22    not entirely sure whose that one was.  I inserted the

23    YouTube video on page 4.  The bottom paragraph on

24    page 4, the bold:  "One commenter named John

25    Henager," paragraph, I'm not sure on that one.
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 1                 Between me and Dustin -- I inserted the

 2    image right after that on page 5.

 3                 And then page 6, the paragraph -- I

 4    guess fourth:  "After listening to this audio

 5    numerous times and trying to piece together all of

 6    Graf's lies," that one, I'm not sure if it's mine or

 7    Dustin's.  It may be mine.

 8                 The next paragraph after that:  "We hope

 9    that you have learned as much as we have," paragraph,

10    that one's also a question mark.  I'm not sure if

11    that was mine or Dustin's.  And then the tags at the

12    bottom would have been in -- put in by me.

13          Q.   All right.  And would Dustin have been

14    the author of anything you didn't write?

15          A.   Yes.

16          Q.   Anybody else have any input into this

17    one?

18          A.   I had two attorneys review the article.

19          Q.   Okay.  Tell me what the purpose of the

20    tags is.

21          A.   I believe the purpose of tags is so

22    that, like, for instance, if I -- in order to find

23    the articles on my phone, I can type in "Greg Graf"

24    or "Doyle Beck" or "Greg Pruett" or whatever, and I

25    believe that helps -- helps them show up so I can --
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 1    I can find them.

 2                 Like, if you go to the Keep Idaho Free

 3    and you wanted to know any article written that has

 4    Mr. Graf's name in it, you could type that in the

 5    search, and I believe that that would pull up any

 6    article that is on our site about -- or that may

 7    contain his name.

 8          Q.   How much time did you put into the

 9    creation of these articles?

10          A.   I don't know.

11          Q.   Okay.  Any idea?

12          A.   I guess, can you clarify?  When you

13    say "creation of the articles"...

14          Q.   Well, from the time that you received

15    the recording to the time that these were published,

16    how much time did you invest in this project?

17          A.   I -- I mean, I'm going to take a wild

18    guess and say a dozen hours, maybe.

19          Q.   Okay.

20          A.   I don't know.

21          Q.   Okay.  So more than ten?

22          A.   Yeah.  I would say more than ten.

23          Q.   Okay.  Less than 20?

24          A.   Probably less than 20.

25          Q.   All right.  That gives us a range.
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 1          A.   Sure.

 2          Q.   And you've authored other articles about

 3    Mr. Graf as well, right, or been involved in the

 4    creation of?

 5          A.   Yeah.  There's other articles on Keep

 6    Idaho Free and maybe even GregPruett.com that have

 7    either contained his name or -- I don't know if

 8    there's any specific -- like this, but --

 9          Q.   I mean, these are very focused on him.

10          A.   Correct.  Yeah.

11          Q.   All right.  Are you familiar with the

12    Twitter handle "Greasy Greg Graf"?

13          A.   A Twitter handle?

14          Q.   Yeah.  A Twitter profile that uses that

15    name.

16          A.   I have never had a Twitter profile where

17    the handle was "Greasy Greg Graf."

18          Q.   Are you familiar with one, though?  Have

19    you ever seen one?

20          A.   Not that I remember.  I know a number of

21    people have used that name, but I don't remember a

22    specific Twitter handle where there could've been --

23    sure.

24            MR. ALLEN: Okay.  Let's mark this as 15.

25                 (Exhibit 15 marked.)
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 1          Q.   BY MR. ALLEN:  Can you tell me what this

 2    is?

 3          A.   It looks like a Facebook post.

 4          Q.   Okay.  Is this from your Facebook page?

 5          A.   This I believe is from a -- it looks --

 6    probably from my Facebook profile, not the page.  But

 7    I could be wrong.

 8          Q.   Okay.

 9          A.   I don't -- I don't recall.

10          Q.   Okay.  Do you recall posting this?

11          A.   I -- it looks like mine.

12          Q.   Okay.  Is this related in any way to the

13    articles we just reviewed?

14          A.   Yeah, this is probably right before or

15    as we were talking to Stephanie Mickelsen on KID.

16          Q.   Okay.  And what was the purpose of this

17    post?

18          A.   We were talking to Stephanie Mickelsen

19    about the articles in question.

20          Q.   Okay.

21          A.   So I let whoever was on my profile -- if

22    it -- if it was for my profile, then I was letting

23    them know I was talking about Mr. Graf.

24          Q.   Just so we get a clear record:  Would

25    that have been Stephanie Lucas?
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 1          A.   Oh, yeah.  What did I say?

 2          Q.   Stephanie Mickelsen?

 3          A.   Sorry.  Correct.  Yes.

 4          Q.   That's okay.

 5                 Stephanie was referenced in the last

 6    article that you -- Stephanie Mickelsen was

 7    referenced in the last article that you referenced.

 8            MR. ALLEN: Let's mark this as next.

 9                 (Exhibit 16 marked.)

10          Q.   BY MR. ALLEN:  Do you recognize this?

11          A.   Yes.

12          Q.   Tell me what this is.

13          A.   This looks like a post from when I had

14    a -- so the Greg Pruett for Idaho would have been the

15    Facebook page; Keep Idaho Free is a Facebook page.

16          Q.   Okay.

17          A.   Sharing, it looks like, Part 4.

18          Q.   Okay.  And what would the point of this

19    post have been?

20          A.   To share the latest article that we had

21    put together.

22          Q.   Okay.  And it looks like you posted both

23    from Keep Idaho Free and then shared that again from

24    Greg Pruett for Idaho; is that accurate?

25          A.   Yeah, it looks like underneath is
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 1    probably where the -- so the post on Keep Idaho Free

 2    and then, yeah, it looks like it's a share to my

 3    page.

 4          Q.   Okay.  So you're cross-promoting this

 5    across multiple streams?

 6          A.   I shared it from one public page to

 7    another public page.  So if you mean on the same

 8    platform, then, yeah, that's on the same platform.

 9          Q.   Okay.  Let's mark this as next.

10                 (Exhibit 17 marked.)

11          Q.   BY MR. ALLEN:  All right.  Do you

12    recognize this one?

13          A.   Yes.  Yeah.  It looks like mine, my

14    page.

15          Q.   So with respect to this and the prior

16    Exhibit 17, would you have you been the person that

17    published or posted the article to the Keep Idaho

18    Free Facebook page?

19            MR. WAYMENT: I think that you meant the

20    prior Exhibit 16, right?

21          Q.   BY MR. ALLEN:  With respect to both,

22    yes, the prior Exhibit 16, Exhibit 16 and 17, would

23    you have been the person that posted the article to

24    the Keep Idaho Free Facebook page?

25          A.   Yeah.
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 1          Q.   Okay.  Would you also have been the

 2    person who posted it to the Greg Pruett for Idaho

 3    Facebook page?

 4          A.   Yes.

 5          Q.   Okay.  Did you promote the articles by

 6    publishing them in -- or posting about them anywhere

 7    other than Keep Idaho Free and Greg Pruett for Idaho?

 8          A.   I -- yeah, I presume so.  I -- do I

 9    remember all of them?  He -- he probably does.

10          Q.   Okay.  Do you remember -- do you

11    remember any?

12          A.   Yeah.  Well, it's possible that I posted

13    them on Twitter.  But I -- I don't -- I don't recall

14    if I did.  If I did have a Twitter handle, then I

15    probably did at that time.  Facebook, Twitter, those

16    would have been the two social media platforms that I

17    would have posted on if I did.

18          Q.   Okay.  Did you also post about this

19    article on YouTube?

20          A.   I don't remember if I posted about the

21    article.  But I posted -- as you saw in the -- in the

22    articles, there's YouTube, the audio -- the audio

23    that came from the -- the full audio, those clips are

24    all -- were all posted on YouTube.  I don't remember

25    if I, you know, did a video where I was talking about
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 1    it.  I may have or I may not.  I -- I don't remember.

 2          Q.   Okay.  Do you recall anything else that

 3    you did to promote this story?

 4          A.   I think it was sent out in a couple of

 5    e-mails that I remember.

 6          Q.   Did you -- you mentioned Stephanie

 7    Mickelsen inadvertently.  But did you talk to

 8    Stephanie Mickelsen at all about the -- the recording

 9    or the articles?

10          A.   I did not, no.

11          Q.   What about Jennifer Ellis?  Did you talk

12    to Jennifer Ellis at all?

13          A.   I -- I did -- not about the -- I've gone

14    back and forth with her on -- when -- when it was the

15    Idaho Conservatives page, I know I've had

16    communication with her.  But I don't think we had any

17    communication about the articles, but I -- not that I

18    recall.

19          Q.   As you were in the process of creating

20    them, did you have any communication with Doyle Beck

21    about them?

22          A.   Yeah.  Yeah.  Because one of the

23    articles I had to get a quote about the accusation

24    that Mr. Graf had made against him.

25          Q.   Did you contact him, or did he contact
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 1    you?

 2          A.   I believe I reached out to him to ask

 3    him about...

 4          Q.   Do you recall the substance of that

 5    conversation?

 6          A.   We talked about the accusation of -- I

 7    can't remember, it was something about a tomato plant

 8    and some money that had been moved around or

 9    allegedly moved around somehow.  We talked about

10    that.  And that's why -- I think in the -- whichever

11    article had this stuff about Doyle Beck, there was

12    also something about his previous deposition and

13    stuff.  And I don't remember if that came up with me

14    or if Dustin had talked to -- to Doyle.  I don't

15    remember on that.  But we definitely talked about the

16    tomato plant accusation, whatever it is.

17            MR. ALLEN: Okay.  I'm going to suspend this

18    one for the rest of the day until we can get the

19    discovery, because I don't want to not have time for

20    Mr. Christensen.

21            THE WITNESS: Sure.

22            MR. ALLEN: So I'm going let you go at this

23    point in time, but reserving the right to recall you

24    once we have the e-mails, et cetera, that's coming in

25    the discovery responses.
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 1            THE WITNESS: Okay.

 2            MR. ALLEN: Okay?

 3            MR. WAYMENT: We're working on those.  We'll

 4    try to get them to you by the end of the week.

 5            MR. ALLEN: Okay.  Excellent.

 6            THE WITNESS: And they're not asking me

 7    questions, I assume?

 8            MR. ALLEN: They can if they want to.

 9            MR. OBORN: Yeah.  I'd like to ask a few

10    questions.

11                         EXAMINATION

12    BY MR. OBORN: 

13          Q.   So, Mr. Pruett -- well, let's start with

14    Exhibit 11.

15                 So page 8 --

16          A.   Okay.

17          Q.   -- at the bottom, I think you said you

18    inserted that note there; is that correct?

19          A.   I believe I did.  I put a question mark.

20    I believe that was me.

21          Q.   Okay.  Did you have any communication

22    with EmmaLee Robinson about that before you inserted

23    that into the article?

24          A.   No.  No.  Not at all.

25          Q.   When -- did you know EmmaLee Robinson
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 1    before this recording was made?

 2          A.   I did not.

 3          Q.   Did you ever have any communication with

 4    EmmaLee Robinson before the recording of the phone

 5    call with Gregory Graf about her recording the phone

 6    call with Gregory Graf?

 7          A.   No.

 8          Q.   Okay.  Did -- did you have any

 9    conversations with Dustin Hurst or Chad Christensen

10    about EmmaLee Robinson recording her conversation

11    with Gregory Graf before she recorded the

12    conversation with Gregory Graf?

13          A.   None.

14          Q.   Before -- did you know that EmmaLee

15    Robinson was going to have a conversation with

16    Gregory Graf before the recording was made?

17          A.   I did not.

18          Q.   Did EmmaLee Robinson provide any

19    content -- other than the recording itself, did

20    EmmaLee Robinson provide directly to you any

21    information or anything else that was used in the

22    articles?

23          A.   No.

24          Q.   Did she have any editorial authority

25    over the content of the articles?

Min-U-Script® (22) Pages 85 - 88



CHRISTENSEN vs.
GRAF, et al.

GREG PRUETT
August 01, 2023

Page 89

 1          A.   No.

 2          Q.   Did you seek her approval before the

 3    articles were posted?

 4          A.   I did not.

 5          Q.   The -- are -- is any of the opinions

 6    about the content of the recording there in the

 7    articles, are those opinions or statements taken from

 8    EmmaLee Robinson?

 9          A.   No.  You mean like the note at the end

10    here?

11          Q.   No, like the actual content of the

12    articles itself, where it evaluates the -- what was

13    said in the recording.

14          A.   Sorry.  Can you repeat the -- the

15    original question just so I'm clear?

16                 (Requested portion of record read.)

17            THE WITNESS: Oh.  No.

18          Q.   BY MR. OBORN:  So the opinions in the

19    article are either your opinions for the portions

20    that you drafted or opinions by Mr. Hurst?

21          A.   Correct.  Yeah.

22            MR. OBORN: I don't have any other questions.

23            MR. SMITH: I have no questions.

24   

25   
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 1            MR. DINDINGER: I just have a couple.

 2                         EXAMINATION

 3    BY MR. DINDINGER: 

 4          Q.   Greg, did you have any communications

 5    with Chad Christensen about anyone making a recording

 6    of Mr. Graf prior to the publication of these

 7    articles?

 8          A.   No.

 9          Q.   Or prior to you coming into possession

10    of the recording?  Maybe I should say that.

11          A.   No.

12          Q.   Okay.  Does Chad Christensen have or did

13    he ever have any ownership or control over the Keep

14    Idaho Free website?

15          A.   No.

16          Q.   Okay.  Did Chad play any role in

17    authoring these articles that we've just discussed?

18          A.   No.

19          Q.   Did Chad play any role in publishing

20    these articles that we've just discussed?

21          A.   No.

22          Q.   Okay.  And did you seek Chad

23    Christensen's consent or approval for each or any of

24    the articles prior to publishing them?

25          A.   No.

Page 91

 1            MR. DINDINGER: Okay.  That's all I have --

 2          Q.   BY MR. DINDINGER:  Oh, actually, I do

 3    have one more.  I apologize.

 4                 Mr. Pruett, you were in the deposition

 5    of Mr. Graf yesterday, weren't you?

 6          A.   Yes.

 7          Q.   All right.  Do you recall Mr. Graf's

 8    testimony -- I believe it was an accusation that you

 9    had published an unflattering photo of him.  Do you

10    recall that testimony?

11          A.   I -- I remember discussion about -- that

12    he had talked about the -- the ownership of this

13    photo.  But I don't remember -- I don't remember the

14    unflattering photo comment.

15          Q.   And the only reason I ask is I was just

16    wondering if -- and I see there's several different

17    permutations of this photo here.  But if this photo

18    that's prominently featured on the first page of

19    Exhibit 11 might have been the one that Mr. Graf was

20    discussing.  Do you have any idea?

21          A.   To my knowledge, that was the only photo

22    I think that we ever knew existed of him.  And that

23    was why that one was used.

24            MR. DINDINGER: That's all I've got.  Thank

25    you.
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 1            MR. ALLEN: I've just got one more follow-up

 2    question.

 3                     FURTHER EXAMINATION

 4    BY MR. ALLEN: 

 5          Q.   Do you still have Exhibit 11 there in

 6    front of you?

 7          A.   Yes, sir.

 8          Q.   So at the bottom of page 3, there's a

 9    note that you indicated you put in, correct?

10          A.   Yes.

11          Q.   And it says:  "Note:  A previous version

12    of this audio was edited to remove the name of an

13    individual who works for Melaleuca and is not part of

14    this story."

15                 Did I read that correctly?

16          A.   Correct.

17          Q.   Do you recall who that individual was?

18          A.   I believe from the audio it was Tony

19    something.  Tony -- Tony -- some guy that works high

20    up in Melaleuca, I believe, but his name was Tony.

21    And I didn't really feel like his -- his name being

22    in there -- in the article and published -- or excuse

23    me, in that video was -- so I think that we had just

24    bleeped it out or cut it when his name was mentioned

25    so that he wasn't part of that.
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 1          Q.   And, in fact, EmmaLee Robinson

 2    specifically asked you to not include Tony's name in

 3    the article, correct?

 4          A.   I don't remember.

 5          Q.   You don't remember?

 6          A.   I don't recall, yeah.  Yeah.

 7            MR. ALLEN: All right.  That's all.

 8            THE COURT REPORTER: I just need to know if

 9    we're doing a read and sign and if we're doing the

10    same orders as yesterday.

11            THE WITNESS: Sure.  Yeah.

12            MR. WAYMENT: Send it to Aaron.

13            MR. DINDINGER: Electronic only with the

14    exhibits on this one.

15            MR. ALLEN: Same as yesterday.

16            MR. OBORN: Same order for me.

17            MR. SMITH: Same as yesterday.  No order.

18            MR. WAYMENT: If we can get an electronic

19    copy, that would be helpful.

20           (The deposition concluded at 12:32 p.m.)

21   

22   

23   

24   

25   
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 1                  REPORTER'S CERTIFICATE
   
 2 
   
 3   STATE OF IDAHO           )
                              )   ss.
 4   COUNTY OF BONNEVILLE     )
   
 5 
   
 6 
   
 7       I, Sheila T. Fish, CSR, RPR, CRR, and Notary
    Public in and for the State of Idaho, do hereby
 8  certify:
         That prior to being examined Greg Pruett, the
 9  witness named in the foregoing deposition, was by me
    duly sworn to testify to the truth, the whole truth,
10  and nothing but the truth;
         That said deposition was taken down by me in
11  shorthand at the time and place therein named and
    thereafter reduced to typewriting under my direction,
12  and that the foregoing transcript contains a full,
    true, and verbatim record of said deposition.
13       I further certify that I have no interest in the
    event of the action.
14       WITNESS my hand and seal this 15th day of August
    2023.
15 
   
16 
   
17 
   
18 
   
19 
   
20                              Sheila T. Fish
                                Idaho CSR No. 906,
21                              Notary Public in and for
                                the State of Idaho
22 
   
23 
   
24 
   
25 
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 1         DISTRICT COURT SEVENTH JUDICIAL DISTRICT
   
 2                  BONNEVILLE COUNTY IDAHO
   
 3 
   
 4  CHAD CHRISTENSEN,                     )
                                          )
 5      Plaintiff/Counterdefendant,       ) Case No.
    vs.                                   ) CV10-21-1197
 6                                        )
                                          )
 7                                        )
    GREGORY GRAF,                         )
 8                                        )
        Defendant/Counterclaimant/        )
 9           Third-Party Plaintiff,       )
                                          )
10  vs.                                   )
                                          )
11  GREG PRUETT, an individual; DUSTIN    )
    HURST, an individual; and EMMALEE     )
12  ROBINSON, an individual,              )
                                          )
13      Third-Party Defendants.           )
   
14 
   
15                 DEPOSITION OF DUSTIN HURST
   
16           Wednesday, August 2, 2023, 8:57 a.m.
   
17                     Idaho Falls, Idaho
   
18 
   
19 
             BE IT REMEMBERED that the deposition of
20  Dustin Hurst was taken by the attorney for the
    defendant at the office of Beard St. Clair Gaffney,
21  located at 955 Pier View Drive, Idaho Falls, Idaho,
    before Sheila T. Fish, Court Reporter and Notary
22  Public, in and for the State of Idaho, in the
    above-entitled matter.
23 
   
24 
   
25  Reported by:  Sheila T. Fish, CSR #906, RPR, CRR
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 1                   A P P E A R A N C E S
   
 2 
    For the Defendant Gregory Graf:
 3           BEARD ST. CLAIR GAFFNEY
             BY:  JARED W. ALLEN
 4           955 Pier View Drive
             Idaho Falls, Idaho  83402
 5           (208) 523-5171
             Allen@beardstclair.com
 6 
   
 7  For the Plaintiffs:
             DINDINGER & KOHLER, PLLC
 8           BY:  EDWARD W. DINDINGER
             1020 West Main Street, Suite 400
 9           Boise, Idaho  83702
             (208) 616-5459
10           Service@dklawboise.com
   
11 
    For the Third-Party Defendant EmmaLee Robinson:
12           COOPER & LARSEN, CHARTERED
             BY:  J.D. OBORN
13           151 North Third Avenue, #210
             Post Office Box 4229
14           Pocatello, Idaho  83405
             (208) 235-1145
15           jd@cooper-larsen.com
   
16 
    For the Third-Party Defendant Dustin Hurst:
17           SMITH, DRISCOLL & ASSOCIATES, PLLC
             BY:  BRYAN D. SMITH
18           414 Shoup Avenue
             Post Office Box 50731
19           Idaho Falls, Idaho  83405
             (208) 524-0731
20           Filing@eidaholaw.com
   
21 
    Also Present:
22           Greg Pruett
             EmmaLee Robinson
23 
   
24 
   
25 
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 1                   E X A M I N A T I O N
   
 2 
   
 3   DUSTIN HURST                                   Page
   
 4     BY MR. ALLEN.................................   4
       BY MR. OBORN.................................  56
 5     BY MR. PRUETT................................  57
       BY MR. DINDINGER.............................  59
 6 
   
 7 
   
 8 
   
 9 
   
10 
   
11                      E X H I B I T S
   
12   No.                                            Page
   
13   Exhibit 19   Text Thread.  Bates Nos. DH-0014 .. 22
                  - 0021
14   Exhibit 20   Dustin Hurst Tweets.  Bates Nos. .. 31
                  DH-0022 - 0096
15   Exhibit 21   Article.  Bates Nos. DH-0002 - .... 38
                  0011
16 
   
17 
   
18 
   
19 
   
20 
   
21 
   
22 
   
23 
   
24 
   
25 
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 1               (The deposition proceeded at 8:57 a.m.

 2  as follows:)

 3 

 4                      DUSTIN HURST,

 5  produced as a witness at the instance of the

 6  defendant, having been first duly sworn, was examined

 7  and testified as follows:

 8 

 9                       EXAMINATION

10  BY MR. ALLEN: 

11          Q.   All right.  Good morning, Mr. Hurst.

12    Let the record reflect that this is the time and

13    place for the deposition of Mr. Dustin Hurst.

14                 Will you state your name and spell your

15    last name for the reporter?

16          A.   Yeah.  Dustin Harold Hurst.  H-u-r-s-t

17    is the last name.

18          Q.   Have you ever been deposed before,

19    Mr. Hurst?

20          A.   No, sir.

21          Q.   Okay.  Let me cover some ground rules

22    with you then.

23                 You and I need to be really careful

24    about talking over each other.  Culturally we have a

25    tendency in our conversations to anticipate what
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 1    somebody else is saying, anticipate what they're

 2    asking.  It makes it very difficult for her to write

 3    down what I'm saying.  So I'll try to let you finish

 4    your answers before starting my next question.  I'll

 5    ask that you let me finish my question before you

 6    start to answer.  Try not to anticipate.  Does that

 7    sound fair?

 8          A.   Yes, sir.

 9          Q.   Okay.  Great answer.

10                 The next touchpoint is all of your

11    answers that are either "yes" or "no" need to be

12    "yes" or "no" or some other version of an actual

13    word, affirmative, negative, and not "uh-huh" and

14    "uh-uh."  Again, very difficult for her to

15    transcribe.

16          A.   Yes.

17          Q.   Fair enough?

18          A.   Yes, sir.

19          Q.   If you need a break at any time, just

20    let me know.  My only rule on that is I'm not going

21    let you take a break if I've asked a question that

22    you have not yet answered.  So if there's a question

23    on the table, no break.  But any time that you need a

24    break, 15 minutes from now, hours from now, whatever.

25                 All right.  Is there any reason that you

Page 6

 1    cannot today answer my questions fully and fairly?

 2          A.   No, sir.

 3          Q.   Are you on -- under the influence of any

 4    substance that would impair your ability to respond

 5    accurately or -- yes.  Yes.  Accurately or honestly

 6    or recall things well?

 7          A.   No, sir.

 8          Q.   Okay.  Does anybody know that you're

 9    here being deposed today besides the people in this

10    room and the other parties in the case?

11          A.   Yes, sir.

12          Q.   Who have you discussed the deposition

13    with?

14          A.   My wife.

15          Q.   Okay.

16          A.   My kids.  Chad, who is -- Chad

17    Christensen, who is not in the room today.  My

18    employer, and that's it.

19          Q.   Okay.  What did you and your wife talk

20    about?

21          A.   Just the generalities of the case.

22          Q.   Okay.  Like the facts of the case?

23          A.   Just -- you know, we talked about how

24    I'm going to come in here and approach the whole --

25    the whole thing.

Page 7

 1          Q.   Okay.  So what you're going to go

 2    through today, basically?

 3          A.   Yes, sir.

 4          Q.   All right.  What did you and your

 5    employer talk about?

 6          A.   I told her I needed the day off for a

 7    deposition.

 8          Q.   Okay.  And who -- who specifically was

 9    that?

10          A.   Her name is Heather Lauer.  She's the

11    CEO of People United for Privacy Foundation and my

12    supervising director.

13          Q.   Heather Lauer?

14          A.   Yes, sir.

15          Q.   Can you spell that for us?

16          A.   Yes.  L-a-u-e-r.

17          Q.   And what was the organization?

18          A.   People United for Privacy Foundation.

19          Q.   Okay.  How long have you worked for

20    People United for Privacy?

21          A.   As an employee, seven complete months.

22          Q.   Okay.  What is People United for

23    Privacy?

24          A.   It's a 501(c)(3) nonprofit that does

25    policy, education, and advocacy.

Page 8

 1          Q.   Is there a particular focus?

 2          A.   Donor privacy.

 3          Q.   Donor privacy?

 4          A.   Yes, sir.

 5          Q.   Okay.  What did you and Chad talk about

 6    with respect to the deposition?

 7          A.   I -- I understand that he was deposed

 8    yesterday, and I just wanted to know -- we talked

 9    about what types of questions were asked and how that

10    went down.  And we also talked about Mr. Pruett's

11    deposition, just general -- generalities about how it

12    goes.  I've never been through it before and wanted

13    to know how it goes.

14          Q.   Okay.  Anybody else that we haven't

15    covered?

16          A.   My wife -- oh, wait, we talked about

17    her.

18          Q.   And your kids, whatever.

19          A.   Yeah.

20          Q.   Okay.  Where do you currently reside?

21          A.   Do you need full address or just a city?

22          Q.   City is fine.

23          A.   Boise, Idaho.

24          Q.   And how long have you lived in Boise?

25          A.   12 years, I think.  I don't know.  But
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 1    it's been a long time.

 2          Q.   How old are you?

 3          A.   37.

 4          Q.   So most of your adult life you've been

 5    in Boise?

 6          A.   Yeah.

 7          Q.   Okay.  Where did you graduate from high

 8    school?

 9          A.   Carbon High School in Price, Utah.

10          Q.   Did you go to college?

11          A.   Yes, sir.

12          Q.   Did you grow up in Price?

13          A.   I spent eight years in Price in my

14    youth.

15          Q.   Okay.  Where did you go to college?

16          A.   I attended North Idaho College in Coeur

17    d'Alene for the first 2.5 years.  It took me a little

18    longer than it should have.  And then I finished my

19    four-year degree at Boise State University.

20          Q.   Did you get an associate's degree from

21    North Idaho?

22          A.   Yes, sir.

23          Q.   In what?

24          A.   General studies, I think.

25          Q.   Okay.  And a degree from BSU.  What

Page 10

 1    degree was that in?

 2          A.   Communication, with a minor in political

 3    science.

 4          Q.   Okay.  When did you graduate from Boise

 5    State?

 6          A.   2009, I think.  It's been so long.

 7          Q.   Did you leave Boise for a time after

 8    graduation, after you moved back there?

 9          A.   Yes, sir.

10          Q.   Where did you go?

11          A.   I went to Helena, Montana, for an

12    assignment for an employer.

13          Q.   Who was that employer?

14          A.   It's the Franklin Center for Government

15    and Public Integrity.

16          Q.   Has most of your career since graduation

17    from college been related to politics, government, or

18    policy?

19          A.   About 98 percent of it, yes.

20          Q.   Okay.  So let's -- let's talk through

21    that.  Most recently I think that you said People

22    United for Privacy?

23          A.   Yes, sir.

24          Q.   And that's been for seven months?

25          A.   Yes, sir.

Page 11

 1          Q.   Who was your employer before that?

 2          A.   Excuse me, Idaho Freedom Foundation and

 3    Idaho Freedom Action.

 4          Q.   And how long did you work for them?

 5          A.   Oh, a good nine-ish years.

 6          Q.   Okay.  Why did you leave there?

 7          A.   I wanted a new challenge at my current

 8    job.  Different role, different challenge.

 9    Fundraising is not easy, and I wanted to learn.

10          Q.   So is that what you're doing for People

11    United for Privacy?  Fundraising?

12          A.   Yes, sir.

13          Q.   What did you do for Idaho Freedom

14    Foundation?

15          A.   Communications and low-dollar

16    fundraising.

17          Q.   Where were you before Idaho Freedom

18    Foundation?

19          A.   The Franklin Center for Government and

20    Public Integrity.

21          Q.   Okay.  And that was right out of

22    college?

23          A.   No.

24          Q.   Okay.

25          A.   So that was from 2012 to 2015-ish, I

Page 12

 1    worked for those guys.

 2          Q.   Okay.  What was your position there?

 3          A.   I started as a reporter and then took on

 4    social media responsibilities.  So I was a national

 5    media reporter and social media specialist, if you

 6    will.

 7          Q.   And where did you work before Franklin

 8    Center?

 9          A.   Idaho Freedom Foundation.

10          Q.   Okay.  So you were there, you left

11    there, and you went back there?

12          A.   Uh-huh.

13          Q.   Do you have any involvement with Idaho

14    Freedom Foundation now, nonemployee?

15          A.   Define "involvement," will you?

16          Q.   Are you still supporting the

17    organization in some formal capacity that doesn't

18    involve being an employee?

19          A.   I donated a small amount earlier this

20    year.

21          Q.   How long did you work for them the first

22    time around?

23          A.   About two and a half years.

24          Q.   How long have you known Mr. Christensen?

25          A.   I don't have a specific date.  As long
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 1    as he's been a candidate or involved in politics,

 2    I've known him.

 3          Q.   Is that how you first became familiar

 4    with him?

 5          A.   Yes, sir.

 6          Q.   Tell me how that came about.

 7          A.   I literally don't know.  I don't know.

 8          Q.   You don't recall how you first met him?

 9          A.   No.

10          Q.   Okay.  Any recollection of who first

11    introduced you?

12          A.   No, sir.

13          Q.   Okay.  Were you in any way involved in

14    supporting his campaign, his first campaign?

15          A.   Can you define "supporting"?

16          Q.   Advising?

17          A.   No, sir.

18          Q.   Donating money?

19          A.   No, sir.

20          Q.   Campaigning on behalf of?

21          A.   Within the bounds of law.

22            MR. SMITH: I have a question about this,

23    Jared.  Are you talking about him personally or one

24    of his employers?

25            THE WITNESS: That's a good question.

Page 14

 1            MR. ALLEN: I'm asking about him personally.

 2            THE WITNESS: Oh.  No, sir.

 3          Q.   BY MR. ALLEN:  Okay.  How about any of

 4    your employers?

 5          A.   Can I ask you a question?

 6            MR. SMITH: Yeah.  Can we just take a break

 7    for a second.

 8          Q.   BY MR. ALLEN:  Yeah, I mean, it sounds

 9    like the answer is "yes," but you want to clarify

10    something with Bryan?

11          A.   There's -- there's -- election law is

12    tricky, and I want to be clear about how I answer

13    this.

14          Q.   Okay.  That's fair.

15          A.   Okay.  Do you mind restating the

16    question, sir?

17            MR. ALLEN: I'll just restate the question.

18          Q.   BY MR. ALLEN:  Have any of your

19    employers been involved in supporting Mr. Christensen

20    in his campaigns?

21          A.   Can you define "supporting"?

22          Q.   Funding, campaigning on behalf of,

23    advising, any of those.

24          A.   Thank you.  No, sir.

25          Q.   Okay.  Has Idaho Freedom Action in any
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 1    way supported Mr. Christensen's efforts to be

 2    elected?

 3          A.   Can you define "supporting"?

 4          Q.   Anything?

 5          A.   No, sir.

 6          Q.   Okay.  They haven't done anything to

 7    advance the cause of his elections?

 8          A.   No, sir.

 9          Q.   Okay.  Haven't advocated on his behalf?

10          A.   Can you define "advocate"?

11          Q.   Anything?

12          A.   I'm sorry.  These are just very specific

13    things that you are asking.

14          Q.   What role, if any, has Idaho Freedom had

15    in response to Chad Christensen's actions?

16          A.   None.

17          Q.   Have you ever personally spoken out on

18    behalf of Chad Christensen in his efforts to be

19    elected?

20          A.   I don't recall.

21          Q.   What is the Idaho Freedom PAC?

22          A.   That is a state PAC that is built and

23    funded to elect good conservative legislators and

24    other officials to state and public office.

25          Q.   Who operates that PAC?

Page 16

 1          A.   I serve as the treasurer, and a

 2    wonderful lady named Tina Deboer served as chair.

 3          Q.   Can you spell her last name?

 4          A.   Yes.  It's D-e-b-o-e-r.

 5          Q.   Okay.  Has the Idaho Freedom PAC ever

 6    supported Mr. Christensen's efforts to get elected?

 7          A.   Yes, sir.

 8          Q.   How about Ron Nate?  Has the Idaho

 9    Freedom PAC supported Ron Nate?

10          A.   Yes, sir.

11          Q.   What about Barbara Ehardt?

12          A.   To the best of my memory, yes, sir.

13          Q.   How would you describe your relationship

14    with Mr. Christensen?

15          A.   We're friends.

16          Q.   Okay.  When did you first become aware

17    of Mr. Graf?

18          A.   I do not recall.

19          Q.   So you don't recall how either?

20          A.   Oh, I know how.  I don't recall when.

21          Q.   How did you first become aware of

22    Mr. Graf?

23          A.   Mr. Graf frequently inserts himself into

24    political discussions about Idaho politics and

25    policy.  So likely a Twitter post, a -- one of his
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 1    many websites, maybe his podcast.  Some sort of media

 2    produced by Mr. Graf attacking me, Idaho Freedom

 3    Foundation, Idaho Freedom Action, likely is how I

 4    became aware of Mr. Graf.

 5          Q.   Okay.  So he's spoken out publicly

 6    against you or the Idaho Freedom Foundation?

 7          A.   And -- yeah.  Yeah.

 8          Q.   And that -- to the best of your

 9    recollection, that's how you first became aware of

10    him?

11          A.   Yeah.  That's -- yeah.

12          Q.   Okay.  You're not suggesting that that's

13    inappropriate, are you?

14          A.   Oh, no.  Absolutely not.

15          Q.   His right to speak out?

16          A.   I -- no.

17          Q.   All right.  Do you recall your first

18    personal contact with Mr. Graf?

19          A.   Yes.

20          Q.   When was that?

21          A.   About 30 minutes ago.

22          Q.   All right.  First direct contact, not

23    face-to-face in-person?

24          A.   No, sir.

25          Q.   You don't recall?
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 1          A.   No, sir.

 2          Q.   Have you had direct contact with him?

 3          A.   I -- I don't know.

 4          Q.   Have you conversed with him online at

 5    all?

 6          A.   Yes.

 7          Q.   Okay.  Do you recall the first time that

 8    you conversed with him online?

 9          A.   No, sir.

10          Q.   Is that just because it was too long

11    ago?

12          A.   Yes, sir.

13          Q.   And maybe too frequent?

14          A.   Can you define -- I guess the question

15    is can you define "converse"?  Is that trading

16    tweets?  Is that him texting me?

17          Q.   Sure.  Any communication between the two

18    of you.

19          A.   Yeah, it's been a lot.  And the first

20    one happened a long time ago, so I don't recall.

21          Q.   Okay.  Pretty extensive?

22          A.   Yeah.

23          Q.   All right.  Let's -- let's get into the

24    recording that is kind of the center of the subject

25    matter of this litigation.
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 1                 Do you recall how you first learned

 2    about the recording?

 3          A.   I don't.

 4          Q.   No recollection at all?

 5          A.   Nope.

 6          Q.   Okay.  Would you have learned about it

 7    from David Lyon?

 8          A.   No.

 9          Q.   Okay.  Would you have learned about it

10    from Mr. Christensen?

11          A.   It's entirely possible.

12          Q.   Okay.  I'll represent to you that

13    Mr. Pruett testified two days ago that you called him

14    and told him about the recording.

15          A.   Right.

16          Q.   That that's how he learned about it.

17    Does that sound accurate to you?

18          A.   What I'll -- I'll tell you what I told

19    him, which is I don't remember how we came into

20    possession of it.  But what I do know is I trust Greg

21    completely so -- meaning Mr. Pruett.  So I trust him.

22          Q.   Okay.  You just don't have any idea how

23    the two of you came into possession of it?

24          A.   No, sir.

25          Q.   Did you give copies to anyone?
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 1          A.   Not according to my memory.  It was a

 2    Dustin and Greg Pruett project.

 3          Q.   Okay.  You didn't give a copy to Neal

 4    Larsen?

 5          A.   To who?

 6          Q.   Neal Larsen?

 7          A.   No.

 8          Q.   Do you have any idea who did?

 9          A.   I -- no.

10          Q.   Okay.  You didn't give a copy to

11    Stephanie Lucas?

12          A.   No.

13          Q.   Do you have any idea who did?

14          A.   No.

15          Q.   Okay.  Did you discuss it with anyone?

16          A.   Mr. Pruett.

17          Q.   Did you discuss it with anyone else?

18          A.   Not to the -- not to my memory, no.

19          Q.   What about Chad?

20          A.   At some point after the recording was

21    made, I'm sure that I discussed it with him.

22          Q.   Do you have any recollection today of

23    what you and Mr. Pruett talked about when you

24    discussed the recording?

25          A.   Yes.  So we talked about the recording,
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 1    what to do with it, what would be the best course of

 2    action.  And we decided who would author the articles

 3    and how they would get published to Keep Idaho Free.

 4          Q.   Do you recall what you and Chad talked

 5    about with respect to the recording?

 6          A.   No, sir.

 7          Q.   Did you ever discuss it with EmmaLee

 8    Robinson?

 9          A.   No.

10          Q.   Do you know how much time passed between

11    when the recording was made and when you received it?

12          A.   I have no idea.

13          Q.   Would it surprise you to learn that it

14    was less than 24 hours?

15          A.   Again, I have no idea, so I can't

16    comment on that.

17          Q.   Okay.  Do you recall tweeting to

18    Mr. Graf that he was about to be exposed?

19          A.   I probably did.  But I don't recall

20    that.

21          Q.   Okay.  After the recording was made,

22    Ms. Robinson had some subsequent Messenger

23    communication via Facebook Messenger with Mr. Graf.

24    Were you provided a copy of that communication?

25          A.   No.
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 1          Q.   Okay.  Do you recall having seen that

 2    communication at any point in time?

 3          A.   I -- I don't recall seeing that at all.

 4            MR. ALLEN: Let's have this exhibit marked

 5    next.

 6                 (Exhibit 19 marked.)

 7          Q.   BY MR. ALLEN:  Do you recognize this?

 8          A.   Yes, sir.

 9          Q.   This is something that you produced in

10    discovery.  And I'm not entirely clear on what is

11    what here.  So this first page appears to be probably

12    some text communication.  Can you confirm whether or

13    not that's correct?

14          A.   Yes, sir.

15          Q.   Okay.  Who are the communicants in this

16    text communication?

17          A.   Are we talking about all of the pages or

18    just the first page?

19          Q.   The first page.

20          A.   It looks like it's between me and

21    Mr. Pruett.

22            MR. SMITH: Are you asking if he knows that,

23    or are you asking -- because it doesn't really say on

24    here.

25            MR. ALLEN: Yeah, I'm asking -- it's his
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 1    communication.  I'm asking him who it was.  I mean,

 2    if he doesn't know, I guess he can tell me that he

 3    doesn't know, but...

 4            THE WITNESS: Yeah.  These are between me and

 5    Mr. Pruett.

 6          Q.   BY MR. ALLEN:  Okay.  How about page 2?

 7          A.   I'm pretty sure it's me and Mr. Pruett.

 8          Q.   There's a text at the bottom referring

 9    to Mr. Graf or Mr. Graf says, "Notice Graf hasn't

10    done anything in forever."  Is that, in fact, a

11    reference to Mr. Greg Graf?

12          A.   Yes, sir.

13          Q.   Okay.  And who do you -- I'm sure it's

14    difficult to tell from this, but can you tell which

15    of you sent that text?

16          A.   That would be -- that would have to be

17    Mr. Pruett, because the -- the dark boxes are mine.

18          Q.   Okay.  Do you have any idea what he's

19    talking about there?

20          A.   I really don't.

21          Q.   Okay.  Next page.  Is this still between

22    you and Mr. Pruett?

23          A.   Yes, sir.

24          Q.   So can you tell, looking at these -- and

25    these are the order that they were produced in.  If
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 1    you look at the bottom right corner and the upper

 2    left corner, it says DH-0014 on page 1.

 3          A.   Yes, sir.

 4          Q.   And it says DH-0016 on page 3.

 5                 Can you tell if these are in the order

 6    that they would have been sent and received?

 7          A.   I cannot tell that, no.

 8          Q.   Okay.  Do you have any idea when the

 9    texts on page 1 or page 2 would have been sent?

10          A.   No.

11          Q.   Okay.  Do you and Mr. Pruett text

12    frequently?

13          A.   Regularly.

14          Q.   Define "regularly."

15          A.   Several times per week.

16          Q.   Okay.  So page 3 now, it looks like

17    we've now got a date point of reference for at least

18    the tweets at the bottom, July 12th, 2022?

19          A.   Yes, sir.

20          Q.   There's a reference below that where

21    your thoughts on Graf's counter-lawsuit against

22    you -- did I read that correctly?

23          A.   Yes, sir.

24          Q.   Is that a reference to Mr. Graf's claim

25    in this case?
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 1          A.   I believe so.

 2          Q.   Do you know what article Mr. Pruett's

 3    referring to, that inquiry?

 4          A.   I don't recall exactly.  My -- yeah, I

 5    don't recall exactly.

 6          Q.   But something he would have written in

 7    the summer of last year?

 8          A.   Yeah.  Probably.

 9          Q.   Okay.  Page 4, still text communication

10    between you and Mr. Pruett?

11          A.   Yes, sir.

12          Q.   It looks like there's a screenshot at

13    the upper right-hand side with reference to the Idaho

14    State Department of Education and then your tweet --

15    or your text, excuse me:  "Wut?"  W-u-t.  Can you

16    tell me what you're referring to there?

17          A.   I honestly do not know.

18          Q.   Okay.  No recollection?

19          A.   No.

20          Q.   And then June 10th, we have another text

21    from Mr. Pruett posing the same question that he

22    poses a month later in July, with a couple of

23    additional questions.  Do you recall receiving this

24    text?

25          A.   No.
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 1          Q.   Did you -- the two of you have any

 2    conversation wherein -- I mean, clearly you didn't

 3    respond to it here, or at least if you did, you

 4    didn't provide those texts.

 5                 So did you have a conversation wherein

 6    you answered those questions?

 7          A.   I don't recall.

 8          Q.   Okay.  Do you have any idea what article

 9    he was working on?

10          A.   I don't.

11          Q.   Okay.  Next page.  Is this still

12    communication between you and Mr. Pruett?

13          A.   It is.

14          Q.   So I believe that we asked for all of

15    your communications with Mr. Pruett regarding

16    Mr. Graf.  This is everything you provided.

17                 Would it be fair then for me to assume

18    that the two of you did not discuss Mr. Graf at all

19    between January 27th -- at all via text, excuse me,

20    between January 27, 2022, and June of 2022?

21          A.   I performed a keyword search during

22    discovery for Mr. Graf's name in a few variations,

23    and this is what I came up with.  And that's what I

24    provided to discovery, or for discovery, excuse me.

25          Q.   Okay.  Can you tell me what your keyword
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 1    search was?

 2          A.   "Graf," "Gregory Graf," "Greg."  Those

 3    were the three keywords that I used.

 4          Q.   Okay.  Let's go to the next page, JH-19.

 5    It looks again like there's a screenshot at the top

 6    from Idaho Dispatch.  It looks like you sent it.  But

 7    do you have any idea what this is a reference to?

 8          A.   I have no idea.

 9          Q.   You don't know what the urgent message

10    was?

11          A.   I actually don't know why I sent this.

12    So I don't know.

13          Q.   Okay.  Is this still communication

14    between yourself and Mr. Pruett?

15          A.   Yes.

16          Q.   And down at the bottom, it says:  "Yeah,

17    Twitter was being weird with that."  Do you have any

18    idea what that is in reference to?

19          A.   I don't.

20          Q.   It looks like at the bottom you tweeted

21    or texted at some point in time:  "Steph Lucas Live!

22    Launches tonight."  Do you know what that's in

23    reference to?

24          A.   Yes.

25          Q.   What's that a reference to?
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 1          A.   When in my capacity for Idaho Freedom

 2    Foundation, I worked with Steph Lucas on a video

 3    show, a weekly video show, and I wanted my friends to

 4    know about it.

 5          Q.   Okay.  The -- take a look at page 20.

 6    The top tweet here refers to Mr. Graf, the top text.

 7                 Is there any correlation in time between

 8    the Steph Lucas reference and the Mr. Graf reference?

 9          A.   Absolutely not.

10          Q.   Okay.  Who is Clinton Daniel?

11          A.   Clinton Daniel is a friend of mine.

12          Q.   So if we're looking at page 20 now, is

13    this a -- is this some kind of a group thread?

14          A.   We have -- I have a group thread with

15    me, Mr. Pruett, and Mr. Daniel.

16          Q.   Okay.  Just the three of you?

17          A.   Yes, sir.

18          Q.   What does Clinton Daniel do?

19          A.   He is a -- I don't know if it's a

20    field -- "field agent" in the wrong term.  But field

21    officer for Congressman Russ Fulcher.

22          Q.   So is it -- if I'm looking at this

23    correctly, it appears that Mr. Daniel is the one that

24    texted:  "Greg Pruett at Melaleuca," quote -- or

25    question mark.  Is that accurate?
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 1          A.   Yes.

 2          Q.   And then:  "Yes and no, working for

 3    Melaleuca, but also heading up non-Melaleuca

 4    political stuff for him.  And it's direct to him.  It

 5    was intriguing."

 6                 Did I read that correctly?

 7          A.   Yes, sir.

 8          Q.   And that's all from Clinton Daniel?

 9          A.   Yes, sir.

10          Q.   And what is he referring to?

11          A.   Mr. Clinton was offered a job from

12    Mr. VanderSloot who is the -- I assume -- owner of

13    Melaleuca, to do the work that Mr. Daniel described

14    in this text.

15          Q.   What was the time frame of this

16    communication?

17          A.   I don't know specific dates.  But it was

18    recent.

19          Q.   Recent, in the last six months?

20          A.   Yes.

21          Q.   In the last three months?

22          A.   Probably.

23          Q.   In the last month?

24          A.   Entirely possible.  I can't confirm.

25          Q.   Okay.  Do you know if Mr. Daniel took
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 1    the job?

 2          A.   He did not.

 3          Q.   Do you know why not?

 4          A.   Yes.

 5          Q.   Why not?

 6          A.   I don't know that I -- I'm at liberty to

 7    speak for Mr. Daniel on this.

 8          Q.   Well, you're at liberty to speak about

 9    what you know.

10          A.   He wanted to stay in Lewiston, didn't

11    want to uproot his kids.  Just didn't want to --

12    didn't want to move on to that opportunity.

13          Q.   Okay.  All right.  Last page.  Can you

14    tell me what this is?

15          A.   Occasionally friends -- like me and

16    Mr. Pruett -- joke around with our political

17    frustrations.  And as you might guess, Mr. Graf is a

18    political frustration.  So when we had to submit

19    discovery, I had a little fun.

20          Q.   Okay.  So this is a text communication

21    between you and Mr. Pruett --

22          A.   Yes, sir.

23          Q.   -- joking about the discovery process?

24          A.   Yes, sir.

25          Q.   I mean, nothing you say here about
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 1    Mr. Graf is unusual.  This is the subject that you

 2    put on Twitter all the time, right?

 3          A.   More or less.

 4          Q.   So it wasn't going to be a surprise to

 5    me to see this to me in discovery, right?

 6          A.   It -- it was a moment of frustration.

 7          Q.   All right.

 8            MR. SMITH: Are we talking about the text on

 9    page 21?  Is that what that is?

10            MR. ALLEN: We are.

11          Q.   BY MR. ALLEN:  All right.  Let's go on

12    to -- there wasn't a response there from Mr. Pruett.

13    Do you recall that he responded to that at all?

14          A.   No.

15            MR. ALLEN: Okay.  Let's mark this as 20.

16                 (Exhibit 20 marked.)

17          Q.   BY MR. ALLEN:  Do you recognize this

18    stack of papers?

19          A.   Never had them printed out before, but

20    yes, sir.  Sorry to waste so much paper.

21          Q.   So tell me what this is.

22          A.   These are tweets about -- in reference

23    to Mr. Gregory Graf in general.

24          Q.   Tweets by you?

25          A.   Yes.
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 1          Q.   Okay.  And what is the time frame of

 2    this -- because I know there are other tweets that

 3    you have tweeted about Mr. Graf that I have seen.  So

 4    this doesn't cover everything.  So what's the time

 5    frame here?

 6          A.   I did a search that started -- I did a

 7    search from my timeline and went back as far as I

 8    could.

 9          Q.   Okay.

10          A.   That's what I know.

11          Q.   So would the first page represent the

12    most recent stuff, or would the last page represent

13    the most recent stuff?  Or are they in chronological

14    order?

15          A.   I don't know that they are in

16    chronological order.

17          Q.   All right.  Take a look at the -- let's

18    see.  All right.  Take a look at that first tweet --

19          A.   Yeah.

20          Q.   -- on page DH-0022.  Do you recall

21    tweeting that particular tweet?

22          A.   No.

23          Q.   So you don't have any recollection of

24    when that would have been?

25          A.   I mean, I send a lot of tweets.  I

Min-U-Script® (8) Pages 29 - 32



CHRISTENSEN vs.
GRAF, et al.

DUSTIN HURST
August 02, 2023

Page 33

 1    don't --

 2          Q.   You do indeed.

 3          A.   I don't necessarily, you know, write

 4    down in my journal when I -- when I tweet.  It's not

 5    something I remember often.

 6          Q.   Okay.  So if we look down to the Brandon

 7    Durst tweet below it, it looks like that was tweeted

 8    on the 21st of August of 2022.  Would that have been

 9    in reply to your tweet?

10          A.   I mean, it does say replying to my --

11          Q.   It appears to be --

12          A.   It -- it appears to be, yes.  Yeah.

13          Q.   All right.  So that gives us at least a

14    time frame that it had to have been before the 24th

15    of August, 2022?

16          A.   Right.

17          Q.   Okay.  Let's go to page DH-00 --

18            MR. SMITH: Did you say 58?

19            MR. ALLEN: No, DH-0035.

20          Q.   BY MR. ALLEN:  The 17th of

21    November 2022, there's a tweet there from you,

22    saying:  "Someone tracked fake accounts he had on

23    Facebook at one point.  This person suggested Graf

24    likely had at least 40 accounts."

25                 Where did you get that information?
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 1          A.   From a friend.

 2          Q.   Who was the friend?

 3          A.   Adam Frugoli.

 4          Q.   Did Adam tell you who tracked the fake

 5    accounts?

 6          A.   He did not.

 7          Q.   Did he suggest to you that it was him

 8    that tracked the fake accounts?

 9          A.   No.

10          Q.   Did he tell you anything else about

11    these alleged fake accounts?

12          A.   No.

13          Q.   How many accounts other than Hurst for

14    Idaho do you have on Twitter?

15          A.   Three -- can I check real quick?

16          Q.   Sure.

17          A.   Now, when -- I will say this:  When you

18    say "have," what do you mean?

19          Q.   Currently.  How many Twitter accounts do

20    you use to post content?

21          A.   Three.

22          Q.   Okay.  What are the three?

23          A.   Hurst for Idaho, Freedom Bros Pod, and

24    Idaho Freedom PAC, although I don't know if that's

25    the actual handle.  It could be IF PAC or something,
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 1    but generally the Twitter handle associated with

 2    Idaho Freedom PAC.

 3          Q.   And Freedom Bros Pod, is that related to

 4    the podcast you have with Mr. Pruett?

 5          A.   Yes, sir.

 6          Q.   Okay.  How many other accounts have you

 7    had in the last year?

 8          A.   I don't know.

 9          Q.   Okay.

10          A.   I -- I don't know.

11          Q.   Do you know if you have had others?

12          A.   I don't recall.  This came up in

13    deposition a couple -- like, during one of these, and

14    I went back and checked my e-mail, and I can't find

15    record of any.

16          Q.   So you don't recall having any other

17    Twitter handles that you use to post content --

18          A.   I don't recall.

19          Q.   -- about Mr. Graf?

20          A.   No.

21          Q.   Do you recall creating a Twitter handle,

22    Greasy Greg Graf?

23          A.   So this is the one that came up in

24    discovery.  I went back and checked my records, and I

25    could not find any record of it.  And usually when
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 1    you form one, Twitter sends you an e-mail.

 2          Q.   Okay.  Let's move on to our next

 3    exhibit.  What do we have here?  Do you know how many

 4    pages that is?

 5          A.   What?

 6            MR. ALLEN: Sorry.  I started talking about

 7    the exhibit and then I got to thinking about this

 8    exhibit.

 9          Q.   BY MR. ALLEN:  So you've got about 74

10    pages of tweets there; does that look right to you?

11          A.   That looks about right.

12          Q.   Explain to me again how you generated

13    that particular document for production?

14          A.   I went back and did a search on -- for

15    keywords related to Mr. Graf or his handle.  And I

16    just went through and did screenshots and uploaded

17    them to Drive and shared them with Mr. Smith's

18    office.

19          Q.   Okay.  So did you use the same keywords

20    that you used with respect to the text messages?

21          A.   No.

22          Q.   What keywords did you use here?

23          A.   I used Mr. Graf's handle, which is, I

24    believe, @gsgraf, and then I used his last name.

25          Q.   Just those two?
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 1          A.   Those are the best ones for that, yes.

 2          Q.   Okay.  And take a look at page 2 --

 3    well, no, page 2 is not a good example.  Sorry.  What

 4    I'm wondering is if this -- this whole document would

 5    represent two distinct and separate search results.

 6    Did you conduct two search results?

 7          A.   I believe so, yeah.

 8          Q.   So somewhere in the middle here is going

 9    to be a break between the documents related to the

10    search for just his last name and the search for just

11    his handle?

12          A.   They might be mixed together.

13          Q.   Okay.

14          A.   I just wanted to get this done.  I knew

15    that this was going to take a while.  So I just --

16    again, just went through them and got what I could.

17          Q.   Yeah.  And what I'm trying to figure

18    out -- because I know there are tweets that are not

19    in here --

20          A.   Right.

21          Q.   -- that relate to Mr. Graf.  So I'm

22    trying to figure out how they were left out.  I guess

23    that's not something you can answer.

24                 Would you agree that there are

25    additional tweets, that you didn't capture all of
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 1    them?

 2          A.   Probably, yes.

 3            MR. ALLEN: All right.  Let's move on to 21.

 4                 (Exhibit 21 marked.)

 5          Q.   BY MR. ALLEN:  All right.  Tell me what

 6    this exhibit is.

 7          A.   I believe -- at least the first page is

 8    one of the articles that Mr. Pruett and I authored

 9    about Mr. Graf.

10          Q.   Take a look through the whole document.

11          A.   Okay.

12          Q.   Okay.  So explain to me from your point

13    of view what this represents.

14          A.   These are the articles that Mr. Pruett

15    and I authored about Mr. Graf.

16          Q.   Where did this specific version come

17    from for you to produce it to us?

18          A.   There was a Google Docs that Mr. Pruett

19    and I used to edit or to -- to write and to produce

20    the articles.

21          Q.   Okay.  So this came from Google Docs?

22          A.   Yes, sir.

23          Q.   All right.  So was this a single Google

24    Docs files, or were there multiple Google Docs files?

25          A.   There were four Google Docs files.
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 1          Q.   Can you, looking at this, tell me where

 2    the breaks are in the Google Docs files?  It came to

 3    me like this.  I don't have any idea what's what.

 4          A.   So pages 002 -- or can I just say "2"?

 5          Q.   Sure.

 6          A.   So pages 2 through 4 are one article.

 7    Pages 5 through 8, another article.

 8          Q.   Is that article 2?  Do you know?

 9          A.   I don't know the order of them.  They're

10    just -- yeah.  Pages 9 through 11 are another

11    article.

12          Q.   Okay.  So that gives me three.  There

13    were four articles.  Do you know where the rest is?

14          A.   That's -- this is what I found in my

15    Google Drive when I did the search.

16          Q.   All right.  Tell me how you searched for

17    that.

18          A.   I searched Graf's name and -- again, the

19    variations, "Gregory Graf," "Graf," "Greg Graf."

20          Q.   Okay.  So if I understand your testimony

21    correctly, this document or this set of documents

22    represents a collaborative effort made by you and

23    Mr. Pruett to generate the articles?

24          A.   Correct.

25          Q.   And to the extent the documents that
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 1    were actually published on Keep Idaho Free differ

 2    from these, would that have been Mr. Pruett's work?

 3          A.   They shouldn't differ.  These are the

 4    final drafts.

 5          Q.   Well, I've only got three here, so we

 6    know that they differ to some degree --

 7          A.   Right.

 8          Q.   -- unequivocally, but I think that

 9    there's some substantive variations in terms of the

10    actual content as well.

11          A.   Right.  So these are -- these are the

12    files that I have that were asked for in discovery.

13    So I can't speak to what Mr. Pruett did.  These are

14    the files that we worked on together.

15          Q.   Okay.  But in terms of putting it up on

16    Keep Idaho Free, that was all his work.  You weren't

17    involved in the actual process of taking the content

18    from a Google Doc to a web page?

19          A.   No, sir.

20          Q.   Okay.  All right.  Let me have you turn

21    to page -- so it's 0003, the second page of the

22    exhibit.

23          A.   Yes, sir.

24          Q.   Third paragraph down, you write:  "No,

25    Graf claims close ties to several of Idaho's
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 1    political leaders, including House Speaker Scott

 2    Bedke and Governor Brad Little."

 3                 Did I read that correctly?

 4          A.   Yes, sir.

 5          Q.   That isn't what Mr. Graf actually

 6    claimed, is it?

 7          A.   I don't recall what was in the audio

 8    that made that claim.

 9          Q.   He never said that he personally had a

10    relationship with Mr. Bedke or Mr. Little, did he?

11          A.   I didn't --

12            MR. SMITH: Objection.  Argumentative.  He

13    said he didn't know what was in there.

14          Q.   BY MR. ALLEN:  You can answer.

15          A.   I don't remember what was in the audio.

16          Q.   Okay.  But the audio will speak for

17    itself, correct?

18          A.   I can't say.

19          Q.   Let's take a look at -- let's go to just

20    the next page, 4, third paragraph from the bottom:

21    "From the audio, Graf indicates that he helped write

22    an article titled 'The Foundation of Fear,' which was

23    released on April 24th, 2019.  The article has the

24    author name of Jennifer Ellis as the author, but the

25    audio we obtained indicates Graf had at least some
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 1    part in putting the article together."

 2                 Did I read that correctly?

 3          A.   Yes, sir.

 4          Q.   What's the point of that paragraph?

 5          A.   I don't know.

 6          Q.   Well, you wrote it.  What were you

 7    trying to say?

 8          A.   I mean, isn't it pretty clear that --

 9    suggesting that Mr. Graf has some sort of involvement

10    in writing an article about -- called "The Foundation

11    of Fear."

12          Q.   So are you trying to criticize Mr. Graf

13    for participating in that article and not putting his

14    name on it?

15          A.   No.

16          Q.   Why didn't you put your name on this

17    article?

18          A.   It was Mr. Pruett's website, and I

19    wanted to help Greg -- Mr. Pruett.  Not Graf.

20          Q.   And based on Mr. Pruett's testimony,

21    it's almost entirely your authorship.  And I think

22    that's your discovery response as well --

23          A.   Correct.

24          Q.   -- correct?

25          A.   Uh-huh.
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 1          Q.   Let's go to the next page.  Third

 2    paragraph:  "Graf also says State Rep. Chad

 3    Christensen is a sexual predator.  Graf provides no

 4    evidence to back up this allegation, and Christensen

 5    vigorously denies it."

 6                 When did Christensen vigorously deny it?

 7          A.   I don't recall.

 8          Q.   Do you recall that he told you that he

 9    denied that?

10          A.   This was years ago.  I don't recall.

11          Q.   Okay.  You wrote it?

12          A.   Uh-huh.

13          Q.   Can I safely assume that he, in fact,

14    said it?

15          A.   I don't recall.

16          Q.   So you might have just made that up?

17          A.   Oh, no.  Definitely not.  I -- what I'm

18    saying is I don't know how I came into that fact of

19    this article.

20          Q.   Okay.  Did you do anything to try to

21    confirm whether or not Mr. Christensen had tendencies

22    of a sexual predator?

23          A.   No.

24          Q.   You didn't ask him about it?

25          A.   I don't recall.
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 1          Q.   You don't recall?

 2          A.   Again, this was years ago.  I don't

 3    remember exactly the research and -- and prep work

 4    that I did for this article.

 5          Q.   Were you aware at the time you wrote the

 6    article that part of the basis for the recording that

 7    was made was Ms. Robinson's representations that

 8    others had suggested to her that Mr. Christensen

 9    might be a womanizer?

10          A.   I was not aware of that.

11          Q.   Had no idea?

12          A.   No.

13          Q.   Okay.  Were you aware that

14    Mr. Christensen has had enough sexual partners that

15    he can't even remember the names of some of them?

16          A.   I'm not familiar with Chad Christensen's

17    sexual history.

18          Q.   Okay.

19          A.   So I'm sorry.

20          Q.   All right.

21          A.   It's just not something that I want to

22    be involved with.

23          Q.   Let's go to the next paragraph:  "On top

24    of that, Graf says that more than 20 Idaho

25    conservative lawmakers are part of a far-right
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 1    network that participates in some form of organized

 2    crime."

 3                 Did I read that correctly?

 4          A.   Yes, sir.

 5          Q.   It's true, is it not, that when Mr. Graf

 6    was speaking in the recording, he actually

 7    specifically referenced campaign finance violations

 8    as the crimes that he was referring to, correct?

 9          A.   I don't recall what's in the audio.

10          Q.   You don't recall?

11          A.   I haven't listened to the audio in

12    years.

13          Q.   It's fair to say that multiple people

14    who are affiliated with Mr. Christensen in some

15    capacity have, in fact, been involved with campaign

16    finance violations, correct?

17          A.   I don't know.

18          Q.   Including yourself?

19          A.   I don't know.

20          Q.   You don't know if you've been implicated

21    in campaign finance violations?

22          A.   I do know that, yes.

23          Q.   Right.  Right.  Okay.

24                 I've got a quote here from Doyle Beck,

25    page 5 still.  Do you see that there?
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 1          A.   Yes, sir.

 2          Q.   Do you have any recollection of how you

 3    obtained that quote?

 4          A.   No.

 5            MR. ALLEN: Okay.  Let's take a quick break.

 6                 (A recess was taken from 10:01 a.m. to

 7    10:07 a.m.)

 8          Q.   BY MR. ALLEN:  Referring back to that

 9    last exhibit, you've got the quote there from

10    Mr. Beck?

11          A.   Yes.

12          Q.   And you don't recall how you got that

13    quote?

14          A.   I don't.

15          Q.   Would you have had written communication

16    with Mr. Beck about the article?

17          A.   No.

18          Q.   And you don't recall whether it was you

19    or Mr. Pruett that obtained that quote?

20          A.   I don't.  It could have been either of

21    us.

22          Q.   Okay.  How many hours do you suppose

23    you've spent working on the articles?

24          A.   Probably less than ten.  It's not --

25    these aren't super-long articles.
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 1          Q.   And Mr. Pruett said probably more than a

 2    dozen but less than 20.  So we're talking somewhere

 3    between 20 and 30 hours of --

 4          A.   Yeah, that sounds about right.

 5          Q.   And then I've got a stack of almost 80

 6    pages of tweets that you've tweeted out about

 7    Mr. Graf?

 8          A.   Yes, sir.

 9          Q.   And that's an incomplete stack?

10          A.   Yes, sir.

11          Q.   So here's my question:  What is it about

12    Mr. Graf that you're so afraid of?

13          A.   I'm not answering that.  I'm not

14    answering that.

15            MR. SMITH: I'm going to object as to form,

16    that -- because it implies he's afraid of Mr. Graf,

17    which hasn't been established.

18          Q.   BY MR. ALLEN:  You've dumped untold

19    hours, time, and effort into demeaning and

20    discrediting Mr. Graf, somebody who your counsel

21    defined two days ago as, quote/unquote, nobody.  So

22    what is it that you're concerned about?

23            MR. SMITH: I object also.  That

24    misrepresents.  I said in reality he's nobody.  I

25    didn't call him nobody.
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 1            MR. ALLEN: You said, "Isn't that true,

 2    Mr. Graf, you're a nobody?"

 3            MR. SMITH: I asked him if that's true.

 4            MR. ALLEN: Yes.

 5            MR. SMITH: And in my opinion, he is a

 6    nobody.  But you're now asking questions that assume

 7    facts not in evidence.  And those are -- those are

 8    objectionable.

 9            MR. ALLEN: You can answer.

10            THE WITNESS: I'm going to follow

11    my attorney's --

12            MR. SMITH: You can answer the question the

13    best you can.  Maybe we can -- maybe we can read it

14    back so we can hear what the last question is.

15            THE WITNESS: No, that's --

16            MR. SMITH: I'm not sure, because I'm not

17    sure what the pending question is at this point.

18                 (Requested portion of record read.)

19            THE WITNESS: That's the one I'm not

20    answering.  I think there was another question after

21    that, where you -- the attorney rephrased.

22            MR. SMITH: You can answer his question.  I

23    just posed an objection that assumes the fact that

24    you're afraid of him.

25            THE COURT REPORTER: There is another
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 1    question, actually.

 2                 (Requested portion of record read.)

 3            MR. SMITH: And I object as to the form.

 4                 You can answer that the best you can, if

 5    you want to.

 6            THE WITNESS: Okay.  Sure.  Sure.  I think it

 7    is my personal opinion that Mr. Graf is dishonest,

 8    that he has spent more untold hours attacking me,

 9    attacking my organizations, attacking my friends,

10    with dishonest tweets.  And I just -- I'm not a fan

11    of that.  That's it.

12          Q.   BY MR. ALLEN:  You're not a fan of it,

13    but you're willing to engage in it?

14          A.   Sometimes you've got to get your hands

15    dirty to -- to make sure that the truth is out there.

16          Q.   Okay.  But it's not just you.  It's

17    not -- I mean, various individuals that have been

18    supported by your PAC have also gone to efforts to

19    silence Mr. Graf, correct?

20          A.   I can't speak to that.

21          Q.   I mean, Ron Nate contacted Melaleuca,

22    Barbara Ehardt contacted Melaleuca, trying to shut

23    him down.

24          A.   I can't speak to that.

25          Q.   Okay.  Were you aware that Ms. Robinson
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 1    leaked the recording to her personal relationship at

 2    the office of general counsel at Melaleuca?

 3          A.   I don't know who that is, and I don't

 4    know what she did with it.

 5          Q.   Would you agree that a lot of effort has

 6    gone into trying to shut Mr. Graf down?

 7          A.   I don't know what "a lot of effort"

 8    means.  What I do know is that Mr. Graf has made it

 9    his life's mission to, in my opinion, attack good

10    conservative people and generally good people.  And

11    it should be no surprise when they fight back.

12          Q.   Okay.  So I've had the chance to visit

13    with Ms. Robinson, Mr. Pruett, Mr. Christensen, and

14    yourself now.

15          A.   Uh-huh.

16          Q.   I'll try to summarize the history of

17    this article as best I can, based on what each of you

18    has told me.  And you tell me where you think I'm

19    incorrect.

20                 Ms. Robinson contacted Mr. Graf via

21    Facebook to ask him about Chad, correct?

22          A.   I don't know.

23          Q.   You don't have any idea?

24          A.   No clue.

25          Q.   So to the extent that her testimony
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 1    reflects that or the documents reflect that, you

 2    don't have any basis for disputing that?

 3          A.   I am not aware of that at all --

 4          Q.   Okay.

 5          A.   -- so I can't speak to that.

 6          Q.   Are you aware then that Mr. Graf

 7    declined to have a conversation with her about Chad

 8    in a public forum and asked to move it to a private

 9    forum?

10          A.   I am not aware of that.

11          Q.   So to the extent that the record

12    reflects that, you have no basis for disputing that?

13          A.   I can't speak to that.

14          Q.   Okay.  And then she spoke with Mr. Graf

15    via Messenger, asking for his discretion, his

16    confidence, while simultaneously planning to record a

17    conversation with him that she would have by phone?

18            MR. OBORN: And I'm going to object to form.

19    It misstates the record and the facts.

20            MR. ALLEN: The record and the facts will

21    speak for themselves.  I think it's pretty clearly

22    established by the testimony.

23            MR. OBORN: I -- I am going to raise an

24    objection to that too.  You're commenting on the

25    evidence.
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 1            MR. ALLEN: As were you.

 2            MR. OBORN: I was raising an objection, which

 3    I'm entitled to do.

 4            MR. SMITH: Are you asking if my client has

 5    known about that?

 6          Q.   BY MR. ALLEN:  I'm asking if you know

 7    anything about that.

 8          A.   I can't speak to that.  I don't know.

 9          Q.   So to the extent the record reflects

10    that, you don't have any basis for that?

11            MR. OBORN: Same objection.

12            THE WITNESS: I can't speak to the record.  I

13    was not here during deposition, and I was not aware

14    that that had happened.

15          Q.   BY MR. ALLEN:  Okay.  Were you aware

16    that Ms. Robinson went to Mr. Christensen and asked

17    for his help in recording the call?

18          A.   No.

19          Q.   So to the extent that the record

20    reflects that, you have no basis for disputing that?

21          A.   I can't speak to that.  I don't know how

22    the call was recorded or how they -- how others may

23    or may not have decided or set up technology to

24    record the call.  Quite frankly, I don't even know

25    how to record a call on my phone.
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 1          Q.   Were you aware that when she asked or

 2    when she told Mr. Christensen that she was going to

 3    record the call, he said, "Please do"?

 4          A.   I can't speak to that.

 5          Q.   So, again, another fact you can't

 6    dispute?

 7          A.   I -- it's not that I can't dispute it.

 8    It's that I cannot speak to it because I'm not aware

 9    of that knowledge.

10          Q.   Well, if you can't speak to it, you

11    can't dispute it.

12          A.   I want to be -- I want to be clear about

13    the answers, yeah.

14          Q.   Are you aware that after she had the

15    conversation with Greg and recorded it, Greg Graf,

16    she turned it over to Chad?

17          A.   I don't know how those two dealt with

18    the data.  I can't speak to that.

19          Q.   So, again, that's one that you don't

20    have any knowledge about?

21          A.   No clue.

22          Q.   Okay.  Were you aware that Chad gave it

23    to David Lyon?

24          A.   No.

25          Q.   And you don't know how you got it?
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 1          A.   I don't recall.  I -- others have their

 2    recollection of events.  But I honestly have searched

 3    my memory.  I have no idea how I came into possession

 4    of the call or -- or how I came into possession of

 5    the knowledge that this happened.

 6          Q.   Do you have any evidence at all that

 7    would suggest that it was not in your possession

 8    within 24 hours of when it was created?

 9          A.   I do not know the timeline.  I didn't

10    track it.  I have no idea how it happened.

11          Q.   So that's a "no"?

12          A.   Or -- yeah, I don't know the time.

13          Q.   Were you aware that Ms. Robinson had a

14    phone conversation with Mr. Pruett wherein she asked

15    him to leave specific names out of the articles?

16          A.   Vaguely, yes.

17          Q.   Okay.  So you don't dispute that that

18    happened?

19          A.   I'm -- I'm vaguely aware of it.  That's

20    all I can say.

21          Q.   Okay.

22          A.   I'm sorry.  I'm trying to search my

23    memory and make sure that I get the best answers.

24          Q.   And as I understand it, at least one of

25    the two of you had a conversation with
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 1    Mr. Christensen about the articles so that he could

 2    provide his, quote/unquote, vigorous denial?

 3          A.   That had to have happened, yes.

 4          Q.   Okay.

 5          A.   But I don't recall.  Again, this was

 6    years ago.

 7          Q.   Okay.  And then you authored the vast

 8    majority of the content?

 9          A.   Yes.

10          Q.   And then Mr. Pruett published it to Keep

11    Idaho Free?

12          A.   Yes.

13          Q.   And then several of you went out and

14    actively promoted those articles via social media?

15          A.   Yeah.

16          Q.   Including yourself?

17          A.   Uh-huh.

18          Q.   Mr. Pruett?

19          A.   Yes, sir.

20          Q.   Mr. Christensen?

21          A.   Can't speak to that.

22          Q.   You didn't see any of his tweets

23    promoting --

24          A.   I may have.  I don't recall.

25          Q.   Or, excuse me, Facebook posts?
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 1          A.   I may have.  I don't recall.

 2          Q.   And Doyle Beck?

 3          A.   Again, I -- I don't even know if I'm

 4    friends with him on Facebook, so I don't know.

 5            MR. ALLEN: Okay.  That's all I've got.

 6            MR. SMITH: Okay.  I have no questions.

 7            MR. OBORN: I can go first.

 8                         EXAMINATION

 9    BY MR. OBORN: 

10          Q.   Mr. Hurst, did you know that

11    Ms. Robinson was going to make a recording of the

12    phone call with Mr. Graf before the recording was

13    made?

14          A.   No.

15          Q.   Did you ask her to make a recording of

16    Mr. -- a conversation with Mr. Graf?

17          A.   No.

18          Q.   When you -- other than the recording

19    itself, did -- did Ms. Robinson have any input or

20    editorial control over the content of the articles

21    that were published?

22          A.   No.

23            MR. OBORN: No further questions.

24   

25   
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 1            MR. PRUETT: Should I go next?

 2                         EXAMINATION

 3    BY MR. PRUETT: 

 4          Q.   All right.  Mr. Hurst, if you wouldn't

 5    mind calling me "Mr. Pruett" so we can delineate

 6    between --

 7            MR. ALLEN: For the record, I want to get my

 8    objection on the record of Mr. Pruett's participation

 9    as an advocate.  He's represented by counsel.

10            MR. PRUETT: Sure.

11            MR. ALLEN: So it's on the record.

12            MR. PRUETT: Yeah.

13          Q.   BY MR. PRUETT:  The -- to your

14    knowledge, the vast -- to your knowledge, when you

15    and I are communicating, are we communicating mostly

16    in a group setting with Clinton Daniel?

17          A.   What -- can you restate that question

18    one more time.

19          Q.   Most of the time when we are texting

20    back and forth, are we doing it in a group setting

21    with Clinton Daniel?

22          A.   Yes.

23          Q.   Page 4 of Exhibit 18?

24          A.   19?

25          Q.   18.  Whatever the first one was.  I
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 1    think it was 18.

 2          A.   19.

 3          Q.   Was it 19?  I'm sorry.

 4                 Do you recall the what questions for

 5    this particular article were when I was the editor

 6    for the Idaho Dispatch, and I was thinking about

 7    writing an article regarding this current lawsuit?

 8          A.   That seems right.  But, again, I don't

 9    recall exactly what came of these -- these questions.

10    But I do know you were the editor of Idaho Dispatch

11    at this time.

12          Q.   Okay.  You mentioned earlier that we

13    speak several times a week.  How often do you believe

14    that we speak about Greg Graf?

15          A.   Rarely.

16          Q.   Okay.

17          A.   It's not my favorite topic.

18          Q.   And my last one is -- is most of the

19    time, are our conversations on Signal -- sorry, I

20    left that --

21          A.   That was the question?

22          Q.   That was the -- I didn't do a very good

23    job there.

24          A.   Nice work.  Yes.

25            MR. PRUETT: Okay.  I think that's all I
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 1    have.

 2                         EXAMINATION

 3    BY MR. DINDINGER: 

 4          Q.   Dustin, to the best of your

 5    recollection, did you ever have an agreement with

 6    Mr. Christensen to attempt to injure Mr. Graf's

 7    employment?

 8          A.   No.

 9          Q.   Did you ever have an agreement with

10    Mr. Christensen to obtain any of Mr. Graf's property?

11          A.   I -- he has a nice race car, but I don't

12    want it.  So, no.

13          Q.   Okay.  Did you and Mr. Christensen have

14    any agreement to attempt to injure Mr. Graf in any

15    way?

16          A.   No.

17          Q.   Okay.  Did Mr. Christensen participate

18    in the authorship of the articles?

19          A.   No.

20          Q.   Did Mr. Christensen exercise any form of

21    editorial control over those articles?

22          A.   No.

23          Q.   Did you ask Mr. Christensen's permission

24    before you wrote the articles?

25          A.   No.
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 1          Q.   Did you ask Mr. Christensen's permission

 2    to use the audio snippets that were included in the

 3    articles?

 4          A.   No.

 5            MR. DINDINGER: I think those are all of the

 6    questions I have.  Thank you.

 7            MR. ALLEN: No follow-up.

 8            THE COURT REPORTER: I just need to know if

 9    we're doing the same orders.

10            MR. ALLEN: Yep.

11            MR. DINDINGER: Just electronic with exhibits

12    for me, please.

13            MR. OBORN: Same for me.

14            THE COURT REPORTER: Are you not ordering?

15            MR. SMITH: No order.  Read and sign.

16           (The deposition concluded at 10:23 a.m.)

17   

18   

19   

20   

21   
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 1                  REPORTER'S CERTIFICATE
   
 2 
   
 3   STATE OF IDAHO           )
                              )   ss.
 4   COUNTY OF BONNEVILLE     )
   
 5 
   
 6 
   
 7       I, Sheila T. Fish, CSR, RPR, CRR, and Notary
    Public in and for the State of Idaho, do hereby
 8  certify:
         That prior to being examined Dustin Hurst, the
 9  witness named in the foregoing deposition, was by me
    duly sworn to testify to the truth, the whole truth,
10  and nothing but the truth;
         That said deposition was taken down by me in
11  shorthand at the time and place therein named and
    thereafter reduced to typewriting under my direction,
12  and that the foregoing transcript contains a full,
    true, and verbatim record of said deposition.
13       I further certify that I have no interest in the
    event of the action.
14       WITNESS my hand and seal this 15th day of August
    2023.
15 
   
16 
   
17 
   
18 
   
19 
   
20                              Sheila T. Fish
                                Idaho CSR No. 906,
21                              Notary Public in and for
                                the State of Idaho
22 
   
23 
   
24 
   
25 

Min-U-Script® (16) Page 61
























































































































































	graf 20230830 Declaration of JWA edit.pdf
	graf 20230830 Declaration of JWA.pdf

